<b>Bijsluiter</b>. De hyperlink naar het originele document werkt niet meer. Daarom laat Woogle de tekst zien die in dat document stond. Deze tekst kan vreemde foutieve woorden of zinnen bevatten en de opmaak kan verdwenen of veranderd zijn. Dit komt door het zwartlakken van vertrouwelijke informatie of doordat de tekst niet digitaal beschikbaar was en dus ingescand en vervolgens via OCR weer ingelezen is. Voor het originele document, neem contact op met de Woo-contactpersoon van het bestuursorgaan.<br><br>====================================================================== Pagina 1 ======================================================================

<pre>          Bestemmingsplan
Mariaheide, herziening Heiakkerstraat
</pre>

====================================================================== Einde pagina 1 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 2 ======================================================================

<pre>                                                        Bezoekadres
                                                        Stadhuisplein 1
                                                        5461 KN Veghel

                                                        Postadres
                                                        Postbus 10.001
                                                        5460 DA Veghel

                                                        T: 14 0413
                                                        E: info@meierijstad.nl
                                                        W: www.meierijstad.nl
                                                        IBANnr: NL31 RABO 0171 5811 48




                Regels

Betreffende     Mariaheide, herziening Heiakkerstraat

Planstatus      vastgesteld

Projectnummer   NL.IMRO.1948.MAR002BP0012018P-VG01

Datum
</pre>

====================================================================== Einde pagina 2 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 3 ======================================================================

<pre>Inhoudsopgave




BIJLAGEN
  Bijlage 1: Landschappelijke en stedenbouwkundige verantwoording, 01-03-2018
  Bijlage 2: Flora en fauna quickscan, 02-03-2018
  Bijlage 3: Waterparagraaf, 18-06-2018
  Bijlage 4: Vooronderzoek Bodem, 16-02-2018
  Bijlage 5: Nader onderzoek bodem, 24-05-2018
  Bijlage 6: Wegverkeerslawaaionderzoek, 29-03-2018
  Bijlage 7: Advies veiligheidsregio PM
  Bijlage 8: Vooroverleg reactie Provincie Noord-Brabant




Inhoudsopgave                                                                   1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 3 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 4 ======================================================================

<pre>BIJLAGEN
</pre>

====================================================================== Einde pagina 4 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 5 ======================================================================

<pre>                                                       Bijlage 1:

Landschappelijke en stedenbouwkundige verantwoording, 01-03-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 5 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 6 ======================================================================

<pre>Advies                 : Landschappelijke verantwoording
                         Heiakkerstraat Mariaheide

Datum                  : 1 maart 2018
Opgesteld door         : Gemeente Meierijstad



    1. Fasering woningbouwprogramma

Voor Mariaheide geldt een woningbehoefte van ca. 7 woningen per jaar. Dat was al bij de vaststelling
van de structuurvisie Mariaheide in 2003 en in het kader van de woonvisie 2012/2015 is er geconstateerd
dat dit aantal (nog steeds) goed in verhouding is met zowel de inwonersaantallen als de woningaantallen
in Mariaheide. In 2009 en 2011 zijn projectbesluiten vastgesteld voor Mariahof en omgeving (project
'Achter D'n Kerck'). Dit project telt 53 woningen, waarbij het een netto toevoeging van 25 woningen be-
treft. De woningen stonden gepland voor de periode 2009-2012, maar de bouw is de afgelopen jaren
achtergebleven. Een deel van de kavels is overgenomen door de gemeente. Momenteel zijn er nog 3
kavels van de gemeente beschikbaar en tussen de Kruisstraat en de Pastoor van Haarenstraat heeft
projectontwikkelaar Alphons Coolen vergunning voor twee tweekappers en 9 patiowoningen (13 wonin-
gen). Verder is er een woning toegevoegd vanuit een contractuele verplichting aan Kruisstraat 5 en is er
harde plancapaciteit aan de Versantvoortstraat (6 woningen). Momenteel is er dus harde plancapaciteit
voor 23 woningen, waarvan er 6 reeds in aanbouw zijn.

Het aantal gerealiseerde woningen in Steenoven II zal waarschijnlijk uitkomen op 35 tot 40 woningen.
De 45 woningen die als maximale plancapaciteit is opgenomen is namelijk gebaseerd op een inschatting
op basis van een stedelijk programma en de markt in Mariaheide zal naar verwachting geen grote be-
hoefte hebben aan rijtjeswoningen, maar zal traditioneel meer neigen naar vrijstaande woningen en
tweekappers. Hier wordt op aangesloten met het initiatief aan Heiakkerstraat 5, met de realisatie van 3
extra vrijstaande woningen.

    2. Borging kwaliteitsverbetering

Het betreft een planmatige ontwikkeling, dus zou volgens de regionale afspraken 1% van de uitgifteprijs
besteed moeten worden aan kwaliteitsverbetering van het landschap. Wat precies het uitgiftepercentage
zal zijn, staat bij een flexibel bestemmingsplan als dat van Steenoven II niet bij voorbaat vast. Met een
gemiddelde grondprijs van €260,- (varieert van €245/m2 voor grote vrijstaande kavels tot €320/m2 voor
tussenwoningen) komt het 1%-bedrag uit op € 3.900,- voor de ontwikkeling aan Heiakkerstraat. Veghel
kent geen groenfonds, dus zal dit bedrag aan fysieke verbetering besteed moeten worden.

De gemeente heeft momenteel een (deel)project in voorbereiding, dat ziet op de versterking van het
natuur-/bosgebied (Nationaal Natuur Netwerk), gelegen nabij de Logtenburg te Veghel. Aan dit project
is, als onderdeel van het project “Veghels Mozaïek” door de provincie een bijdrage vanuit de subsidiere-
geling Gebiedsopgaven Noord-Brabant toegekend. De gemeente is voornemens om de uit de uit dit
bestemmingsplan af te dragen middelen in te zetten voor de realisatie van dit project.




ADVIES/Landschappelijke verantwoording Heiakkerstraat Mariaheide                                       1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 6 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 7 ======================================================================

<pre>Memo




Datum         1 maart 2018
Zaaknummer


Onderwerp     Bestemmingsplan Mariaheide, herziening Heiakkerstraat (211x09370) | notitie beeldkwaliteit




Beeldkwaliteit

Situering en oriëntatie
    - Er worden uitsluitend vrijstaande (maximaal 3) woningen gerealiseerd.
    - De bebouwing is georiënteerd op de Heiakkerstraat.
    - De bebouwing heeft een directe relatie met de Heiakkerstraat, de voordeur bevindt zich
        aan de straatzijde.
    - Kleine verschillen in de rooilijn zijn wenselijk.
    - In het plan zijn uitsluitend langskappen toegestaan.

Stijl van de architectuur
Voor de architectuur van de nieuwe bebouwing wordt aansluiting gezocht bij de traditionele en
dorpse bebouwing. Gevels hebben een klassieke indeling. Het detailleringsniveau is hoog. Dit
komt terug in bijvoorbeeld bijzondere metselverbanden, geveloren, schoorstenen en
gootoplossingen. Het kleur- en materiaalgebruik is ingetogen en traditioneel (rode baksteen met
zwarte dakpannen). De woningen bestaan uit maximaal anderhalve bouwlaag met een kap.
De woningen in het plan hebben een zadeldak. In de nokrichting van de bijgebouwen mag
gevarieerd worden. De hoofdmassa heeft altijd een langskap. De woningen worden verbijzonderd
door middel van detaillering in het metselwerk.

Architectonische richtlijnen

Massaopbouw:
   - Eenduidig concept; architectuur, compositie, materiaalgebruik en detaillering vormen een
      samenhangend geheel.
   - Wisselende korrelgrootte.
   - Maximaal 1,5 bouwlagen met een kap.
   - Goothoogte: variabel.
   - De bijbehorende bijgebouwen zijn ondergeschikt aan het hoofdvolume.
   - Verbijzondering zijn toegestaan in de vorm van bijvoorbeeld schoorstenen, tuitgevels,
      schouderstukken en brandmuren.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 7 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 8 ======================================================================

<pre>Dakvorm:
   - Langskappen.
   - Dakhelling: 40 - 55 graden.
   - Wolfseinden zijn niet toegestaan.
   - Dakkappellen aan de voorzijde zijn ondergeschikt aan het dak.

Gevelopbouw:
   - Aanbouwen aan de voorzijde (erker, entreepartij) zijn ondergeschikt aan de gevel als
       geheel. Ze mogen de samenhang niet verstoren en dienen te passen in de
       architectonische identiteit van de woning.
   - Verbijzonderingen in/aan de gevels, zoals luiken, zijn toegestaan mits ze passen in de
       architectonische identiteit van de woning.
   - Er is sprake van geleding binnen de gevelopeningen.

Materiaal- en kleurgebruik:
   - Eenheid in materiaalgebruik en kleurpalet.
   - Basismateriaal: baksteen; kleur rood-rood/bruin spectrum.
   - De dakbedekking bestaat uit antracietkleurige keramische dakpannen. Geglazuurde
       dakpannen zijn niet toegestaan.
   - Accenten door middel van: bijvoorbeeld baksteen, eventueel met toevoeging van
       stucwerk, natuursteen, glas of hout.

Erfafscheidingen en garages/bergingen:
    - Al de erfafscheidingen hebben een groene uitstraling. Bij voorkeur worden hagen
       geplaatst, maar een combinatie van een open hekwerk met begroeiing is eveneens
       toegestaan.
    - De erfafscheiding aan de voorzijde (daaronder begrepen de zijgrenzen vanaf de
       voorgevel rooilijn) wordt uitgevoerd als een groene haag.




Zaaknummer                          Pagina 2 van 2       datum 1 maart 2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 8 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 9 ======================================================================

<pre>                          Bijlage 2:

Flora en fauna quickscan, 02-03-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 9 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 10 ======================================================================

<pre>    Notitie                : Quickscan flora en fauna ‘Heiakker-
                             straat 5’ te Mariaheide

    Datum                  :   2 februari 2018
    Opdrachtgever          :   Familie van Doorn
    Projectnummer          :   211x09370
    Opgesteld door         :   ir. M.J.I.C. van de Schoot
    Interne controle:      :   ing. M. Koen

Voor alle ruimtelijke ontwikkelingen geldt dat deze in overeenstemming met de nationale natuurwetge-
ving en het provinciale natuurbeleid moeten worden uitgevoerd. In het kader van een bestemmings-
planwijziging ten behoeve van de partiele herziening van het perceel aan de Heiakkerstraat 5 te Maria-
heide, is door middel van een verkennend flora- en faunaonderzoek (quickscan) een beoordeling ge-
maakt van de mogelijke effecten die het plan kan hebben op beschermde natuurwaarden. Hierdoor
wordt duidelijk of het plan in overeenstemming is met de natuurwetgeving.

De bescherming van de natuur is per 1 januari 2017 in Nederland vastgelegd in de Wet natuurbescher-
ming (Wnb). Deze wet vormt voor wat betreft soortenbescherming en gebiedsbescherming een uitwer-
king van de Europese Vogelrichtlijn en Habitatrichtlijn. Omtrent houtopstanden is de voormalige natio-
nale Boswet eveneens in de Wet natuurbescherming opgenomen. Daarnaast vindt beleidsmatige ge-
biedsbescherming plaats door middel van het Natuurnetwerk Nederland (NNN), de Ecologische Hoofd-
structuur (EHS).

Werkwijze quickscan flora en fauna
In de quickscan zijn de gevolgen van de ruimtelijke ingreep afgezet tegen de aanwezige natuurwaarden
vanuit de Wet natuurbescherming en planologisch beschermde natuurwaarden. Deze werkwijze vloeit
voort uit de brochure ‘Soortenbescherming bij ruimtelijke ingrepen’ van het Ministerie van Economische
Zaken van december 2016.

Om een beeld te krijgen van de natuurwaarden is op 17 januari 2018 van circa 15:00 – 16:00 uur door
een ecoloog van BRO1 een verkennend veldbezoek gebracht aan het plangebied en de directe omge-
ving hiervan. De weersomstandigheden betroffen: zwaarbewolkt, maar zonder neerslag en matige wes-
tenwind. De temperatuur lag rond de 5 graden. Tijdens het veldbezoek is gelet op de potentiele aan-
wezigheid van beschermde soorten op basis van het aanwezige habitat en nest/verblijfsmogelijkheden.
Daarnaast is aan de hand van verspreidingsatlassen, andere standaardwerken en op basis van ‘expert
judgement’ nagegaan welke beschermde planten- en diersoorten er voor kunnen komen binnen en
nabij het plangebied en zijn omtrent gebiedsbescherming gegevens van de provincie Provincie geraad-
pleegd. Aan de hand van het verkennende onderzoek is vervolgens beoordeeld welke beschermde
soorten daadwerkelijk voor (kunnen) komen binnen het plangebied en is er vervolgens een inschatting
gemaakt van de effecten van de ruimtelijke ontwikkeling op beschermde natuurwaarden.

1
      BRO is lid van het Netwerk Groene Bureaus (NGB). Het NGB is de brancheorganisatie voor groene adviesbureaus en heeft
      als doel kwaliteitsbevordering en belangenbehartiging. Onze werkzaamheden voeren wij dan ook uit volgens de door het
      NGB vastgestelde gedragscode (versie juni 2008, aangevuld in februari 2010). De medewerkers binnen de discipline ecolo-
      gie voldoen aan de door het Ministerie van EZ genoemde voorwaarden voor ter zake deskundigen op het gebied van ecolo-
      gisch onderzoek.


ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                            1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 10 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 11 ======================================================================

<pre>Planbeschrijving
Het plangebied is gelegen ten oosten van Veghel, iets ten zuiden van de bebouwde kern van Maria-
heide. In figuur 1 is de topografische ligging van het plangebied weergegeven.




Figuur 1. Topografische kaart ligging van het plangebied (1:25.000)


Huidige situatie
Het plangebied aan de Heiakkestraat 5 bestaat momenteel uit een hooiweide, die onderdeel is van een
perceel met een woning, loods en enkele kweektunnels.

In figuur 2 is een luchtfoto van het plangebied en de directe omgeving weergegeven. De figuren 3 t/m
8 geven een impressie van het plangebied, middels foto’s die zijn genomen tijdens het verkennende
veldbezoek.

Toekomstige situatie
De bestemming van het perceel zal gewijzigd worden van agrarisch naar wonen. Er worden 3 woningen
beoogd. Er worden geen bomen gekapt.




ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                   2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 11 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 12 ======================================================================

<pre>Figuur 2. Luchtfoto van het plangebied en de directe omgeving




Figuur 3. Plangebied gezien vanuit noorden                      Figuur 4. Plangebied (rechts) gezien vanaf straat




Figuur 5. Sloot langs zuidzijde plangebied                      Figuur 6. Laan met perenbomen aan zuidzijde plangebied




ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                           3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 12 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 13 ======================================================================

<pre>Figuur 7. Plangebied vanuit zuiden                     Figuur 8. Structuur weiland




Toetsing gebiedsbescherming

Wettelijke gebiedsbescherming
De Wet natuurbescherming, heeft voor wat betreft gebiedsbescherming, betrekking op de Europees
beschermde Natura 2000-gebieden. De Vogelrichtlijn- en Habitatrichtlijngebieden worden in Nederland
gecombineerd als Natura 2000-gebieden aangewezen. Als er naar aanleiding van projecten, plannen
en activiteiten mogelijkerwijs significante effecten optreden, dienen deze vooraf in kaart gebracht en
beoordeeld te worden. Projecten, plannen en activiteiten die mogelijk een negatief effect hebben op de
beschermde natuur in een Natura 2000-gebied zijn vergunningsplichtig.

Het plangebied is niet gelegen binnen de grenzen van een gebied dat aangewezen is als Natura 2000-
gebied. Het meest nabijgelegen Natura 2000-gebied, “Vlijmens Ven, Moerputten & Bossche Broek”,
bevindt zich op circa 19 kilometer afstand ten westen van het projectgebied. Indien er sprake zou zijn
van een effect, betreft dit een extern effect, zoals toename van geluid, licht of depositie van stikstof.
Mede gezien de afstand van het plangebied tot Natura 2000-gebieden zijn externe effecten als licht en
geluid uitgesloten. Daar de voorgenomen ontwikkeling realisatie van 3 woningen betreft, is een toe-
name aan stikstofdepositie op een Natura 2000-gebied, mede gezien de afstand, redelijkerwijs ver-
waarloosbaar. Vervolgonderzoek in het kader van de Wet natuurbescherming, onderdeel Natura 2000,
wordt dan ook niet noodzakelijk geacht.

Gebiedsbescherming vanuit provinciaal beleid
Conform artikel 1.12 van de Wet natuurbescherming dragen gedeputeerde staten in hun provincie zorg
voor de totstandkoming en instandhouding van een samenhangend landelijk ecologisch netwerk, ge-
naamd ‘Natuurnetwerk Nederland’. Zij wijzen daartoe in hun provincie gebieden aan die tot dit netwerk
behoren. Het Natuurnetwerk Nederland (NNN, voorheen Ecologische Hoofdstructuur (EHS)) is een
samenhangend netwerk van bestaande en te ontwikkelen natuurgebieden. De planologische begren-
zing en beschermingsregimes van het Natuurnetwerk loopt via het traject van de provinciale ruimtelijke
structuurvisies en verordeningen. Het netwerk wordt gevormd door kerngebieden, natuurontwikkelings-
gebieden en ecologische verbindingszones met als doel natuurgebieden beter met elkaar en met het
omringende agrarisch gebied te verbinden. Activiteiten in deze gebieden zijn alleen toegestaan als ze
geen negatieve effecten hebben op de wezenlijke kenmerken of waarden of als deze kunnen worden
tegengegaan met mitigerende maatregelen.




ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                        4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 13 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 14 ======================================================================

<pre>Het plangebied is niet gelegen binnen het Natuurnetwerk Brabant (NNB) of de Groenblauwe mantel.
Het dichtstbijzijnde onderdeel van het NNN ligt ongeveer 800 meter ten zuiden van het plangebied (zie
figuur 9). Ook ligt de ecologische verbindingszone (EVZ) “Duits Lijntje Veghel” op circa 800 meter ten
noordwesten van het plangebied. Gezien de aard van de voorgenomen plannen zullen de wezenlijke
kenmerken en waarden van de huidige staat van het NNB niet worden aangetast. Vervolgonderzoek in
het kader van het NNB wordt dan ook niet noodzakelijk geacht.




Figuur 9. Ligging Natuurnetwerk Nederland en Natura 2000-gebieden ten opzichte van perceel plangebied (rood omlijnd)



Toetsing beschermde houtopstanden
De bescherming van houtopstanden, conform de Wet natuurbescherming, heeft betrekking op alle
zelfstandige eenheden van bomen, boomvormers of struiken van een oppervlakte van minimaal tien
are of een rijbeplanting die meer dan twintig bomen omvat, gelegen buiten de bebouwde kom. Wanneer
houtopstanden worden geveld, niet vallende onder artikel 4.1 van de Wet natuurbescherming, geldt
een meldingsplicht bij Gedeputeerde Staten van desbetreffende provincie (artikel 4.2 Wnb). Indien er
geen bezwaar is om de houtopstanden te kappen, verplicht artikel 4.2 van de Wet natuurbescherming
om binnen 3 jaar na het vellen of tenietgaan van de houtopstand op dezelfde grond houtopstanden
opnieuw aan te planten. Er geldt een algehele vrijstelling van de herplantplicht voor houtopstanden die
gekapt worden in het kader van natuurbeheer en natuurbehoud.

Aangezien er zich geen (delen van) houtopstanden binnen het plangebied bevinden is toetsing aan het
onderdeel houtopstanden conform de Wet natuurbescherming bij dit plan niet aan de orde.




ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                         5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 14 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 15 ======================================================================

<pre>Toetsing soortenbescherming
De Wet natuurbescherming heeft, voor wat betreft soortenbescherming, betrekking op alle in Nederland
in het wild voorkomende zoogdieren, (trek)vogels, reptielen en amfibieën, een aantal vissen, libellen
en vlinders, enkele bijzondere en min of meer zeldzame ongewervelde dierensoorten en een aantal
vaatplanten. Voor alle soorten, dus ook voor de soorten die niet onder de aangewezen bescherming
vallen, of die zijn vrijgesteld van de ontheffingsplicht, geldt de zogenaamde ‘algemene zorgplicht’ (art.
1.10 Wnb). Deze zorgplicht houdt in dat de initiatiefnemer passende maatregelen neemt om schade
aan aanwezige soorten te voorkomen of zoveel mogelijk te beperken. Hierbij gaat het bijvoorbeeld om
het niet verontrusten of verstoren in de kwetsbare perioden zoals de winterslaap, de voortplantingstijd
en de periode van afhankelijkheid van de jongen. De zorgplicht geldt altijd en voor alle planten en
dieren, of ze beschermd zijn of niet, en in het geval dat ze beschermd zijn ook als er een ontheffing of
vrijstelling is verleend.

Vanaf 1 januari 2017 moet, onder de Wet natuurbescherming, bij ruimtelijke ontwikkelingen naast de
zorgplicht ook rekening gehouden worden met juridisch zwaarder beschermde soorten vanuit nationaal
en Europees oogpunt. Beschermde soorten vanuit nationaal oogpunt betreffen soorten uit de bijlage
van de Wet natuurbescherming onderdeel A en onderdeel B. Beschermde soorten vanuit Europees
oogpunt betreffen soorten uit Bijlage IV van de Habitatrichtlijn, de soorten uit Bijlage 1 en 2 Verdrag
van Bern, en Bijlage 1 Verdrag van Bonn, en alle in Europa inheemse vogels (Vogelrichtlijn).

Op de ‘Aangepaste lijst jaarrond beschermde vogelnesten’ van het Ministerie van LNV (augustus 2009)
wordt onderscheid gemaakt in verschillende categorieën vogelnesten. Van de meeste vogelsoorten zijn
de nesten uitsluitend beschermd wanneer deze tijdens de broed- en nestperiode in gebruik zijn. Het
gaat om soorten die jaarlijks nieuwe nesten maken. Van een aantal soorten roofvogels en uilen, kolo-
niebroeders en gebouwbewonende vogelsoorten (‘categorie 1-4 soorten’) zijn de nesten en de functio-
nele leefomgeving jaarrond beschermend. Ten slotte is er een categorie nesten van vogelsoorten die
weliswaar vaak terugkeren naar de plaats waar zij het jaar daarvoor hebben gebroed, maar die over
voldoende flexibiliteit beschikken om, als die broedplaats verloren is gegaan, zich elders te vestigen
(‘categorie 5-soorten’). Vooralsnog is het uitgangspunt dat deze indeling gehandhaafd blijft, totdat de
provincies deze hebben aangepast en vastgesteld.

Komen soorten van de hierboven genoemde beschermingsregimes voor, dan is de eerste vraag of de
voorgenomen activiteit effecten heeft op de beschermde soorten. Treden er effecten op, dan dient er
gekeken te worden of er (provinciale) vrijstelling verleend kan worden (al dan niet door te werken vol-
gens een goedgekeurde gedragscode), of dat er een alternatieve oplossing mogelijk is waardoor er
geen negatief effect kan plaatsvinden. Indien dit niet mogelijk is, zal ontheffing aangevraagd moeten
worden op basis van een geldig wettelijk belang, waarbij de gunstige staat van instandhouding van
beschermde soorten niet in het geding komt. De ontheffing kan dan onder voorwaarden worden ver-
leend.

Voor een aantal algemene soorten is het toegestaan om deze zonder ontheffing te vangen en/of de
vaste voortplantingsplaatsen of rustplaatsen van deze soorten opzettelijk te beschadigen of te vernielen
wanneer er geen andere bevredigende oplossing bestaat. De vrijstelling is van kracht wanneer de
handeling verband houdt met 1. de ruimtelijke inrichting of ontwikkeling van gebieden, inclusief het
daarop volgende gebruik van het gebied; 2. bestendig beheer of onderhoud in de landbouw of bosbouw;
3. bestendig beheer of onderhoud aan vaarwegen, watergangen, waterkeringen, waterstaatswerken,
oevers, vliegvelden, wegen, spoorwegen of bermen, of in het kader van natuurbeheer; 4. bestendig
beheer of onderhoud van de landschappelijke kwaliteiten van een bepaald gebied.


ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                        6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 15 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 16 ======================================================================

<pre>Vogels
Op het terrein is geen bebouwing aanwezig. Hierdoor kunnen broedlocaties van soorten als kerkuil,
steenuil, huismus en gierzwaluw worden uitgesloten. In de opgaande beplanting binnen en rond het
plangebied bevinden zich tevens geen jaarrond beschermde nesten van vogels als buizerd, sperwer
en ransuil. Wel zijn er waarnemingen van kerkuil en steenuil bekend uit de directe omgeving.

Ondanks dat binnen het plangebied geen nestgelegenheid voor de steenuil aanwezig is, kan het plan-
gebied wel deel uitmaken van het foerageergebied van een steenuilenpaar dat mogelijk ter plaatse van
een nabijgelegen erf/tuin broedt. Bij aanwezigheid van een broedgeval van de steenuil in de directe
omgeving (straal van circa 300 meter) van het plangebied, kan het verdwijnen van een gedeelte van
het foerageergebied een negatief effect hebben op het voedselaanbod voor de steenuil. Daar in dit
geval vooral de randen van het perceel, waar het plangebied deel van uitmaakt, de meeste foerageer-
mogelijkheden biedt, kan door de randen rond het plangebied steenuilvriendelijk conform de maatre-
gelencatalogus “Steenuilen onder de pannen” van de Vogelbescherming of Landschapsbeheer Neder-
land in te richten, het eventuele verlies aan foerageeroppervlak worden opgevangen en blijft de func-
tionaliteit behouden. Het is hierbij wel van belang dat er tijdens het broedseizoen voldoende foerageer-
mogelijkheden aanwezig blijven. Geniet dit niet de voorkeur dan kan middels een nader onderzoek
worden onderzocht of het plangebied überhaupt van belang is voor de steenuil.

Daar een kerkuil een veel groter leefgebied heeft dan de steenuil en vooral lijnvormige elementen als
bermen en evers volgt, zullen de voorkomen plannen geen essentiële aantasting van het leefgebied
van de kerkuil tot gevolg hebben. In de directe omgeving kunnen “algemene” soorten als merel, rood-
borst, heggenmus, zwartkop, winterkoning, grasmus, tjiftjaf en houtduif tot broeden komen.

Subconclusie
Bij uitvoering van de plannen gaan geen nestlocaties van soorten met een jaarrond beschermde status
verloren. Wel kan mogelijk het leefgebied van de steenuil worden aangetast, wat echter op voorhand
is te voorkomen door de randen rond het plangebied steenuilvriendelijk in te richten. De voorgenomen
plannen zullen geen afname van essentieel broedhabitat veroorzaken van overige vogelsoorten,
inbreuk op de gunstige staat van instandhouding van lokale populaties is dan ook uitgesloten.

Vleermuizen
Volgens verspreidingsgegevens van de Zoogdiervereniging is het plangebied gelegen in een deel van
Nederland waar de volgende vleermuissoorten kunnen voorkomen: gewone dwergvleermuis, ruige
dwergvleermuis, rosse vleermuis, laatvlieger, gewone en grijze grootoorvleermuis, meervleermuis,
baardvleermuis, bosvleermuis, franjestaart, tweekleurige vleermuis, ingekorven vleermuis en water-
vleermuis.

Er zijn binnen het plangebied geen gebouwen of bomen aanwezig. De werkzaamheden zullen geen
direct effect hebben op potentiele verblijfplaatsen van vleermuizen. Ook is er geen sprake van het
aantasten van (essentieel) foerageergebied en/of vliegroutes, mits er geen verlichting wordt gericht op
de bomenrij langs de Heiakkerstraat en de laan met perenbomen. Verlichting kan namelijk een versto-
rend effect hebben op zowel foerageer- als vliegroutefuncties.




ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                       7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 16 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 17 ======================================================================

<pre>Subconclusie
Bij uitvoering van de voorgenomen ontwikkeling zal er geen sprake zijn van (potentiële) aantasting van
vaste rust- of verblijfplaatsen, vliegroutes of foerageerhabitat voor vleermuizen, mits de aangrenzende
bomenrijen onverlicht blijven.

Grondgebonden zoogdieren
Het plangebied vormt matig geschikt habitat voor grondgebonden zoogdieren en zal vooral fungeren
als onderdeel van het leefgebied van soorten als de mol en veldmuis. Het plangebied zelf biedt verder
geen schuilgelegenheid aan een soort als de egel. Naast dat voor dergelijke soorten een provinciale
vrijstelling geldt bij ruimtelijke ontwikkeling, zijn er in de directe omgeving ook voldoende uitwijkmoge-
lijkheden voor dergelijke algemene soorten. In het kader van de zorgplicht is het echter wel noodzakelijk
om tijdens de werkzaamheden voldoende zorg te dragen voor (incidenteel) aanwezige individuen. Dit
houdt in dat al het redelijkerwijs mogelijke gedaan dient te worden om het doden van individuen te
voorkomen. Dieren moeten de gelegenheid krijgen om het werkgebied zelfstandig en veilig te kunnen
verlaten. Indien noodzakelijk dienen soorten zorgvuldig te worden verplaatst naar buiten het werkge-
bied.

Volgens de verspreidingsgegevens komen in de omgeving van het plangebied ook de niet vrijgestelde
soorten das, steenmarter, hermelijn, wezel en bunzing voor. Het plangebied bevat echter geen poten-
tiele verblijfplaatsen voor deze soorten. Ook rond het plangebied zijn geen sporen als holen, graafacti-
viteiten of wissels aangetroffen. Met name de aanwezigheid van een soort als de das is hierdoor rede-
lijkerwijs uitgesloten. Voor de overige marterachtige biedt het plangebied (te) weinig dekking, wat in de
toekomstige tuinen naar verwachting juist meer aanwezig zullen zijn. De plannen zullen dan ook geen
aantasting van essentieel leefgebied tot gevolg hebben. De aanwezigheid van andere strenger be-
schermde grondgebonden zoogdiersoorten zijn op basis van de verspreidingsgegevens en/of het ont-
breken van geschikt habitat eveneens redelijkerwijs uitgesloten.

Subconclusie
Met de ontwikkeling binnen het plangebied gaat geen (essentieel) leefgebied van een grondgebonden
zoogdiersoort verloren. Inbreuk op de gunstige staat van instandhouding van lokale populaties van
soorten is niet aan de orde. In het kader van de zorgplicht is het echter wel noodzakelijk om voldoende
zorg te dragen voor (incidenteel) aanwezige individuen.

Reptielen
Volgens verspreidingsgegevens van RAVON zijn in de omgeving van het plangebied waarnemingen
bekend van de levendbarende hagedis. De waarnemingen hebben betrekking op de natuurgebieden
in de buurt. Het plangebied zelf en de directe omgeving biedt geen geschikt habitat voor deze soorten.
Het voorkomen ervan binnen het plangebied is daarmee dan ook uitgesloten.

Subconclusie
Negatieve effecten op reptielen zijn op voorhand uitgesloten.

Amfibieën
In de omgeving van het plangebied zijn algemene soorten bekend als bruine kikker, gewone pad, bas-
taardkikker en kleine watersalamander. Voor deze soorten geldt bij ruimtelijke ontwikkeling echter een
provinciale vrijstelling. Volgens de verspreidingsgegevens zijn in de omgeving van het plangebied ook
de niet vrijgestelde alpenwatersalamander en heikikker bekend.




ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                         8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 17 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 18 ======================================================================

<pre>Wegens het ontbreken van schuilgelegenheid zijn verblijfplaatsen van amfibieën binnen het plangebied
redelijkerwijs uitgesloten. In de randzone net buiten het plangebied kunnen wel algemene soorten wor-
den aangetroffen, waar ze zich tevens mogelijk kunnen voortplanten, mits in het voorjaar water in de
sloten aanwezig is. Hierdoor is een incidenteel passerend individu wel mogelijk. De afwateringsloten
langs de perceelranden vormen echter geen geschikt voortplantingen voor de niet vrijgestelde soorten.

Subconclusie
De voorgenomen plannen zullen geen afname van (essentieel) habitat van een amfibieënsoort veroor-
zaken, inbreuk op de gunstige staat van instandhouding van populaties is dan ook uitgesloten. In het
kader van de algemene zorgplicht is het wel noodzakelijk om voldoende zorg te dragen voor eventueel
passerende individuen.

Vissen
Vanwege het ontbreken van oppervlaktewater binnen het plangebied kan deze soortgroep buiten be-
schouwing worden gelaten.

Subconclusie
Negatieve effecten op beschermde vissen zijn op voorhand uitgesloten.

Ongewervelde diersoorten
In de omgeving van het plangebied zijn geen waarnemingen bekend van beschermde libellen en dag-
vlinders. Aantasting van (deel)populaties van een beschermde libellen- of vlindersoort is met zekerheid
niet aan de orde. De aanwezigheid van de overige beschermde ongewervelde soorten, zoals vliegend
hert, Europese rivierkreeft en platte schijfhoren, is eveneens uitgesloten. Binnen het plangebied en in
de omgeving is hiervoor geen geschikt habitat aanwezig.

Subconclusie
Negatieve effecten voor beschermde ongewervelde soorten zijn op voorhand uitgesloten.

Vaatplanten
In de directe omgeving van het plangebied zijn beschermde soorten bekend als ruw parelzaad en wilde
weit. Deze soorten stellen echter zeer specifieke eisen aan hun standplaatsen. Gezien het aanwezige
biotoop en binnenstedelijke ligging van het plangebied is de aanwezigheid van dergelijk beschermde
vaatplanten redelijkerwijs uitgesloten

Subconclusie
Negatieve effecten voor beschermde vaatplanten worden op voorhand uitgesloten.




ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                      9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 18 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 19 ======================================================================

<pre>Conclusies
Op basis van deze quickscan wordt vervolgonderzoek naar het voorkomen van verschillende soort-
groepen of effecten op beschermde gebieden niet noodzakelijk geacht. Evenmin is er sprake van een
noodzaak tot het indienen van een ontheffingsaanvraag voor overtreding van verbodsbepalingen in de
Wet natuurbescherming ten aanzien van soorten dan wel een vergunningsaanvraag in het kader van
gebiedsbescherming. Het onderdeel houtopstanden is bij dit plan niet aan de orde.

Gelet op de potentiele ecologische waarden kan het voorgenomen plan in overeenstemming met de
nationale natuurwetgeving en het provinciale natuurbeleid worden uitgevoerd, mits voorafgaand en tij-
dens het uitvoeren van de werkzaamheden het bepaalde in de Wet natuurbescherming, onderdeel
soorten, in acht te worden genomen:
     Ten aanzien van steenuil wordt voorgesteld de randzone rondom het plangebied steenuilvrien-
        delijk in te richten, zodat de potentiele functionaliteit op voorhand blijft behouden en vervolgon-
        derzoek niet noodzakelijk wordt geacht.
     Ten aanzien van vleermuizen dient licht gericht of uitstralend op opgaand groen te worden
        vermeden.
     Ten behoeve van (incidenteel) passerende amfibieën en/of grondgebonden zoogdieren dient
        de zorgplicht in acht te worden genomen.

Aanbevelingen
Het te terrein biedt in de huidige situatie geen vaste nest- en verblijfsmogelijkheden voor huismus,
gierzwaluw en vleermuizen, terwijl de ligging en omgeving van het plangebied zich hier wel voor lenen.
Met een geringe inspanning, bijvoorbeeld door het aanbrengen van vogelvides, plaatsen van nestkas-
ten of inbouwen van neststenen, het plaatsen of inbouwen van vleermuiskasten en/of de dakran-
den/spouwmuren toegankelijk te maken, kan de nieuwbouw wel gaan fungeren als vaste rust- en ver-
blijfplaats voor huismussen, gierzwaluwen en/of vleermuizen. Gelet op het steeds verder verdwijnen
van broed- en verblijfsgelegenheid kunnen relatief eenvoudige maatregelen een positief effect hebben
op de lokale populatie van een soort.

Vogelbescherming Nederland heeft samen met BAM Utiliteitsbouw een checklist ontwikkeld, waarmee
een bouwonderneming zijn projecten en de directe omgeving natuurvriendelijker kan maken. Door mid-
del van het beantwoorden van enkele ja/nee vragen, kunnen eenvoudige maatregelen worden toege-
past die goed zijn voor de stadsnatuur en speciaal voor vogels. Deze checklist is voor iedereen gratis
te downloaden van de website van Vogelbescherming (www.vogelbescherming.nl/checklist/). Daar-
naast is er tevens een brochure beschikbaar omtrent het vleermuisvriendelijk bouwen. Deze brochure
is onder andere te vinden op de website van de Zoogdiervereniging (www.zoogdiervereniging.nl/bro-
chure-verschenen-over-vleermuisvriendelijk-bouwen/).




ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                         10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 19 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 20 ======================================================================

<pre>Samenvatting
In onderstaande tabel is samengevat of de voorgenomen ontwikkeling negatieve effecten kan hebben
op beschermde soorten en/of gebieden, en wat de eventuele vervolgstappen zijn, zoals soortgericht
nader onderzoek of vergunningtrajecten. In de tabel is tevens weergegeven of maatregelen noodzake-
lijk zijn om overtreding van de Wet natuurbescherming voor bepaalde soortgroepen te voorkomen.

Tabel I. Overzicht (potentiele) aanwezigheid beschermde soorten/gebieden en te nemen vervolgstappen


                                       Potentieel   Sprake van    Vervolgtraject / maatre-    Bijzonderheden / opmerkin-
  Soortgroep
                                       aanwezig     verstoring    gelen                       gen

                Algemeen               Nee          Nee           -                           -

                                                                                              Geniet dit niet de voorkeur, dan

  Broedvogels                                                     Randzone op voorhand        zal vervolgonderzoek het be-
                Jaarrond
                                       Ja           Mogelijk      steenuil vriendelijk inricht- lang van het plangebied voor
                beschermd
                                                                  ten                         de steenuil eerst duidelijk moe-
                                                                                              ten maken

                Verblijfplaatsen       Nee          Nee           -                           -

                Foerageerhabi-
  Vleermuizen                          Minimaal     Mogelijk      Geen verlichting op op-
                tat                                                                           -
                                                                  gaand groen richten
                Vliegroutes            Ja           Mogelijk

                                                    Incidenteel                               Heeft betrekking op incidenteel
  Grondgebonden zoogdieren             Minimaal                   Zorgplicht
                                                    mogelijk                                  passerende individuen

  Reptielen                            Nee          Nee           -                           -

                                                    Incidenteel                               Heeft betrekking op incidenteel
  Amfibieën                            Minimaal                   Zorgplicht
                                                    mogelijk                                  passerende individuen

  Vissen                               Nee          Nee           -                           -

  Ongewervelden                        Nee          Nee           -                           -


  Vaatplanten                          Nee          Nee           -                           -




                                   Afstand tot      Sprake van                                Bijzonderheden / opmerkin-
  Gebiedsbescherming                                              Vervolgtraject
                                   gebied           aantasting                                gen

                                                                                              Geen externe verstorende fac-
  Natura 2000                      ca. 19 km        Nee           -
                                                                                              toren

                                                                                              Wezenlijke ecologische waarde
  Natuurnetwerk Nederland          ca. 800 m        Nee           -
                                                                                              en kenmerken blijven gelijk

  Houtopstanden                    -                Nee           -                           Niet van toepassing




ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                              11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 20 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 21 ======================================================================

<pre>Geraadpleegde bronnen

Algemene Literatuur
        Creemers, R.C.M. & J.J.C.W. van Delft (RAVON) (red.) 2009. De amfibieën en reptielen van Nederland. Nederlandse
         Fauna 9. Nationaal Natuurhistorisch Museum Naturalis, Leiden / European Invertebrate Survey - Nederland, Leiden.
        Dietz C., O. von Helversen & D. Nill 2011. Vleermuizen. Alle soorten van Europa en Noordwest-Afrika. De Fontein/Ti-
         rion Uitgevers, Utrecht.
        Limpens, H., J. Regelink & R. Koelman 2010. Vleermuizen en planologie. Zoogdiervereniging, Nijmegen.
        Ministerie van Economische Zaken 2016. Soortenbescherming bij ruimtelijke ingrepen. Lees hier wat de Wet natuur-
         bescherming daarover regelt. Versie 1.3, december 2016. Ministerie van Economische Zaken, Den Haag.
        SOVON Vogelonderzoek Nederland 2002. Atlas van de Nederlandse broedvogels 1998-2000. Nederlandse fauna 5.
         Nationaal Natuurhistorisch Museum Naturalis, KNNV Uitgeverij & European Invertebrate Survey-Nederland, Leiden.


Algemene websites
        bij12.nl (kennisdocumenten van o.a. huismus, gierzwaluw en diverse vleermuissoorten)
        eis-nederland.nl (soortgegevens ongewervelden)
        floron.nl (soortgegevens planten)
        ravon.nl (soortgegevens amfibieën, reptielen en vissen)
        sovon.nl (soortgegevens vogels)
        synbiosys.alterra.nl/natura2000 (Natura 2000-gebieden)
        verspreidingsatlas.nl/planten (verspreidingsgegevens planten)
        vlinderstichting.nl (soortgegevens vlinders en libellen)
        wetten.overheid.nl/BWBR0037552/2017-03-01 (wettekst Wet natuurbescherming)
        www.zoogdiervereniging.nl (soortgegevens zoogdieren)


Provinciale bronnen
        www.brabant.nl (NNN en beschermde gebieden in Noord-Brabant)
        kaartbank.brabant.nl/viewer/app/Kaartbank (grenzen beschermde gebieden)
        www.dassenwerkgroepbrabant.nl (gegevens das in Noord-Brabant)
        Bouwens, S. 2017. Handreiking Kleine Marters in relatie tot Soortbescherming. Provincie Noord-Brabant




ADVIES / Quickscan flora en fauna Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                          12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 21 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 22 ======================================================================

<pre>                 Bijlage 3:

Waterparagraaf, 18-06-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 22 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 23 ======================================================================

<pre>                                     Waterparagraaf
                               Heiakkerstraat 5 te Mariaheide
                                  (gemeente Meierijstad)




Opdrachtgever
BRO
Bosscheweg 107
5282 WV BOXTEL


Projectnummer
Aeres Milieu projectnummer AM17233

Status rapport
Definitief



Contactgegevens                           Autorisatie

Aeres Milieu B.V.                         Opsteller rapport:       paraaf   datum
Noordhoven 4
6042 NW ROERMOND
                                          Dhr. M. Vrolix, bc.               18 juni 2018
(t) 0475 – 320 000
e-mail: info@aeres-milieu.nl
www.aeres-milieu.nl                       Kwaliteitscontrole:      paraaf   datum

                                          Ing. T.K.P.G. Thijssen            18 juni 2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 23 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 24 ======================================================================

<pre>                                                                   Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




INHOUDSOPGAVE




1. INLEIDING                                                                                                                             3

2. WATERHUISHOUDKUNDIG SYSTEEM                                                                                                            6
2.1 Algemeen ............................................................................................................................ 6
2.2 Watersystemen .................................................................................................................... 7
       Grondwater ..................................................................................................................... 7
       Oppervlaktewater ............................................................................................................ 8
       Hemelwater ..................................................................................................................... 8
       Afvalwater ....................................................................................................................... 8

3. AFWEGING EN REALISATIE                                                                                                                9

4. OVERIGE AANDACHTSPUNTEN                                                                                                             11




Bijlagen:
1       Topografische overzichtskaart en kadastrale situatie
2       Overzicht geraadpleegde literatuur




                                                                                                                           Pagina 2 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 24 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 25 ======================================================================

<pre>                                                       Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




1.      INLEIDING

In opdracht van BRO heeft Aeres Milieu B.V. een beknopte waterparagraaf opgesteld voor een
ontwikkeling van maximaal 3 woningen nabij de Heiakkerstraat 5 te Mariaheide (gemeente Meierijstad). In
de huidige situatie bestaat het plangebied uit een weiland.

Algemeen
Coördinaten                                         : X = 168.391 / Y = 404.455
                                                                    2
Oppervlakte                                         : circa 1.510 m
Peil maaiveld                                       : circa 9,8 m +NAP
Gemiddeld grondwaterpeil                            : circa 9 m +NAP
Waterschap                                          : Aa en Maas
Huidig gebruik plangebied                           : weiland
Toekomstig gebruik plangebied                       : ontwikkeling woningbouw

De onderzoekslocatie is gelegen in het buitengebied ten zuidoosten van het centrum van Mariaheide. De
onderzoekslocatie is kadastraal bekend als gemeente Veghel, sectie N, perceelnummer 1526. Ter plaatse
wil men nieuwbouw realiseren (zie gele omlijning). Ten noorden is een agrarisch bedrijf aanwezig
(Heiakkerstraat 5, perceelnummer 1316, zie rode omlijning). Dit perceel wijzigt naar de bestemming
‘Wonen’. Verder zijn op dit perceel geen wijzigingen gepland. Op onderstaande luchtfoto is de globale
afbakening van de percelen weergegeven. Zie bijlage 1 voor een topografische overzichtskaart en de
kadastrale situatie.




Afbeelding 1: Luchtfoto met globale afbakening onderzoekslocatie (Bron: www.arcgis.com)

Aanleiding
De aanleiding voor het opstellen van deze waterparagraaf is de voorgenomen wijziging van bestemming
voor het bouwen van woningen op het plangebied en de verplichting hierbij ten minste hydrologisch
neutraal te ontwikkelen.

                                                                                                         Pagina 3 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 25 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 26 ======================================================================

<pre>                                                     Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Doel
Het doel van deze rapportage is een beschrijving te geven van de manier waarop rekening wordt gehouden
met de gevolgen van de voorgenomen herinrichting van het plangebied voor de waterhuishouding. Het doel
is het voorkomen van waterproblemen, zoals wateroverlast en verdroging.

Beleid
Sinds 1 november 2003 is het wettelijk verplicht, in het kader van het Besluit Ruimtelijke Ordening, een
watertoets te verrichten. In de toelichting bij ruimtelijke besluiten en plannen, waarop bovengenoemd
besluit van toepassing is, is het noodzakelijk een beschrijving te geven van de manier waarop rekening is
gehouden met de gevolgen van het plan voor de waterhuishouding.

In aansluiting op het landelijk beleid hanteert het waterschap het beleid dat bij nieuwe plannen altijd
onderzocht behoort te worden hoe omgegaan kan worden met het schone hemelwater. Hierbij worden de
afwegingsstappen “hergebruik – infiltratie – buffering – afvoer” (afgeleid van de trits “vasthouden – bergen –
afvoeren” doorlopen.

De waterhuishoudkundige situatie van het plangebied is onderzocht in het kader van de watertoets. In het
waterhuishoudkundige onderzoek is beknopt aandacht besteed aan de huidige bodemkundige- en
(geo)hydrologische situatie, de gehanteerde uitgangspunten en randvoorwaarden, en de
(on)mogelijkheden om neerslag in de toekomstige situatie te bergen en te infiltreren. Het onderzoek is op
zorgvuldige wijze uitgevoerd volgens de algemeen gebruikelijke inzichten en methoden. De adviezen in dit
rapport voldoen aan vigerende wet- en regelgeving van lokaal tot en met Europees niveau (zie bijlage 3).

De Europese Commissie verplicht alle lidstaten elke zes jaar over het watersysteem te rapporteren in een
beheerplan per stroomgebied, het SGBP. Het plangebied valt onder het beheer van Waterschap Aa en
Maas. Voor waterschap Aa en Maas gaat dit om het SGBP voor het Nederlandse deel van het
Maasstroomgebied. Het tweede SGBP is van kracht van 2016 tot en met 2021. Naast dit beleidskader is in
het Provinciaal Milieu- en Waterplan Noord-Brabant (2016–2021) ook het toetsingskader voor de
taakuitoefening van lagere overheden op het gebied van water opgenomen. In Nederland wordt dit
uitgeoefend door de diverse waterschappen die zich richten op een veilig en goed bewoonbaar land met
gezonde, duurzame watersystemen.

De waterbeheerders werken daarvoor integraal samen met gemeenten, die het beheer over de ruimtelijke
ordening en openbare ruimte hebben, om deze doelstellingen te halen. Voor de periode 2016-2021 is een
nieuw Waterbeheerplan (WBP) opgesteld met de te bereiken doelen, hoe te bereiken en met welke
partners (gemeenten, ondernemers, natuurverenigingen, de provincie en het Rijk).

Het waterschap hanteert bij nieuwe ontwikkelingen het principe van waterneutraal bouwen, waarbij
gestreefd wordt naar het behoud of herstel van de ‘natuurlijke’ waterhuishoudkundige situatie. De
'watertoets' is een instrument dat waterhuishoudkundige belangen op een evenwichtige wijze laat
meewegen bij het opstellen van ruimtelijke plannen en besluiten.

Vanaf 1 maart 2015 geldt de nieuwe Keur van de drie Brabantse waterschappen Aa en Maas, De Dommel
en Brabantse Delta. De regels in de Keur hebben betrekking op het lozen, afvoeren, onttrekken of
aanvoeren van grondwater en water uit sloten en andere watergangen. Iedereen die werkzaamheden
uitvoert of activiteiten plant in en om waterlopen of dijken, heeft met de Keur te maken. Meestal is een
vergunning noodzakelijk. In sommige gevallen volstaat een melding. De uitzonderingen staan beschreven
in de Algemene regels.

Het waterschap maakt bij het beoordelen van plannen met een toenemend verhard oppervlak onderscheid
tussen grote en kleine plannen. Op planniveau is voor de herontwikkeling naar verwachting geen
compensatie vereist. Opmerking hierbij is dat het plan onderdeel is van een groter ontwikkelingsplan
waarbij een wijziging mogelijk wel gevolgen heeft voor het oppervlaktewater.
                                                                                           2
Voor plannen met een bijkomend verhard oppervlak kleiner dan 2.000 m , groene daken en
                                    2
afkoppelplannen kleiner dan 10.000 m geldt een vrijstelling tot realisatie van compensatie. Wanneer er
                                                                     2            2
sprake is van een toename van verhard oppervlak tussen de 2.000 m en 10.000 m wordt de rekenregel
                                                  2
toegepast. Bij een toename van meer dan 10.000 m of bij het niet voldoen aan de rekenregel, wordt de
beleidsregel toegepast.
                                                                                                       Pagina 4 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 26 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 27 ======================================================================

<pre>                                                   Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Aan de hand van de Algemene Regel (Artikel 15: Afvoer hemelwater door verhard oppervlak), behorend bij
de vernieuwde Keuren van de drie Brabantse waterschappen, kan de vereiste compensatie voor een
specifieke locatie berekend worden.

De gemeente Meierijstad (waartoe Mariaheide behoort) heeft een nieuw VGRP 2017-2022 en Waterplan
‘Waardevol water in Meierijstad’ opgesteld. Het is een functioneel beleidsdocument, waarin de gewenste
toekomstige situatie is beschreven en verbeeld in acht streefbeelden op strategisch/tactisch niveau:
     Het watersysteem zo natuurlijk mogelijk laten functioneren zonder technische maatregelen. Water
       voor natuurdoelstellingen, waterconservering, berging van water.
     Overtollig water bovenstrooms vasthouden, water tijdelijk bergen in retentiegebieden langs
       waterlopen, als het echt niet anders kan pas afvoeren.
     Zelfreinigend vermogen toegenomen, weinig verontreinigingsbronnen (geen maaswater, geen
       chemische onkruidbestrijding, gescheiden rioleringssysteem.
     Zo min mogelijk vermenging van schoon en afvalwater
     Waterlopen als ecologische verbindingszone, natuurvriendelijke oevers, struweel, ruigtekruiden,
       poelen en bergingsvijvers in het stedelijk gebied ingericht als ecologische verbindingszone. Wel
       toegankelijk met een recreatieve functie.
     Het aanleggen van retentiegebieden om piekafvoeren op te kunnen vangen. Grondwateroverlast
       komt niet meer voor.
     De natuurlijke aanwezigheid van water wordt gerespecteerd en is waar mogelijk benadrukt.
     De huidige en toekomstige inwoners zijn actief bij het water in hun wijk en de omgeving betrokken.

De planontwikkeling mag niet leiden tot verhoging of verlaging van de grondwaterstand en de afvoer naar
het oppervlaktewater, ook niet bij extremere omstandigheden. Op particulier terrein is primair de eigenaar
verantwoordelijk voor de verwerking van het afgekoppelde water, bij voorkeur door infiltratie in de bodem.

Door middel van een waterparagraaf wordt het planvoornemen hydrologisch beschreven, waarna toetsing
plaatsvindt door het bevoegd gezag. Eventueel benodigde vergunningen worden niet met deze
waterparagraaf geregeld en zullen via daarvoor bedoelde procedures verkregen moeten worden. Wanneer
een bronnering nodig is voor de bouwwerkzaamheden of bij ingrepen op de plaatselijke waterhuishouding
(lozing/infiltratie of werkzaamheden in de buurt van een watergang), moeten in het kader van de Waterwet
vergunningen/meldingen aangevraagd worden via de gebruikelijke procedure.

Middels de digitale watertoets is de planontwikkeling getoetst (20180219-38-17118). Hieruit blijkt dat voor
de herontwikkeling de verkorte procedure van toepassing is. Vanuit het waterschap is geen compensatie
verplicht. Enkele aanvullingen aangeleverd door het waterschap zijn verwerkt in deze rapportage.

Leeswijzer
In hoofdstuk 2 is het aanwezige watersysteem beschreven. In hoofdstuk 3 zijn de afwegingen en eventuele
belemmeringen voor de voorgenomen realisatie beschreven. In hoofdstuk 4 tenslotte worden nog enige
aandachtspunten opgesomd.




                                                                                                     Pagina 5 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 27 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 28 ======================================================================

<pre>                                                        Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




2.      WATERHUISHOUDKUNDIG SYSTEEM
2.1     Algemeen

Ter plaatse van de Heiakkerstraat nr. 5 vinden geen wijzingen aan de bestaande situatie plaats (alleen
bestemmingswijziging). Dit perceel is derhalve niet meegenomen in onderstaande onderbouwing.

De nieuwbouwlocatie is in gebruik als wei- en grasland. Noordelijk van de bebouwing aan de
Heiakkerstraat 5 is in 2016 een bestemmingsplan vastgesteld voor een nieuw woongebied “Steenoven II,
fase 1”. Voor het wateraspect zijn de volgende punten tevens relevant voor het te ontwikkelen woongebied:
- Ten behoeve van de wateropgave is het uitgangspunt dat ca. 65% van de totaaloppervlakte verhard zal
   worden.
- Het straatniveau wordt 10 m +NAP. Het bouwpeil van de nieuwe woningen wordt 10,20 m +NAP.
- Binnen het ontwikkelingsgebied is in het verleden een slechte doorlatendheid van de toplaag
   aangetoond. Geadviseerd is om de doorlatendheid van de bodem en diepere bodemopbouw opnieuw
   bepalen of sowieso grondverbetering toe te passen.
- Aandachtspunt betreft het onderhoud in de toekomst van de sloten en de stuwconstructie(s). In de
   huidige situatie worden niet alle sloten en greppels onderhouden en staan ze ook niet alle op de GBKN
   of de waterlegger.

Hieronder zijn de belangrijkste afwegingen en hydrologische aspecten voor de onderzoekslocatie
toegelicht. Aan de hand hiervan en de wensen van de opdrachtgever is in hoofdstuk 3 beoordeeld welke
gevolgen het bestemmings-planvoornemen heeft op het bestaande waterhuishoudkundige systeem.

Belangrijk tot het voorkomen van grondwateroverlast is de hoogteligging. Het plangebied kent een licht
hoogteverschil. De onderzoekslocatie ligt op ca. 9,7-9,8 m +NAP. Op basis van de hoogtekaart is de
bebouwing noordelijk op ca. 10,5 m +NAP gelegen. De slootbodem nabij de Heiakkerstraat is op ca. 9-9,1
m +NAP gelegen. De Heiakkerstraat is op ca. 10 m +NAP gelegen. Onderstaande afbeelding geeft een
uitsnede van de hoogtekaart weer. Hierop zijn bovengenoemde hoogteverschillen duidelijk zichtbaar.




Afbeelding 2: Uitsnede hoogtekaart met aanduiding plangebied [bron: AHN2 dynamisch Nederland]



                                                                                                          Pagina 6 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 28 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 29 ======================================================================

<pre>                                                        Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




2.2     Watersystemen

De (water)systemen zoals die in het plangebied en omgeving voorkomen, worden onderverdeeld in
grondwater, oppervlaktewater, hemelwater en afvalwater.

Grondwater
Op basis van reeds gekende gegevens en gegevens uit de bodematlas Noord-Brabant en bodemdata ligt
het plangebied in een soms kwelgebied. Het plangebied ligt in het centrale dekzandlandschap in de
Roerdalslenk. Deze bodem behoort tot de Formatie van Boxtel met een zanddek (Laagpakket van Wierden;
kaarteenheid Bx6) (DINO-loket). Volgens de bodemkaart van Nederland is ter plaatse een veldpodzol te
verwachten. Veldpodzolgronden worden voornamelijk aangetroffen in (voormalige) heidegebieden, die pas
door de opkomst van de kunstmest vanaf het eind van de negentiende eeuw konden worden ontgonnen.
De gronden zijn onder natte omstandigheden ontstaan, maar hebben tegenwoordig voor een deel een
diepe ontwatering.

De stroming van het freatisch grondwater is globaal noordwestelijk gericht en bevindt zich gemiddeld op
een hoogte van circa 8,5 meter +NAP. De onderzoekslocatie bevindt zich niet binnen de grenzen van een
grondwaterbeschermingsgebied.

Uit de gegevens van bodematlas is ter plaatse een grondwatertrap van VI te verwachten. Uit Bodemdata
Nederland blijkt de geldende grondwatertrap V te zijn. De Gemiddeld Hoogste Grondwaterstand is ter
plaatse dus op 60-80 cm-mv en de Gemiddeld Laagste Grondwaterstand dieper op 140-160 cm-mv te
verwachten. Voor de onderzoekslocatie is de Gemiddeld Hoogste Grondwaterstand naar verwachting op
9,2 m +NAP te verwachten.




Afbeelding 3: Uitsnede GHG met aanduiding plangebied [bron: Bodematlas Noord-Brabant]

Het bebouwd perceel noordelijk van de onderzoekslocatie is licht opgehoogd. Voor de nieuwbouwwoningen
dient voldaan te worden aan de ontwateringsdiepte van 70 cm t.o.v. het bouwpeil. Voor de woningen is een
bouwpeil van ca. 20 cm boven de weg geadviseerd (=10,2 m +NAP). Door de hogere ligging is geen
grondwateroverlast te verwachten binnen het plangebied.

Voor zover bekend bevindt zich op en in de directe omgeving van het plangebied geen (geval van een)
ernstige grondwaterverontreiniging. Wanneer een bronnering nodig is voor de bouwwerkzaamheden of bij
andere ingrepen op de plaatselijke waterhuishouding (lozing of werkzaamheden in de buurt van een
watergang (zie ook § oppervlaktewater), moeten in het kader van de Waterwet vergunningen/meldingen
aangevraagd worden volgens de daarvoor geldende procedure (omgevingsloket).



                                                                                                          Pagina 7 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 29 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 30 ======================================================================

<pre>                                                       Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Oppervlaktewater
Direct ten oosten van het plangebied is een droogvallende B-watergang aanwezig (zie ook afbeelding 1).
Langs de zuidelijke zandweg is een greppel aanwezig. Zuidelijk van de kruising van deze zandweg en de
Heiakkerstraat en iets verder westelijk langs de zandweg is een A-watergang aanwezig (zie afbeelding 4).
De duikers liggen op ca. 8,5-8,6 m +NAP en voeren het water in (noord)westelijke richting af naar
uiteindelijk de Aa. Dit is weergegeven met de pijlen op de linkse afbeelding.




Afbeelding 4: Uitsnede met aanduiding plangebied en aanwezige watergangen [bron: Legger Aa en Maas]

Hemelwater
De locatie is onbebouwd (grasland). Het hemelwater infiltreert in de bodem en wordt afgevoerd naar de
aanwezige watergangen.

Zover bekend is geen wateroverlast op en nabij het plangebied aanwezig. Afhankelijk van de toekomstige
planontwikkeling kan de aanleg van een hemelwatervoorziening noodzakelijk zijn. In hoofdstuk 3 van deze
rapportage is een nadere toelichting opgenomen.

Een eventuele toekomstige infiltratie of bergingsvoorziening dient boven de GHG aangelegd te worden. Uit
zorg voor een goede kwaliteit van het grond- en oppervlaktewater wordt bij de bouw afgezien van het
gebruik van uitlogende (bouw)materialen (bouwen conform het Bouwstoffenbesluit) en dient voldaan te
worden aan de in de waterparagraaf opgenomen milieuhygiënische randvoorwaarden.

De aanvoer van afgekoppelde neerslag zal niet leiden tot verslechtering van de kwaliteit van het
ontvangende grondwater (zie ook hoofdstuk 4).

Afvalwater
Bij de Heiakkerstraat 5 is een drukrioolstelsel aanwezig. In de toekomst wil men ter plaatse van de
onderzoekslocatie en in de omgeving (Steenoven II) nog woningen realiseren. Bij de nieuwbouw is een
gescheiden stelsel noodzakelijk. De verwachte hoeveelheid afvalwater voor maximaal 3 woningen bedraagt
         3
ca. 0,9 m /dag. Dit kan niet zondermeer op het bestaande drukriool worden aangesloten.

Voor de nadere aansluiting van het afvalwater naar het gemeentelijk stelsel is overleg met de gemeente
noodzakelijk. Afhankelijk van de ontwikkelingen in de omgeving kan het bijkomend afvalwater mogelijk bij
dit rioolstelsel aangesloten worden. Voor de aansluiting dient per woning een aansluitingsvergunning
aangevraagd te worden bij de gemeente Meierijstad.




                                                                                                         Pagina 8 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 30 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 31 ======================================================================

<pre>                                                       Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




3.         AFWEGING EN REALISATIE

Ter plaatse van de onderzoekslocatie (kadastraal perceel N1526) wil men maximaal 3 woningen realiseren.
Van de locatie is nog geen bouwplan bekend. De verharding voor de toekomstige woningen en oprit is
derhalve ingeschat. Gezien het open karakter in de omgeving is een verhardingsgraad van 65%
                                             2
aangehouden (dakoppervlak van ca. 145 m /woning). In onderstaande tabel is een overzicht van de
bestaande en toekomstige verharde oppervlakken opgenomen.
                                                                              2                                     2
          Bruto( verharde) oppervlakten                Huidige situatie [m ]         Toekomstige situatie [m ]
              Dak oppervlakte, totaal, circa                      0                                435
     Overig verharde oppervlakten (ontsluitingsweg /              0                                540
                 paden, parkeren), circa
                Verhard oppervlak, circa                          0                                975
Tabel 1: Toe- of afname verhard oppervlak binnen het plangebied

Uit de tabel blijkt zoals verwacht dat het verhard oppervlak toeneemt door de planontwikkeling. Gezien de
ontwikkeling is tevens de online watertoetsprocedure doorlopen (dossiercode 20180219-38-17118).
                                           2
Doordat de kleine ontwikkeling (<2.000 m toename) en de ligging is geen aanvullend overleg noodzakelijk.
Enkele aanbevelingen vanuit het waterschap zijn opgenomen in deze rapportage. Vanuit het gemeentelijk
beleid van de gemeente Meierijstad is een hemelwaterneutrale ontwikkeling en dus hemelwaterverwerking
binnen het plangebied verplicht.

Voor de toekomstige woningen binnen het plangebied dient een separaat DWA- en RWA-stelsel aangelegd
te worden. Afhankelijk van de ontwikkelingen in de omgeving van het plangebied kan dit onder vrijverval of
via het drukrioolstelsel. Voor de aansluiting op het gemeentelijk stelsel dient voor de woningen een
aansluitingsvergunning van de gemeente Meierijstad aangevraagd te worden.

Het hemelwater dient separaat gehouden te worden en ter plaatse verwerkt te worden. Het beleid van de
gemeente Meierijstad schrijft voor dat in de mate van het mogelijke 60 mm per vierkante meter verharding
ter plaatse verwerkt wordt. Voor het verhard oppervlak dient (zonder aanvullende maatregelingen) binnen
                                                        3
het perceel een hemelwatervoorziening van ca. 58,5 m aangelegd te worden. Opgemerkt wordt dat dit een
ruime inschatting betreft zonder nadere ontwerp/inrichtingstekening van het perceel.

Eventueel kan water hergebruikt worden of (een gedeelte zoals een carport) voorzien worden van een
groendak. Het oppervlak aan groendak wordt als onverhard oppervlak gezien. Landschappelijk en
kostentechnisch is dit niet altijd mogelijk/wenselijk. Het tussenplaatsen van een hemelwaterput of
regenwaterton op particulier initiatief wordt aangemoedigd.

Binnen het perceel zijn diverse mogelijkheden aanwezig om hemelwater te verwerken. Ter plaatse is een
matige infiltratiesnelheid te verwachten. De benodigde retentie of afvoersnelheid kan verder beperkt
worden door bovengronds afvoeren middels het gebruik van een halfverharding zoals grind of een
waterpasserende bestrating.

Gezien de GHG op 9,2 m +NAP (ca. 60-80 cm-mv) kan best bovengronds verwerkt worden. Mogelijke
bovengrondse voorzieningen voor/nabij het plangebied zijn de aanleg van een wadi of het verbreden van
de bestaande oostelijke B-watergang of het opwaarderen van de zuidelijke C-watergang (al dan niet
middels een natuurvriendelijke oever). De voorkeur gaat uit naar een voorziening op eigen terrein.

Bij een waterpasserende bestrating kan tevens in de onderliggende fundering water geborgen worden door
bijvoorbeeld een lavakoffer. Afhankelijk van de korrelgrootte is hierbij ca. 40% open ruimte aanwezig
waarin de benodigde berging gerealiseerd kan worden onder het overig verhard oppervlak. Afhankelijk van
de infiltratiesnelheid kan dit ter plaatse infiltreren of vertraagd afvoeren naar het oppervlaktewater.

Naar ondergrondse verwerking toe kunnen tevens IT-kratten aangelegd worden. Het gebruik van
infiltratiekratten behoeft echter een bepaalde gronddekking waardoor deze dan vrij dicht op de GHG zullen
liggen (afhankelijk van de uiteindelijke planinrichting). Bij toepassing in de tuin kan dit aangelegd worden
omdat hier minder gronddekking benodigd is (lichtere belasting). Voor de benodigde retentie zijn dan ca.
                                                                                           2
202 kratten (1,2x0,6x0,4m) benodigd. Het ruimtebeslag bedraagt dan minimaal 145 m . Opgemerkt wordt
dat dit tevens een duurdere voorziening is.
                                                                                                         Pagina 9 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 31 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 32 ======================================================================

<pre>                                                           Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Een wadi heeft een beperkte diepte (stilstaand water is onwenselijk). Hierdoor is binnen de
                                                          2
onderzoekslocatie minimaal een oppervlak van ca. 120 m bij een diepte van 60 cm noodzakelijk geacht.
Door de aanleg van een wadi nabij de watergang wordt het hemelwater ter plaatse apart geborgen en kan
eenvoudig een (nood)overloop aangelegd worden naar het oppervlaktewater. De afvoercapaciteit wordt
beperkt tot de maximale afvoercapaciteit door het plaatsen van een knijpconstructie of gat in de overloop
van de wadi. Een diameter van 4 cm is op basis van ervaring gekozen als de praktische ondergrens voor
een afvoerconstructie. Afbeelding 5 geeft een principeontwerp van de wadi weer.




Afbeelding 5: Principe aanleg wadi nabij watergang [bron: Aeres Milieu]

Verbreding van de B-watergang met ca. 1,5 meter (lengte 45 m) of opwaarderen (verbreden, verdiepen)
van de zuidelijke zaksloot en het plaatsen van een stuw zuidelijk is mogelijk. Bij gebruik van
natuurvriendelijke oevers is een groter oppervlak van het plangebied benodigd. Hierover dienen dan wel
concrete afspraken vastgelegd te worden in overleg met de gemeente Meierijstad en is een
watervergunning benodigd.

Bij toepassing van infiltratie is het uitvoeren van infiltratiemetingen ter plaatse of grondverbetering
geadviseerd om voldoende snelle leegloop te realiseren. Als de infiltratiesnelheid binnen het plangebied
ontoereikend blijkt of niet wenselijk is, kan middels een gat met een minimale diameter van 4 cm
(praktische ondergrens voor een afvoerconstructie) afvoer plaatsvinden zodat een volgende bui weer
geborgen kan worden. De afvoersnelheid vanuit het plangebied mag maximaal 1,46 l/s zijn (= 2 l/s/ha).

Voor de nieuwbouwwoningen is een bouwpeil van ca. 20 cm boven de weg geadviseerd (=10,2 m +NAP).
Door de hogere ligging van de woningen is geen grondwateroverlast te verwachten binnen het plangebied.

Het omliggende maaiveld dient zo aangelegd te worden dat het hemelwater kan afstromen naar een lager
gelegen plek, retentievoorziening of sloot. De belangen en beperkingen zijn in deze rapportage
weergegeven. Het daadwerkelijke ruimtebeslag van de voorziening is afhankelijk van de planinvulling, de
leverancier van de voorziening. Andere bergings- en infiltratiesystemen zijn ook mogelijk.

Door de te nemen maatregelingen is door de planontwikkeling geen (grond)wateroverlast te verwachten en
wordt hydrologisch neutraal ontwikkeld. Een definitieve oplossing dient bij de nadere planuitwerking
toegelicht te worden voorafgaand aan de aanleg van de verhardingen. Bij gebruik van de watergang(en) is
afstemming met de gemeente Meierijstad (en waterschap Aa en Maas) noodzakelijk gezien de
ontwikkelingen in de omgeving van het plangebied. Tevens is de uiteindelijke voorziening afhankelijk van
de kosten, eigen voorkeur en verwerkingsmogelijkheid ter plaatse. Het toekomstig hemelwatersysteem
dient tevens met succes in de gemeente Meierijstad te zijn toegepast.

Wanneer een bronnering nodig is voor de bouwwerkzaamheden of bij andere ingrepen op de plaatselijke
waterhuishouding (lozing of werkzaamheden in de buurt van een watergang, moeten in het kader van de
Waterwet ten tijde voorafgaan aan de realisatie vergunningen/meldingen aangevraagd te worden volgens
de daarvoor geldende procedure (omgevingsloket).




                                                                                                            Pagina 10 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 32 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 33 ======================================================================

<pre>                                                    Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




4.      OVERIGE AANDACHTSPUNTEN

Eventueel benodigde vergunningen worden niet met deze waterparagraaf geregeld en zullen via daarvoor
bedoelde procedures verkregen moeten worden. Wanneer een bronnering nodig is voor de
bouwwerkzaamheden of bij andere ingrepen op de plaatselijke waterhuishouding (lozing / infiltratie of
werkzaamheden in de buurt van een watergang), moeten in het kader van de Waterwet vergunningen /
meldingen worden aangevraagd via de gebruikelijke procedure (omgevingsvergunning).

Bij het voldoen aan de milieuhygiënische randvoorwaarden (dubo-materialen etc.) kan de afgekoppelde
afstromende neerslag rechtstreeks via (mol)goten, lijnafwatering of ander traditioneel afvoermateriaal naar
een aan te leggen voorziening stromen om verwerkt te worden. Mocht niet aan de randvoorwaarden
voldaan kunnen of willen worden, zijn aanvullende maatregelen noodzakelijk om vervuiling van het
oppervlakte- en grondwater te voorkomen. Bij ondergrondse voorzieningen dient rekening gehouden te
worden met voldoende ontluchtings- en noodoverlaatpunten en het eventueel voorplaatsen van een
zuiverende voorziening.

In de afvoersystemen moeten voorzieningen worden gerealiseerd die blad, zand e.d., die verstoppingen
kunnen veroorzaken, achterhouden. Deze voorzieningen moeten goed bereikbaar blijven ten behoeve het
reinigen en het onderhoud. Dit kan gecombineerd worden met een overloopconstructie (bij voorkeur
bovengronds). Deze dient aangelegd te worden zodat overtollig water op gecontroleerde wijze kan
wegstromen bij extreme omstandigheden (naar bijvoorbeeld een laagte op eigen perceel). Regelmatig
onderhoud van de aanvoerzijde van de voorzieningen zal noodzakelijk zijn om te garanderen dat de
systemen blijven functioneren. Ook moet de (nood)overloop regelmatig worden onderhouden.

Indien onvoldoende aandacht wordt gegeven aan het ontwerp en dimensionering, kan wateroverlast
ontstaan. Het moet te allen tijde worden voorkomen dat wateroverlast bij de woningen en bij derden
ontstaat. Het gebruik en het overlopen van een eventuele voorziening mag niet leiden tot schade aan in de
nabijheid liggende percelen, gewassen en opstallen. Schade, direct en/ of indirect, die eventueel ontstaat is
en blijft voor rekening van de ontwikkelaar/eigenaar van het plangebied. In geen geval mag de
afvalwaterriolering op een hemelwatervoorziening worden aangesloten.

Op de afgekoppelde “buitenverhardingen” mogen geen handelingen worden uitgevoerd die vervuiling van
het oppervlak veroorzaken. Wil men toch buitenactiviteiten verrichten waarbij vervuiling van verhard
oppervlak ontstaat b.v. het reinigen van voertuigen of het schoonmaken van onderdelen, dan moet het
gedeelte waar deze activiteit(en) plaatsvindt voorzien worden van de juiste bodembeschermende
maatregelen (Nederlandse Richtlijn voor Bodembescherming). Dit betekent dat het vrijkomende afvalwater
al dan niet via een olie/benzine-afscheider of andere noodzakelijke (reiniging)voorziening naar het
afvalwaterriool moet worden getransporteerd of geloosd, en niet in de bodem mag worden geïnfiltreerd of
op oppervlaktewater worden geloosd.

Het is onwenselijk chemische bestrijdingsmiddelen toe te passen of agressieve reinigingsmiddelen te
gebruiken op de verharde oppervlakken. Geadviseerd wordt alternatieve middelen te gebruiken. Daarnaast
is toepassing van gladheidsbestrijding middels zout minder gewenst, aangezien zout met het hemelwater
afstroomt naar de bodem of het oppervlaktewater. Indien toepassing benodigd is, wordt geadviseerd dit zo
effectief mogelijk te doen.




                                                                                                     Pagina 11 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 33 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 34 ======================================================================

<pre>                         Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




                    BIJLAGE 1

Topografische overzichtskaart en kadastrale situatie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 34 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 35 ======================================================================

<pre>Omgevingskaart                                                                    Klantreferentie: AM17233




                   0m    125 m                          625 m


 Deze kaart is noordgericht.                                    Schaal 1: 12500
    Hier bevindt zich Kadastraal object VEGHEL N 1316
 Heiakkerstraat 5, 5464 TB VEGHEL
 CC-BY Kadaster.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 35 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 36 ======================================================================

<pre>Uittreksel Kadastrale Kaart                                                                                                                            Uw referentie: AM17233
                          2106




                                                                                                                                                                         2111
                                                                                                                            2112




                                                                                                                                                                  t
                                                                                                                                                              r aa
                                                                                                                                                           r st
                                                                                                                                                         ke
                                                                                                                                                       i ak
                                                                                                                                                     He
                                                                                                    5




                                                                           1316
                                                                                                                                t
                                                                                                                            r aa
                                                                                                                        r st
                                                                                                                      ke
                                                                                                                     i ak
                                                                                                                   He




                                                                             1526




                                                               0m   10 m                                50 m



              Deze kaart is noordgericht                                            Schaal 1:1000
   12345      Perceelnummer
         25 Huisnummer
              Vastgestelde kadastrale grens                                         Kadastrale gemeente                 VEGHEL
              Voorlopige kadastrale grens                                           Sectie                              N
              Administratieve kadastrale grens                                      Perceel                             1316
              Bebouwing
              Overige topografie                                                    Aan dit uittreksel kunnen geen betrouwbare maten worden ontleend.
 Voor een eensluidend uittreksel, Apeldoorn, 15 januari 2018                        De Dienst voor het kadaster en de openbare registers behoudt zich de intellectuele
 De bewaarder van het kadaster en de openbare registers                             eigendomsrechten voor, waaronder het auteursrecht en het databankenrecht.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 36 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 37 ======================================================================

<pre>                    Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




               BIJLAGE 2

Concept plantekening toekomstig plangebied
</pre>

====================================================================== Einde pagina 37 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 38 ======================================================================

<pre>                                          LEGENDA
                                          Plangebied
                                                                      Plangebied

                                          Enkelbestemmingen
                                           AW                         Agrarisch met waarden
                                            W                         Wonen


                 m
                                          Gebiedsaanduidingen
                                                                      milieuzone - boringszone
                 702




                                                                      overige zone - oude akkers
                       W                                              vrijwaringszone - radar
     1




                                          Maatvoeringen
                                                1                     maximum aantal wooneenheden
AW                     W                    170
                                                m
                                                                      maximum oppervlakte (m2)
                           1




             W         1




         W   1




                               BESTEMMINGSPLAN MARIAKHEIDE, HERZIENING HEIAKKERSTRAAT

                                Gemeente Meierijstad
                                NL.IMRO.1948.MAR002BP0012018P-ON01


                                schaal:             1:1000                 voorontwerp:    ..-..-.... / tekenaar     projectnr. BRO:   211x09370


                                formaat:            A3                     ontwerp:        ..-..-.... / tekenaar     projectnr. VWP:   18BROBO012


                                concept:            18-04-2018 / PS        vastgesteld:    ..-..-.... / tekenaar     bestandsnaam:     18BROBO012-002.dwg




                                                                          Bosscheweg 107
                                                                          5282 WV Boxtel             www.bro.nl    verbeelding: Viewpoint ©
                                           in                             T 0411 850 400             info@bro.nl   www.viewpoint.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 38 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 39 ======================================================================

<pre>               Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




          BIJLAGE 3

Overzicht geraadpleegde literatuur
</pre>

====================================================================== Einde pagina 39 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 40 ======================================================================

<pre>                                              Beknopte waterparagraaf Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Wettelijke kaders
- Waardevol water in Meijerijstad; Verbreed Gemeentelijk RioleringsPlan, 2017-2022;
- Waterbeheerplan 2016-2021, Waterschap Aa en Maas;
- Keur, Waterschap Aa en Maas, maart 2015;
- Definitief concept visie GGOR Landbouw Biezenloop; Waterschap Aa en Maas;
- Provinciaal Milieu- en Waterplan Noord-Brabant (2016-2021);
- Provinciale Milieuverordening Noord-Brabant (PMV);
- Anders omgaan met hemelwater in bestaand stedelijk gebied, Brochure Ministerie van VROM, 2002;
- Handreiking watertoets, Publicatie: Ministerie van Verkeer en Waterstaat;
                           e                                  e
- Waterbeleid voor de 21 eeuw, Commissie Waterbeheer 21 eeuw;
- Besluit op de ruimtelijke ordening, 2010;
- Nationaal Bestuurakkoord Water, Publicatie Nederland leeft met water, 2003, actualisatie 2008;
- Waterwet, Rijksoverheid;
- Het Nationaal Waterplan, 2016-2021, Rijksoverheid.

Aanvullende informatie
- Handleiding alternatieve materialen voor bouwmetalen, DuBo Consulenten, 2006;
- Hydrologisch Neutraal Ontwikkeling (HNO-tool), Waterschap Aa en Maas;
- Bodematlas provincie Noord-Brabant

Internet

http://www.ruimtelijkeplannen.nl
http://www.meierijstad.nl
http://www.aaenmaas.nl
http://www.brabant.nl/
</pre>

====================================================================== Einde pagina 40 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 41 ======================================================================

<pre>datum       19-2-2018
dossiercode 20180219-38-17118


Instemming waterschap met ontwikkeling via doorlopen korte procedure Digitale Watertoets


Geachte heer/mevrouw,


Uit de digitale watertoets blijkt dat het ruimtelijk plan onder de korte procedure valt. De verhardingstoename en/of -afkoppeling
is maximaal 2.000 m2. Het plangebied valt buiten de ruimtelijk begrensde waterbelangen.


Wij verzoeken u bij de bouw af te zien van het gebruik van uitlogende bouwmaterialen. Hiermee worden bijvoorbeeld zink en
koper in daken, gevels, goten en leidingen bedoeld.

Eventueel benodigde vergunningen worden niet de digitale watertoets geregeld. Voor de verwerking van afvalwater is de
gemeente meestal het bevoegde gezag. Voor een oppervlaktewaterlozing is vaak een watervergunning nodig. U kunt hierover
contact op te nemen met het Waterwetloket: (073) 615 83 33 of info@aaenmaas.nl.


Heeft u vragen of opmerkingen over de Digitale Watertoets? Neem contact met ons op via watertoets@aaenmaas.nl.

Tot slot streeft waterschap Aa en Maas streeft ernaar om correcte en actuele informatie via de Digitale Watertoets aan te
bieden. Aan het beschikbaar gestelde kaartinformatie kunnen dan ook geen rechten worden ontleend. Waterschap Aa en Maas
aanvaardt geen aansprakelijkheid voor enige vorm van schade naar aanleiding van het gebruik of de informatie die via deze
applicatie beschikbaar wordt gesteld.


Ligging plangebied
</pre>

====================================================================== Einde pagina 41 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 42 ======================================================================

<pre>De WaterToets 2017
</pre>

====================================================================== Einde pagina 42 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 43 ======================================================================

<pre>                      Bijlage 4:

Vooronderzoek Bodem, 16-02-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 43 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 44 ======================================================================

<pre>                                              RAPPORT
                                            Vooronderzoek
                                     Heiakkerstraat 5 te Mariaheide




Opdrachtgever
BRO
Bosscheweg 107
5282 WV BOXTEL

Projectnummer
Aeres Milieu projectnummer AM17233

Status rapport
Definitief



                                                  Autorisatie

                                                  Opsteller rapport:       paraaf   datum

                                                  Ing. J.M.G. Reuver                16 februari 2018

                                                  Kwaliteitscontrole:      paraaf   datum

                                                  Ing. T.K.P.G. Thijssen            16 februari 2018

Contactgegevens
Aeres Milieu B.V.
Noordhoven 4
6042 NW ROERMOND
(t) 0475 – 320 000
e-mail: info@aeres-milieu.nl
www.aeres-milieu.nl
                                                                                                       2001 + 2002
</pre>

====================================================================== Einde pagina 44 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 45 ======================================================================

<pre>INHOUDSOPGAVE


1. INLEIDING                                                                                                                                                2
2. VOORONDERZOEK                                                                                                                                             4
   2.1 Topografische beschrijving .............................................................................................................. 4
   2.2 Historisch overzicht en omgeving .................................................................................................... 4
   2.3 Dossieronderzoek ............................................................................................................................ 5
   2.4 Bodemopbouw en geo(hydro)logie .................................................................................................. 8
   2.5 Beschrijving van de onderzoekslocatie ........................................................................................... 8
   2.6 Asbest .............................................................................................................................................. 9
   2.7 Bodemkwaliteitskaart regio Noordoost Brabant .............................................................................. 9
   2.8 Archeologische verwachting .......................................................................................................... 10
   2.9 Hypothese ...................................................................................................................................... 10
3. CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN                                                                                                                            11




Bijlagen:

1          Topografische en kadastrale overzichtskaart
2          Foto’s onderzoekslocatie
3          Bodemrapportage Bodemloket Brabant Noord
</pre>

====================================================================== Einde pagina 45 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 46 ======================================================================

<pre>                                                                      Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




1.       INLEIDING


In opdracht van BRO heeft Aeres Milieu een vooronderzoek uitgevoerd voor de locatie Heiakkerstraat 5 te
Mariaheide, gemeente Meierijstad. Op onderstaande luchtfoto is de ligging van de onderzoekslocatie
weergegeven.




Afbeelding 1: luchtfoto van de onderzoekslocatie [bron: PDOKViewer]



Aanleiding
De aanleiding voor het laten uitvoeren van dit bodemonderzoek is een (her)ontwikkeling van de locatie.
Momenteel is de onderzoekslocatie in gebruik als agrarisch bedrijf en weiland. Ter plaatse zijn plannen
voor het realiseren van woningen.

Doel
Doel van het vooronderzoek is om op basis van de onderzoeksgegevens vast te stellen of er sprake is van
een mogelijke verontreiniging van de bodem met stoffen die een belemmering kunnen vormen met het oog
op de voorgenomen ontwikkelingen.




                                                                                                              Pagina 2 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 46 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 47 ======================================================================

<pre>                                                           Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Onderzoek
Het vooronderzoek is uitgevoerd conform de richtlijnen van de NEN 5725 en NEN 5707 van het Nederlands
Normalisatie-Instituut. In dit vooronderzoek wordt het volgende beschreven:
a.   algemene gegevens;
b.   het voormalige gebruik van de onderzoekslocatie;
c.   het toekomstige gebruik van de onderzoeklocatie;
d.   de directe omgeving van de onderzoekslocatie;
e.   de bodemopbouw en de diepte en stroming van het freatisch grondwater.

In principe richt het vooronderzoek zich op alle percelen waarop het onderzoek betrekking heeft én de
direct hieraan grenzende percelen. Indien een direct aangrenzend perceel smal (< 10 m breed) is, worden
ook de percelen hier weer aan grenzend meegenomen. Indien de aangrenzende percelen groot zijn, wordt
alleen het gedeelte van deze percelen binnen 25 meter vanaf de grens van de bodemonderzoekslocatie in
beschouwing genomen, tenzij er aanleiding bestaat toch het gehele perceel te onderzoeken.

De in hoofdstuk 2 opgenomen informatie is afkomstig van/uit:
             opdrachtgever;
             eigenaar/gebruiker;
             gemeente Meierijstad;
             Omgevingsdienst Brabant Noord;
             PDOKViewer;
             bodemloket.nl;
             kadaster;
             topotijdrijs.nl;
             terreininspectie.

Aeres Milieu B.V. heeft geen binding met de opdrachtgever en de onderzoekslocatie anders dan als
onafhankelijk onderzoeksbureau.

Opgemerkt wordt dat bij een vooronderzoek sprake is van een momentopname. Dit betekent dat Aeres
Milieu op voorhand geen aansprakelijkheid accepteert voor maatregelen of mogelijke beslissingen die de
opdrachtgever naar aanleiding van het door Aeres Milieu uitgevoerde onderzoek neemt. Tevens wordt
opgemerkt dat Aeres Milieu voor het verkrijgen van de voor het historisch onderzoek noodzakelijke
informatie (mede) afhankelijk is van externe bronnen. Voor Aeres Milieu is niet te verifiëren of deze
bronnen altijd volledig en zonder fouten zijn. Hierdoor kan Aeres Milieu niet instaan voor de juistheid en
volledigheid van de verzamelde historische informatie.




                                                                                                   Pagina 3 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 47 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 48 ======================================================================

<pre>                                                            Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




2. VOORONDERZOEK


2.1       Topografische beschrijving

De onderzoekslocatie is gelegen aan Heiakkerstraat 5 te Mariaheide, gemeente Meierijstad. Kadastraal is
de locatie bekend als gemeente Veghel sectie N, nrs. 1526 en 1316. De coördinaten volgens het R.D.
stelsel zijn X = 168.391 / Y = 404.496. Zie bijlage 1 voor een topografisch overzicht en kadastrale kaart.


2.2       Historisch overzicht en omgeving

In het kader van het vooronderzoek is historisch kaartmateriaal bestudeerd, hieruit is af te leiden dat de
locatie tot circa 1998 onbebouwd is geweest. Op de kaart uit 2013 is de open schuur waar te nemen
evenals de net buiten de onderzoekslocatie gelegen tunnelkassen. Op de kaarten vanaf 1975 is te zien dat
de locatie is gelegen in de directe omgeving van (fruit)boomgaarden.




2017[a]                                                 2013[b]




1998[c]                                                 1990[d]


                                                                                                    Pagina 4 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 48 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 49 ======================================================================

<pre>                                                                              Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




1975[e]                                                                  1900[f]

Afbeelding 2 [a t/m f]: geraadpleegde historische kaarten (bron kaarten: topotijdreis.nl)


2.3       Dossieronderzoek

Op 19 januari 2018 is per e-mail een verzoek ingediend bij de afdeling milieu van de gemeente Meierijstad
voor het verkrijgen van de historische informatie. Door de gemeente Meierijstad zijn per e-mail diverse
bouw en milieudossiers aan Aeres Milieu beschikbaar gesteld. De beschikbaar gestelde dossiers zijn in de
volgende tabellen samengevat. Via het bodemloket Brabant Noord is voor de Heiakkerstraat 5 een
bodemrapportage gedownload. Deze bodemrapportage is bijgevoegd als bijlage 3. Voor de
onderzoekslocatie zijn de in onderstaande tabel weergegeven bouwvergunningen beschikbaar gesteld.

 Dossiernummer            Datum           Aard bouwvergunning                      Opmerkingen
 VE-0000000970078         11-9-1997       Vergunning voor het oprichten van        Dakbedekking woonhuis: betonpannen.
                                          een bedrijfsruimte en woonhuis op        Dakbedekking bedrijfsruimte: golfplaten (asbestvrij)
                                          het adres Heiakkerstraat 5
 VE-000000980479          19-10-1998      Vergunning voor het oprichten van
                                          tunnelkassen     op   het   adres
                                          Heiakkerstraat 5.




Tabel 2.1: Overzicht beschikbaar gestelde bouwvergunningen

Voor de locatie zijn de in onderstaande tabel weergegeven milieuvergunningen verleend en milieucontroles
uitgevoerd.

 Dossiernummer          Datum          Vergunning                                  Opmerkingen
 Heiakkerstraat 5,      16-7-1997      Melding    inzake      het   Besluit        De vermelde inrichting voldoet aan het Besluit
 1997-07-15,                           akkerbouwbedrijven milieubeheer             akkerbouwbedrijven milieubeheer. In het dossier is
 besluit                                                                           een     correspondentietekening    gevoegd,    zie
                                                                                   afbeelding 3. Op deze tekening zijn o.a. een 1200
                                                                                   liter brandstoftank in lekbak weergegeven, een
                                                                                   oliebar met lekbak en een bestrijdingsmiddelenkast
                                                                                   (rood omlijnd op afbeelding 3).
Tabel 2.2: Overzicht beschikbaar gestelde milieudossiers


                                                                                                                           Pagina 5 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 49 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 50 ======================================================================

<pre>                                                                         Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Afbeelding 3: Correspondentietekening behorende bij dossier Heiakkerstraat 5, 1997-07-15

Binnen het plangebied en in de directe omgeving zijn de in tabel 2.3 weergegeven bodemonderzoeken
uitgevoerd.




                                                                                                                 Pagina 6 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 50 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 51 ======================================================================

<pre>                                                                       Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Rapport                                    Bijzonderheden
Indicatief bodemonderzoek ten behoeve      Conclusies van het onderzoek:
van nieuwbouw aan de Heiakkerstraat 5 in   Ter plaatse van het onderzoeksgebied kan zowel de grond als het grondwater als
Mariaheide (MOS grondmechanica rapport     onverdacht van verontreinigingen worden beschouwd. Vanuit milieuhygiënisch
met kenmerk 510397R.1 d.d. 25 maart        oogpunt zijn er geen bezwaren tegen de nieuwbouw gebleken. Op onderstaande
1997)                                      situatietekening is de onderzoekslocatie met boorpuntlocaties weergegeven.




Verkennend bodemonderzoek                  Conclusies van het onderzoek:
Heiakkerstraat te Mariaheide (MH Poly      Zintuiglijke waarnemingen:
consultants & Engineers B.V. rapport met   De bodem bestaat tot de maximale onderzoeksdiepte (2,6 m-mv.) uit matig fijn zand
kenmerk B10.148.V1 d.d. december 2010)     De toplaag is over het algemeen matig humeus. Op verzoek van de opdrachtgever is
                                           de grond ter plaatse van de voormalige sloten niet chemisch analytisch onderzocht.
                                           Per gedempte sloot is de bodemopbouw beschreven en is het grondwater
                                           onderzocht. Er is ter plaatse van de voormalige sloten geen afwijkende
                                           bodemopbouw aangetoond. Op het maaiveld en in het opgeboorde materiaal zijn
                                           geen asbestverdachte materialen aangetroffen

                                           Chemisch-analytisch:
                                           1. Voormalige sloten.
                                           Het grondwater uit de peilbuizen 1, 3 en 4, geplaatst in de voormalige sloottrajecten,
                                           blijkt licht verontreinigd met barium, cadmium, koper en/of nikkel.

                                           2+3 Tunnelkassen en overig onverdacht terreindeel.
                                           In de mengmonsters van zowel de zintuiglijk onverdachte boven- als de zintuiglijk
                                           onverdachte ondergrond zijn over het algemeen geen verhoogde gehalten van de
                                           onderzochte parameters aangetoond.
                                           Ter plaatse van de Tunnelkassen is in de bovengrond een licht verhoogd gehalte
                                           voor parameters uit de parametersgroep OCB aangetoond. In het grondwater uit
                                           peilbuis 2, geplaatst I de Tunnelkassen, blijken de onderzochte parameters(UBI-
                                           tracers) niet aangetoond in een gehalte boven de detectiegrens.

                                           Na toetsing van de analyseresultaten aan de normen van het Bbk is zowel de boven-
                                           als de ondergrond over het algemeen ingedeeld in de kwaliteitsklasse
                                           landbouw/natuur. Enige uitzondering op dit beeld wordt gevormd door de
                                           bovengrond ter plaatse van de tunnelkassen, deze wordt ingedeeld in de
                                           kwaliteitsklasse industrie. Een en ander op basis van de overschrijdingen van de
                                           maximale waarde voor de klasse wonen.

                                           Het uitvoeren van een aanvullend onderzoek is niet noodzakelijk.
                                           Op onderstaande situatietekening is de onderzoekslocatie met boorpuntlocaties
                                           weergegeven.




                                                                                                                    Pagina 7 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 51 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 52 ======================================================================

<pre>                                                                           Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




 Rapport                                       Bijzonderheden
 Verkennend bodem- en asbestonderzoek          Conclusies van het onderzoek:
 1e fase Steenoven Mariaheide (Aveco de        Uit het uitgevoerde bodemonderzoek is gebleken dat uitgezonderd een lichte
 Bondt rapport met kenmerk 12.0448.27          overschrijding cadmium in MM1 zowel in de bovengrond als in de ondergrond geen
 d.d. 22 -2-2017)                              verontreinigingen zijn aangetoond. Middels het asbestonderzoek zijn zowel zintuiglijk
                                               als analytisch geen asbestverdachte materialen aangetoond. In het ondiepe
                                               grondwater van de onderzoekslocatie zijn geen verontreinigingen aangetoond. Op
                                               onderstaande Luchtfoto is de onderzoekslocatie met boorpuntlocaties weergegeven.




Tabel 2.3: Overzicht uitgevoerde bodemonderzoeken



2.4     Bodemopbouw en geo(hydro)logie

De bodemopbouw van de onderzoekslocatie wordt schematisch weergegeven in tabel 2.4.

 Diepte [m-mv]           Lithostratigrafie             Lithologie
 0,0 – 28,0              Formatie van Boxtel           Zandige eenheid, hoofdzakelijk bestaande uit midden en fijn zand, weinig
                                                       zandige klei en grof zand en een spoor klei, veen en grind
 28,0 – 32,0             Formatie van Beegden          Zandige eenheid, hoofdzakelijk bestaande uit grof zand, grind en midden
                                                       zand, weinig zandige klei en fijn zand, een spoor klei en kans op stenen,
                                                       keien en blokken
Tabel 2.4: Geo(hydro)logische indeling (bron: Dinoloket identificatienr. B45G0150)

De stroming van het freatisch grondwater is globaal westelijk gericht en bevindt zich op een hoogte van
circa 10 m+ NAP. De onderzoekslocatie bevindt zich niet binnen de grenzen van een grondwater-
beschermingsgebied.


2.5     Beschrijving van de onderzoekslocatie

Op 1 februari 2018 is een veldinspectie uitgevoerd, hierbij is gelet op het terreingebruik en de
aanwezigheid van ondergrondse tanks, stookplaatsen, (half)verhardingslagen, ophogingen, storthopen,
dempingen, afgravingen en asbesthoudend materiaal op het maaiveld.

In bijlage 2 is een fotoreportage weergegeven van de onderzoekslocatie. Achter het woonhuis bevindt zich
een loods annex werkplaats, voorzien van een staalplaten dak waarin hoofdzakelijk voertuigen (auto’s en
enkele tractoren) staan geparkeerd. In de loods is een hefbrug voor auto’s aanwezig. De op afbeelding 3
aangegeven bovengrondse brandstoftank is ten tijde van de terreininspectie niet aangetroffen. De op
afbeelding 3 aangegeven bestrijdingsmiddelenkast is nog wel aanwezig, echter is deze op een andere
locatie gesitueerd (zie foto 17 in bijlage 2). De vloer van de loods bestaat grotendeels uit een
klinkerverharding. Op de klinkerverharding zijn diverse olie morsvlekken zichtbaar (zie foto 14, 15 en 16,
bijlage 2). Aan de westzijde op de onderzoekslocatie is een half open loods aanwezig, voorzien van een
golfplaten dak.



                                                                                                                       Pagina 8 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 52 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 53 ======================================================================

<pre>                                                            Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Aangezien in Nederland de verkoop, gebruik en het bewerken van asbest sinds 1 juli 1993 verboden is, is
het toegepaste dakbedekkingsmateriaal gezien het bouwjaar van de open loods, na 1993,
hoogstwaarschijnlijk niet asbesthoudend (NT)). De vloer van de loods en de half open loods bestaat uit een
klinkerverharding.

In de half open loods vindt opslag plaats van voornamelijk agrarische materialen (gereedschappen) en er
wordt een caravan gestald. Naast het woonhuis bevindt zich een weiland. Een deel van het buitenterrein is
voorzien van een klinkerverharding.

Tijdens de veldinspectie is op het maaiveld dakbedekkingsmateriaal aangetroffen, op foto 12 in bijlage 2 is
te zien dat er een stapel zwarte golfplaten op de onverharde ondergrond ligt. Gezien de ouderdom van de
op de locatie aanwezige bebouwing betreft het hier waarschijnlijk asbestvrij materiaal (NT-platen). Dit is
echter niet met zekerheid te zeggen.

Er zijn verder geen waarnemingen gedaan welke wijzen op de aanwezigheid van bodemverontreinigingen
of bronnen van verontreinigingen.

De onderzoekslocatie wordt aan de zuidoostelijke zijde begrensd door de Heiakkerstraat, aan de zuid-
westzijde door een pad/weg, aan de noord-westzijde door tunnelkassen en aan de noordoostzijde door
grasland.


2.6   Asbest

Conform de NEN 5707 (Bodem - Inspectie, monsterneming en analyse van asbest in bodem en partijen
grond)) is er sprake van een asbestverdachte locatie indien er sprake is van één of meer van de hieronder
beschreven activiteiten of gebeurtenissen:
-       de eventuele aanwezigheid in het verleden van bedrijven, die asbesthoudende producten,
        apparaten of voorwerpen vervaardigen en/of verwerken;
-       de eventuele aanwezigheid in het verleden en/of heden van bedrijfsgebouwen (o.a. schuren),
        waarin (veel) asbesthoudende bouwstoffen zijn verwerkt, en of de aanwezigheid van asbestresten
        in de bodem en/of onder verhardingen (o.a. erven van boerderijen);
-       de aanwezigheid van woongebouwen, gebouwd van asbestcementplaten, dan wel in het verleden
        gerenoveerd met toepassing van asbestcementproducten, met een gerede kans dat asbestresten
        in tuinen en/of plantsoenen zijn achtergebleven;
-       eventuele stortingen van asbestverdachte afvalstoffen;
-       de kans op aanwezigheid van asbesthoudende buizen of ophooglagen in de ondergrond;
-       de toepassing van asbesthoudende beschoeiingen langs watergangen of in (volks)tuinen;
-       de (vroegere) aanwezigheid van glastuinbouw, danwel afval van kassen op of in de bodem;
-       er hebben in het verleden calamiteiten met asbest plaatsgevonden (asbestbrand), zonder dat de
        verspreid geraakte asbestresten (meteen) zijn opgeruimd.

Uit het dossieronderzoek is geen is geen informatie naar voren gekomen dat bovengenoemde activiteiten
ter plaatse van de onderzoekslocatie hebben plaatsgevonden. Tijdens de uitgevoerde veldinspectie zijn op
het maaiveld enkele stapels zwarte golfplaten aangetroffen. Aangezien in Nederland de verkoop, gebruik
en het bewerken van asbest sinds 1 juli 1993 verboden is, is het op de locatie aanwezige materiaal, gezien
de ouderdom van de aanwezige bebouwing, hoogstwaarschijnlijk niet asbesthoudend (NT)).


2.7   Bodemkwaliteitskaart regio Noordoost Brabant

In 2011 is door Tauw een bodemkwaliteitskaart opgesteld voor de regio Noordoost Brabant. Volgens deze
kaart ligt de onderzoekslocatie in het deelgebied ‘buitengebied’ met bodemfunctieklasse Natuur en
Landbouw.




                                                                                                    Pagina 9 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 53 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 54 ======================================================================

<pre>                                                          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




2.8   Archeologische verwachting

Volgens de archeologische beleidskaart van de gemeente Meierijstad ligt het plangebied in een zone met
een lage archeologische verwachting. Er geldt een onderzoeksplicht voor bodemingrepen groter dan
10.000 m2. Aangezien de onderzoekslocatie met 1.500 m 2 kleiner is dan de aangegeven oppervlaktegrens,
wordt archeologisch onderzoek niet nodig geacht.


2.9   Hypothese

Gebaseerd op de verzamelde gegevens uit het vooronderzoek is de onderzoekslocatie als “onverdacht”
beschouwd met enkele verdachte deellocaties, te weten:
1.     de locatie van de (voormalige) bovengrondse brandstoftank in lekbak;
2.     de oliebar met lekbak;
3.     de bestrijdingsmiddelenkast (voormalige en huidige locatie);
4.     de bedrijfsloods.

Geadviseerd wordt om het verkennend bodemonderzoek uit te voeren conform de NEN 5740 norm voor
onverdachte locaties. De als verdacht aangemerkte deellocaties zullen worden onderzocht conform de
NEN 5740 norm voor verdachte locaties. Doordat de onderzoekslocatie is gelegen in een gebied met veel
fruitteelt wordt geadviseerd om de bovengrondmonsters tevens te analyseren op bestrijdingsmiddelen
(OCB).

De aanwezigheid van asbestverdacht materiaal in de bodem wordt niet verwacht (niet verdacht).




                                                                                                 Pagina 10 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 54 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 55 ======================================================================

<pre>                                                          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




3. CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN

In opdracht van BRO heeft Aeres Milieu B.V. in januari 2018 een vooronderzoek uitgevoerd op de locatie
Heiakkerstraat 5 in Mariaheide, gemeente Meierijstad.

Gebaseerd op de verzamelde gegevens uit het vooronderzoek is de onderzoekslocatie als “onverdacht”
beschouwd met enkele verdachte deellocaties, te weten:
1.     de locatie van de (voormalige) bovengrondse brandstoftank in lekbak;
2.     de oliebar met lekbak;
3.     de bestrijdingsmiddelenkast (voormalige en huidige locatie);
4.     de bedrijfsloods.

Geadviseerd wordt om het verkennend bodemonderzoek uit te voeren conform de NEN 5740 norm voor
onverdachte locaties. De als verdacht aangemerkte deellocaties zullen worden onderzocht conform de
NEN 5740 norm voor verdachte locaties. Doordat de onderzoekslocatie is gelegen in een gebied met veel
fruitteelt wordt geadviseerd om de bovengrondmonsters tevens te analyseren op bestrijdingsmiddelen
(OCB).

De aanwezigheid van asbestverdacht materiaal in de bodem wordt niet verwacht (niet verdacht).




                                                                                                 Pagina 11 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 55 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 56 ======================================================================

<pre>                            Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




                    BIJLAGE 1

Topografische overzichtskaart en kadastrale situatie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 56 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 57 ======================================================================

<pre>Uittreksel Kadastrale Kaart                                                                                                                            Uw referentie: AM17233
                          2106




                                                                                                                                                                         2111
                                                                                                                            2112




                                                                                                                                                                  t
                                                                                                                                                              r aa
                                                                                                                                                           r st
                                                                                                                                                         ke
                                                                                                                                                       i ak
                                                                                                                                                     He
                                                                                                    5




                                                                           1316
                                                                                                                                t
                                                                                                                            r aa
                                                                                                                        r st
                                                                                                                      ke
                                                                                                                     i ak
                                                                                                                   He




                                                                             1526




                                                               0m   10 m                                50 m



              Deze kaart is noordgericht                                            Schaal 1:1000
   12345      Perceelnummer
         25 Huisnummer
              Vastgestelde kadastrale grens                                         Kadastrale gemeente                 VEGHEL
              Voorlopige kadastrale grens                                           Sectie                              N
              Administratieve kadastrale grens                                      Perceel                             1316
              Bebouwing
              Overige topografie                                                    Aan dit uittreksel kunnen geen betrouwbare maten worden ontleend.
 Voor een eensluidend uittreksel, Apeldoorn, 15 januari 2018                        De Dienst voor het kadaster en de openbare registers behoudt zich de intellectuele
 De bewaarder van het kadaster en de openbare registers                             eigendomsrechten voor, waaronder het auteursrecht en het databankenrecht.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 57 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 58 ======================================================================

<pre>Omgevingskaart                                                                    Klantreferentie: AM17233




                   0m    125 m                          625 m


 Deze kaart is noordgericht.                                    Schaal 1: 12500
    Hier bevindt zich Kadastraal object VEGHEL N 1316
 Heiakkerstraat 5, 5464 TB VEGHEL
 CC-BY Kadaster.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 58 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 59 ======================================================================

<pre>              Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




     BIJLAGE 2

Foto’s onderzoekslocatie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 59 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 60 ======================================================================

<pre>         Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




Foto 1    Foto 2




Foto 3    Foto 4




Foto 5    Foto 6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 60 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 61 ======================================================================

<pre>          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




Foto 7     Foto 8




Foto 9     Foto 10




Foto 11    Foto 12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 61 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 62 ======================================================================

<pre>          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




Foto 13    Foto 14




Foto 15    Foto 16




Foto 17    Foto 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 62 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 63 ======================================================================

<pre>          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




Foto 19    Foto 20




Foto 21    Foto 22




Foto 23    Foto 24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 63 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 64 ======================================================================

<pre>          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




Foto 25    Foto 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 64 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 65 ======================================================================

<pre>                      Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




              BIJLAGE 3

Bodemrapportage Bodemloket Brabant Noord
</pre>

====================================================================== Einde pagina 65 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 66 ======================================================================

<pre>                                          Bodemrapportage
                                                  Heiakkerstraat 5 te Veghel




Legenda

                      Geselecteerd perceel                                     Nazcatanks

                      25-meter buffer                                          Verontreinigingscontouren

                      Locatie                                                  Saneringscontouren

                      Onderzoek                                                Zorgcontouren

                      Boorpunt                                                 Kadastrale kaart

                      Adreslocatie

Coördinaten volgens RDM (Rijksdriehoeksmeting)
Middelpunt: X 168411    Y 404502 meter




(c) 2018 Bodemloket Brabant Noord - Pagina 1 van 5 - 17-01-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 66 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 67 ======================================================================

<pre>                                           Informatie over geselecteerd gebied

De door u geselecteerde locaties zijn:

Naam                                                              Adres                                        Plaats

Heiakkerstraat                                                    HEIAKKERSTRAAT                               Veghel

Heiakkerstraat 5                                                  HEIAKKERSTRAAT 5                             Mariaheide


Locaties
Heiakkerstraat
Onderzoeken bij locatie
Naam                                 Rapportnummer                          Datum rapport       Onderzoeksbureau

                                     B.10.148.V1                            06-12-2010          MH Nederland

Gegevens per onderzoek
Naam
Rapportnummer                 B.10.148.V1
Datum rapport                 06-12-2010
Onderzoeksbureau              MH Nederland
Aanleiding                    bestemmingswijziging, VINEX, locatieontwikkeling
Opmerkingen
Conclusie                     Bg (tunnelkassen): OCB > AW (daardoor kwaliteitsklasse industrie); Og:- en Gw: Ba, Cd, Cu, Ni > S;
                              Geen belemmering voor geplande activiteiten.

Tanks bij locatie

Beschikbare documenten bij locatie
Locatie                                             Document                                       Downloadlink

Heiakkerstraat                                      1709-2748.pdf                                  1709-2748


Verontreinigingscontouren

Saneringscontouren

Zorgcontouren

Besluiten bij locatie

Heiakkerstraat 5
Onderzoeken bij locatie
Naam                                 Rapportnummer                          Datum rapport       Onderzoeksbureau

Heiakkerstraat 5                     510397                                 25-03-1997          Mos




(c) 2018 Bodemloket Brabant Noord - Pagina 2 van 5 - 17-01-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 67 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 68 ======================================================================

<pre>Gegevens
Naam     per onderzoek
                              Heiakkerstraat 5
Rapportnummer                 510397
Datum rapport                 25-03-1997
Onderzoeksbureau              Mos
Aanleiding                    Bouwvergunning
Opmerkingen
Conclusie                     Geen belemmering voor het voorgenomen gebruik. Bg/og/gw: alle concentraties liggen onder of rond de
                              streefwaarde.

Tanks bij locatie

Beschikbare documenten bij locatie
Locatie                                             Document                                  Downloadlink

Heiakkerstraat 5                                    0806-0514.pdf                             0806-0514


Verontreinigingscontouren

Saneringscontouren

Zorgcontouren

Besluiten bij locatie

Tanks niet behorende bij een bodemlocatie
Geen gegevens beschikbaar




(c) 2018 Bodemloket Brabant Noord - Pagina 3 van 5 - 17-01-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 68 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 69 ======================================================================

<pre>   Informatie van objecten binnen een buffer van 25 meter rondom het geselecteerde
                                       perceel

De door u geselecteerde locaties zijn:

Naam                                                              Adres                                 Plaats

Ringoven ong.                                                     RINGOVEN                              Veghel


Locaties
Ringoven ong.
Onderzoeken bij locatie
Naam                                 Rapportnummer                           Datum rapport   Onderzoeksbureau

Verkennend onderzoek NEN R-JVAN-12044827-VO01                                22-02-2017      Aveco de Bondt
5740
Ringoven ong.                        07A0584                                 20-06-2007      Zeeuws-Vlaanderen

Gegevens per onderzoek
Naam                          Verkennend onderzoek NEN 5740
Rapportnummer                 R-JVAN-12044827-VO01
Datum rapport                 22-02-2017
Onderzoeksbureau              Aveco de Bondt
Aanleiding                    bestemmingswijziging, VINEX, locatieontwikkeling
Opmerkingen
Conclusie                     Zintuiglijk: geen bijzonderheden
                              Bovengrond: Cd >AW
                              Ondergrond: <AW
                              Grondwater: <S
                              ASB: <detectielimiet

                              Geen belemmering

Naam                          Ringoven ong.
Rapportnummer                 07A0584
Datum rapport                 20-06-2007
Onderzoeksbureau              Zeeuws-Vlaanderen
Aanleiding                    bestemmingswijziging, VINEX, locatieontwikkeling
Opmerkingen
Conclusie                     NO niet noodzakelijk m.b.t tot de voorgenomen activiteiten.
                              zw: -
                              bg: -
                              og: MO > S
                              gw: Cu, Ni, Cd, Zn > S




(c) 2018 Bodemloket Brabant Noord - Pagina 4 van 5 - 17-01-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 69 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 70 ======================================================================

<pre>Tanks bij locatie

Beschikbare documenten bij locatie
Locatie                                             Document                    Downloadlink

Ringoven ong., onderzoek Verkennend                 Verkennend bodemonderzoek   Verkennend bodemonderzoek
onderzoek NEN 5740

Verontreinigingscontouren

Saneringscontouren

Zorgcontouren

Besluiten bij locatie

Tanks niet behorende bij een bodemlocatie
Geen gegevens beschikbaar




(c) 2018 Bodemloket Brabant Noord - Pagina 5 van 5 - 17-01-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 70 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 71 ======================================================================

<pre>                        Bijlage 5:

Nader onderzoek bodem, 24-05-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 71 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 72 ======================================================================

<pre>                                              RAPPORT
                                     Verkennend bodemonderzoek
                                     Heiakkerstraat 5 te Mariaheide




Opdrachtgever
BRO
Bosscheweg 107
5282 WV BOXTEL

Projectnummer
Aeres Milieu projectnummer AM18183

Status rapport
Definitief



                                                  Autorisatie

                                                  Opsteller rapport:       paraaf   datum

                                                  Ing. J.M.G. Reuver                24 mei 2018

                                                  Kwaliteitscontrole:      paraaf   datum

                                                  Ing. T.K.P.G. Thijssen            24 mei 2018

Contactgegevens
Aeres Milieu B.V.
Noordhoven 4
6042 NW ROERMOND
(t) 0475 – 320 000
e-mail: info@aeres-milieu.nl
www.aeres-milieu.nl
                                                                                                  2001 + 2002
</pre>

====================================================================== Einde pagina 72 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 73 ======================================================================

<pre>INHOUDSOPGAVE


SAMENVATTING RESULTATEN                                                                                                                                     2
1. INLEIDING                                                                                                                                                4
2. VOORONDERZOEK                                                                                                                                             5
   2.1 Inleiding............................................................................................................................................ 5
3. ONDERZOEKSSTRATEGIE                                                                                                                                       7
   3.1 Inleiding............................................................................................................................................ 7
   3.2 Onderzoeksstrategie ........................................................................................................................ 7
4. VELDWERKZAAMHEDEN                                                                                                                                      9
   4.1 Algemeen ......................................................................................................................................... 9
   4.2 Grondbemonstering ......................................................................................................................... 9
   4.3 Grondwatermonstername .............................................................................................................. 10
5. LABORATORIUMONDERZOEK                                                                                                                                    11
   5.1     Algemeen ....................................................................................................................................... 11
   5.2     Grond(meng)monster(s) ................................................................................................................ 11
      5.2.1     Analyseresultaten grond(meng)monsters ........................................................................... 12
      5.2.2     Asbestonderzoek golfplaatmateriaal ................................................................................... 12
      5.2.3     Toetsing van de gestelde hypothese ................................................................................... 13
   5.3     Grondwatermonster(s) ................................................................................................................... 13
      5.3.1     Analyseresultaten grondwatermonster(s) ............................................................................ 13
      5.3.2     Toetsing van de gestelde hypothese ................................................................................... 14
6. CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN                                                                                                                            15




Bijlagen:

1          Topografische en kadastrale overzichtskaart
2          Foto’s onderzoekslocatie
3          Situatietekening onderzoekslocatie met boorpunten
4          Boorprofielen en zintuiglijke waarnemingen
5          Verklaring veldmedewerker
6          Analyseresultaten grond(meng)monster(s) met achtergrond- en interventiewaarden
7          Analysecertificaat asbestplaatmateriaal
8          Analyseresultaten grondwatermonster(s) met streef- en interventiewaarden
9          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide (Aeres Milieu rapport met kenmerk AM17233 d.d. 16
           februari 2018)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 73 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 74 ======================================================================

<pre>                                                 Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




SAMENVATTING RESULTATEN

Algemeen
Projectnummer                     : AM18183
Soort onderzoek                   : Verkennend bodemonderzoek
Adres onderzoekslocatie           : Heiakkerstraat 5
Gemeente                          : Mariaheide
Kadastrale registratie            : sectie N, nr. 1526 en 1316
Coördinaten                       : X = 168.391 / Y = 404.496
Oppervlakte                       : circa 5.510 m2
Aanleiding onderzoek              : bestemmingswijziging
Opdrachtgever                     : BRO

Onderzoekshypothese
Hypothese conform NEN 5740        : onverdacht met 4 verdachte deellocaties

Onderzoeksopzet verdachte deellocaties
(Voormalige) bovengrondse brandstoftank (boring 1, 2 en 3)
Boringen tot 0,5 m in de verdachte laag : 2
Peilbuizen                              : 1

Oliebar met lekbak (boring 8, 9 en 10)
Boringen tot 0,5 m in de verdachte laag : 2
Peilbuizen                              :1

Bestrijdingsmiddelenkast (voormalige locatie; boring 4 en 5; huidige locatie; boring 7 en 9)
Boringen tot 0,5 m in de verdachte laag : 2

Bedrijfsloods (boring 11, 12, 13, 14 en 15)
Boringen tot 0,5 m in de verdachte laag : 4
Peilbuizen                                :1

Onderzoeksopzet overig terrein (boring 16 t/m 35)
Boringen tot 0,5 m-mv.               :16
Boringen tot 2,0 m-mv.               : 3
Peilbuizen                           : 1

Zintuiglijke waarnemingen
Bovengrond (0,0-0,5 m-mv.)        : zwakke olie-water reactie ter plaatse van boring 11 (bedrijfsloods)
Ondergrond (0,5-2,0m-mv.)         : geen bijzonderheden
Grondwater                        : geen bijzonderheden

Laboratoriumonderzoek
(voormalige) bovengrondse brandstoftank
Verdachte laag (0-0,5 m-mv.)   : niet verhoogd met minerale olie en/of vluchtige aromaten
Grondwater (Pb 1)              : niet verhoogd met minerale olie en/of vluchtige aromaten

Oliebar met lekbak
Verdachte laag (0 – 0,5 m-mv.)    : niet verhoogd met minerale olie en/of vluchtige aromaten
Grondwater (Pb 8)                 : licht verhoogd met barium, nikkel en zink

Bestrijdingsmiddelenkast (voormalige locatie)
Verdachte laag (0 – 0,3 m-mv.) : niet verhoogd met chloorbenzenen en/of chloorbestrijdingsmiddelen




                                                                                                    Pagina 2 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 74 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 75 ======================================================================

<pre>                                               Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




Bestrijdingsmiddelenkast (huidige locatie)
Verdachte laag (0 – 0,3 m-mv.) : licht verhoogd met som aldrin/dieldrin/endrin, alpha-HCH, beta-HCH,
                                   gamma-HCH, heptachloor, som heptachloorepoxide en alpha-
                                   endosulfan
Bedrijfsloods
Verdachte laag (0 – 0,5 m-mv.) : licht verhoogd met minerale olie (boring 11)
Verdachte laag (0 – 0,5 m-mv.) : geen van de onderzochte componenten zijn verhoogd ten opzichte van
                                   de achtergrondwaarde
Grondwater (Pb 8)                : licht verhoogd met barium, nikkel en zink (zie deellocatie oliebar met
                                   lekbak)

Overig onverdacht terrein
Bovengrond (0 – 0,3 m-mv.)      : niet verhoogd met chloorbenzenen en/of chloorbestrijdingsmiddelen
Bovengrond (0 – 0,5 m-mv.)      : geen van de onderzochte componenten zijn verhoogd ten opzichte van
                                   de achtergrondwaarde
Ondergrond (0,5 – 2,0 m-mv.)    : geen van de onderzochte componenten zijn verhoogd ten opzichte van
                                   de achtergrondwaarde
Grondwater (Pb 16)              : licht verhoogd met barium, koper en molybdeen

Conclusie en aanbevelingen
In opdracht van BRO heeft Aeres Milieu in de periode april – mei 2018 een verkennend bodemonderzoek
uitgevoerd op een locatie gelegen aan de Heiakkerstraat 5 te Mariaheide, gemeente Meierijstad.

Uit de analyseresultaten blijkt dat de bodem ter plaatse van de als ‘verdacht’ aangemerkte deellocaties
plaatselijk licht verhoogd is met enkele individuele chloorbestrijdingsmiddelen (bovengrond huidige
bestrijdingsmiddelenkast) en minerale olie (bovengrond van boring 11 in de bedrijfsloods). Het freatisch
grondwater is plaatselijk (bedrijfsloods/oliebar met lekbak) licht verhoogd met barium, nikkel en zink.

In de boven- en ondergrond ter plaatse van het als ‘onverdacht’ aangemerkte terreindeel zijn geen van de
onderzochte componenten gemeten verhoogd ten opzichte van de achtergrondwaarde. Het freatisch
grondwater is licht verhoogd met barium, koper en molybdeen.

De resultaten van dit bodemonderzoek geven geen aanleiding tot het uitvoeren van een aanvullend of
nader bodemonderzoek.

De milieuhygiënische conditie van de bodem vormt geen belemmering voor de voorgenomen
planontwikkeling.

De aangetroffen licht verhoogde gehalten in de grond kunnen wel bij grondafvoer beperkingen opleveren
ten aanzien van het (her)gebruik van de grond omdat dan veelal andere normen gelden. Ten aanzien van
hergebruik van deze grond elders is het Besluit Bodemkwaliteit van toepassing.

Het grondwater ter plaatse van de onderzoekslocatie is niet multifunctioneel toepasbaar. Het wordt daarom
afgeraden het freatisch grondwater te gebruiken voor consumptie, besproeiing of proceswater.

De op de onderzoekslocatie in stapels aanwezige golfplaten zijn visueel en analytisch onderzocht op
aanwezigheid van asbest. Het plaatmateriaal (productiejaar 1997, type NT) is niet asbesthoudend.




                                                                                                  Pagina 3 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 75 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 76 ======================================================================

<pre>                                                Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




1.      INLEIDING


In opdracht van BRO heeft Aeres Milieu B.V. een verkennend bodemonderzoek uitgevoerd op de locatie:
        Adres onderzoekslocatie        : Heiakkerstraat 5 Mariaheide
        Gemeente                       : Meierijstad
        Kadastrale registratie         : Veghel, sectie N, nr. 1526 en 1316
        Oppervlakte                    : circa 5.510 m2
        Huidig gebruik van de locatie  : agrarisch bedrijf en weiland
        Toekomstig gebruik             : agrarisch bedrijf en wonen met tuin

Dit bodemonderzoek is uitgevoerd conform de richtlijnen van de NEN 5740. Het verkennend
bodemonderzoek bestaat uit een vooronderzoek naar de historie en bodemgesteldheid van de
onderzoekslocatie en aanvullend hierop een bodemonderzoek op het perceel.

Aanleiding
De aanleiding voor het laten uitvoeren van dit bodemonderzoek is een bestemmingswijziging ten behoeve
van de realisatie van woningen.

Doel
Het doel van het verkennend onderzoek is, middels een steekproef, het vaststellen van de actuele
bodemkwaliteit ter plaatse. Het onderzoek is niet bedoeld om een exacte aard en omvang van een
eventuele verontreiniging aan te geven.

Onderzoek
Aeres Milieu B.V. heeft geen binding met de opdrachtgever en de onderzoekslocatie anders dan als
onafhankelijk onderzoeksbureau.

In hoofdstuk 2 is het vooronderzoek en de daaruit volgende onderzoekshypothese beschreven. Naar
aanleiding van de opgestelde hypothese wordt in hoofdstuk 3 de onderzoeksstrategie opgesteld. In
hoofdstuk 4 worden de veldwerkzaamheden (grond- en grondwateronderzoek) beschreven. Hoofdstuk 5
beschrijft de laboratoriumwerkzaamheden en de onderzoeksresultaten. Het rapport wordt afgesloten met
hoofdstuk 6, waarin de conclusies en enkele aanbevelingen staan beschreven.

Bemonstering en laboratoriumonderzoek vonden plaats in de periode april – mei 2018. De chemische
analyses zijn uitgevoerd door ALcontrol Laboratories BV te Rotterdam. ALcontrol is geaccrediteerd volgens
de door de Raad voor Accreditatie gestelde criteria voor Testlaboratoria conform ISO/IEC 17025. Alle
analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatie Schema 3000 (AS3000).

Het onderzoek is op zorgvuldige wijze uitgevoerd volgens de algemeen gebruikelijke inzichten en
methoden (opzet conform NEN5740 en interpretatie aan de hand van de Leidraad Bodembescherming).

Opgemerkt wordt dat bij een verkennend bodemonderzoek sprake is van een steekproefsgewijze
bemonstering en het nemen van een beperkt aantal monsters. De mogelijkheid blijft daarom bestaan dat
puntverontreinigingen, welke niet voortkomen uit het historisch onderzoek, niet door het onderzoek worden
aangetoond. Daarnaast blijft het mogelijk dat lokale afwijkingen in de samenstelling van het
bodemmateriaal voorkomen. Tot slot wordt erop gewezen dat het uitgevoerde bodemonderzoek een
momentopname is.

Het bovenstaande betekent dat Aeres Milieu op voorhand geen aansprakelijkheid accepteert voor
maatregelen of mogelijke beslissingen die de opdrachtgever naar aanleiding van het door Aeres Milieu
uitgevoerde bodemonderzoek neemt. Tevens wordt opgemerkt dat Aeres Milieu voor het verkrijgen van de
voor het historisch onderzoek noodzakelijke informatie (mede) afhankelijk is van externe bronnen. Voor
Aeres Milieu is niet te verifiëren of deze bronnen altijd volledig en zonder fouten zijn. Hierdoor kan Aeres
Milieu niet instaan voor de juistheid en volledigheid van de verzamelde historische informatie.




                                                                                                   Pagina 4 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 76 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 77 ======================================================================

<pre>                                                          Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




2. VOORONDERZOEK


2.1    Inleiding

Conform het onderzoeksprotocol NEN 5725 en NEN 5707 is een vooronderzoek uitgevoerd op de locatie
Heiakkerstraat 5 in Mariaheide, gemeente Meierijstad (Aeres Milieu rapport AM17233, d.d. 16 februari
2018). De volledige rapportage van het vooronderzoek is opgenomen als bijlage 9 van dit rapport.

Op onderstaande luchtfoto is de ligging van de onderzoekslocatie weergegeven.




Afbeelding 1: luchtfoto van de onderzoekslocatie [bron: PDOKViewer]


Gebaseerd op de verzamelde gegevens uit het vooronderzoek is de onderzoekslocatie als “onverdacht”
beschouwd met enkele verdachte deellocaties, te weten:
1.     de locatie van de (voormalige) bovengrondse brandstoftank in lekbak;
2.     de oliebar met lekbak;
3.     de bestrijdingsmiddelenkast (voormalige en huidige locatie);
4.     de bedrijfsloods.




                                                                                                             Pagina 5 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 77 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 78 ======================================================================

<pre>                                              Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




Geadviseerd is de als ‘verdacht’ aangemerkte deellocaties te onderzoeken conform de NEN 5740 norm
voor verdachte locaties. Het overige als ’onverdacht’ aangemerkte terrein zal worden onderzocht conform
de NEN 5740 norm voor onverdachte locaties. Doordat de onderzoekslocatie is gelegen in een gebied met
veel fruitteelt wordt geadviseerd om de bovengrondmonsters tevens te analyseren op bestrijdingsmiddelen
(OCB).

De aanwezigheid van asbestverdacht materiaal in de bodem wordt niet verwacht (niet verdacht).




                                                                                                 Pagina 6 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 78 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 79 ======================================================================

<pre>                                                             Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




3. ONDERZOEKSSTRATEGIE


3.1      Inleiding

Op basis van de verzamelde informatie uit het vooronderzoek (NEN 5725) en de gestelde
onderzoekshypothese(n) voor de onderzoekslocatie, is een onderzoeksstrategie opgesteld conform de
richtlijnen van de onderzoeksnorm NEN 5740 (Bodem-Landbodem; Strategie voor het uitvoeren van
verkennend bodemonderzoek – Onderzoek naar de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en grond,
januari 2009) van het Nederlands Normalisatie-Instituut.


3.2      Onderzoeksstrategie

Het bodemonderzoek ter plaatse van de ‘verdachte’ deellocaties omvat veldwerkzaamheden en
laboratoriumanalyses volgens tabel 3.1.

                                                  Aantal boringen                             Aantal te analyseren (meng)monsters
 Deellocatie                        Boring tot 0,5 m in        èn boring met                     Grond                grondwater
                                    de verdachte laag             peilbuis                  (verdachte laag)
 (voormalige) bovengrondse                  2                         1                            1                      1
 brandstoftank
 oliebar met lekbak                        2                              1                        1                       1
 bestrijdingsmiddelenkast                  2                             ---                       2                      ---
 (vml. en huidige locatie)
 bedrijfsloods                             4                             1                         2                      1
Tabel 3.1: onderzoeksopzet ‘verdachte’ deellocaties

Ter plaatse van het als ‘onverdacht‘ aangemerkte terreindeel zullen de boringen in principe willekeurig
worden verspreid over het overig terreindeel. Voor het vaststellen van de milieuhygiënische conditie van de
bodem (grond en grondwater) van de onderzoekslocatie zal volgens onderstaande strategie veldwerk en
monstername voor laboratoriumanalyse plaatsvinden.

                                                                                                       Aantal te onderzoeken
                Aantal boringen                        Aantal te nemen monsters
                                                                                                         (meng)monsters
                                                            grond              grondwater
 oppervlakte      tot      èn tot    èn met                                                    bovengrond    ondergrond       grondwater
    (m²)        0,5 m       2m       peilbuis     0-0,5 m     0,5-2,0 m    1


      5.510       12         3             1          16            12             1                  2             2           1
                                                                                              NEN-grond     NEN-grond      NEN-
Analysepakket
                                                                                              incl. lutos   incl. lutos    grondwater
Tabel 3.2: Onderzoeksopzet ‘onverdacht’ overig terrein
Uit elke boring van 0,5 tot 2,0 diepte worden drie monsters in trajecten van ten hoogste 0,5 m genomen.

Legenda bij tabel 3.1 en tabel 3.2
m:     meter beneden maaiveld
lutos: lutum en organische stofgehalte

De bovengrond en de ondergrond worden onderzocht op de stoffen uit het NEN 5740 ‘standaardpakket’:
 drogestof-bepaling
 9 zware metalen
 10 polycyclische aromatische koolwaterstoffen
 7 Polychloorbifenylen (PCB)
 minerale olie

Tevens bepaalt het laboratorium het gehalte aan organische stof en lutumgehalte voor het vaststellen van
een toetsingskader voor de lokale bodemkwaliteit. Door de ligging van de onderzoekslocatie in een gebied
waarin veel fruitteelt plaatsvindt zal een grond(meng)monster van de bovengrond (MM11) aanvullend op
bestrijdingsmiddelen (OCB) worden onderzocht.




                                                                                                                      Pagina 7 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 79 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 80 ======================================================================

<pre>                                              Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




Het grondwater wordt onderzocht op de stoffen uit het NEN 5740 ‘standaardpakket’:
 9 zware metalen
 8 vluchtige aromatische koolwaterstoffen (incl. naftaleen)
 21 vluchtige gehalogeneerde koolwaterstoffen
 minerale olie




                                                                                                 Pagina 8 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 80 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 81 ======================================================================

<pre>                                                            Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




4. VELDWERKZAAMHEDEN


4.1     Algemeen

Conform de onderzoeksstrategie, zoals beschreven in hoofdstuk 3, is op de onderzoekslocatie een
verkennend bodemonderzoek uitgevoerd.

De werkzaamheden zijn uitgevoerd onder certificaat op grond van BRL SIKB 2000 conform protocollen
2001 en 2002 van de Stichting Infrastructuur Kwaliteitsborging Bodembeheer.

Voor het traceren van de kabels en leidingen is voorafgaand aan de uitvoering van de veldwerkzaamheden
een KLIC melding verricht.


4.2     Grondbemonstering

Op 4 april 2018 zijn de boringen geplaatst volgens de in paragraaf 3.2 weergegeven onderzoeksstrategie
conform protocol 2001 van de Stichting Infrastructuur Kwaliteitsborging Bodembeheer.

De werkzaamheden zijn uitgevoerd door de heer H. van den Tillaar, erkend monsternemer in het kader van
de BRL SIKB 2000 voor de protocollen 2001, 2002 en 2018.

De boringen zijn verricht met behulp van de Edelmanboor ( 7 of 10 cm). Zie voor de boorpuntlocaties
bijlage 3.

Het opgeboorde bodemmateriaal is volgens de classificatienorm voor onverharde bodems (NEN 5104)
beoordeeld. Daarnaast is vastgesteld in hoeverre het opgeboorde materiaal mogelijke aanwijzingen biedt
voor de aanwezigheid van visueel zichtbare verontreiniging.

Op basis van de zintuiglijke waarnemingen en de bodemopbouw heeft laagsgewijze bemonstering
plaatsgevonden. De uitkomende grond en alle zintuiglijk waargenomen bijzonderheden zijn per boring
beschreven in de profielbeschrijvingen (zie bijlage 4).

In onderstaande tabel zijn de boringen beschreven waarin zintuiglijk afwijkingen zijn geconstateerd.

 Boring                                       Dieptetraject [m-mv.]                   Zintuiglijke waarneming
 11                                           0,10 – 0,50                             Zwakke olie-water reactie
Tabel 4.1: Overzicht zintuiglijke afwijkingen

In het kader van dit onderzoek is geen specifiek onderzoek (conform NEN 5707) verricht naar het
voorkomen van asbest in de grond en op het maaiveld. Wel heeft een inspectie van het terrein
plaatsgevonden. Op het maaiveld zijn enkele stapels golfplaten aangetroffen (zie ook paragraaf 2.3 van
het uitgevoerde vooronderzoek). De golfplaten zijn voorzien van het kenmerk NT (Nieuwe Techniek) en
worden dusdanig als niet asbestverdacht beschouwd. Na overleg met de opdrachtgever heeft de
opdrachtgever aangegeven om toch enkele materiaalmonsters op asbest te willen laten analyseren om uit
te sluiten dat deze platen asbesthoudend zijn.

Tijdens de uitvoering van het bodemonderzoek zijn in de vrijkomende grond geen asbestverdachte
materialen aangetroffen. Het voorliggende onderzoek doet echter geen bindende uitspraak over de aan- of
afwezigheid van asbest in de bodem binnen de onderzoekslocatie.

Gebaseerd op de diepte en stroming van het freatisch grondwater zijn enkele een boringen afgewerkt met
een peilbuis (zie bijlage 2), ter plaatse van de boorpunten 1, 8 en 16. De bovenkant van het peilbuisfilter
van deze peilbuizen is onder de aangetroffen grondwaterstand geplaatst. Tijdens de installatie van de
peilbuis is geen werkwater gebruikt.




                                                                                                                  Pagina 9 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 81 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 82 ======================================================================

<pre>                                                        Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




4.3    Grondwatermonstername

De peilbuizen zijn een week na plaatsing op 12 april 2018 bemonsterd conform protocol 2002 van de
Stichting Infrastructuur Kwaliteitsborging Bodembeheer. De bemonstering is uitgevoerd door erkend
veldwerker van Aeres Milieu, de heer H. van den Tillaar.

Voorafgaand aan de bemonstering is de grondwaterstand opgenomen en zijn de zuurgraad (pH) en het
elektrische-geleidingsvermogen (Ec) van het grondwater bepaald. Deze waarden waren constant bij
monstername. De geleidbaarheid is gecorrigeerd voor de grondwatertemperatuur.
De geleiding is een maat voor de concentratie aan opgeloste stoffen in het water, terwijl de pH de
zuurgraad van het water aangeeft (pH<7: zuur, pH = 7: neutraal, pH>7: basisch).

De grondwatermonsters zijn in het veld, voor zover noodzakelijk gefiltreerd en geconserveerd.

De in het veld gemeten parameters zijn in onderstaande tabel samengevat.

 Peilbuisnummer                                 Pb 1                    Pb 8                      Pb 16
 filterstelling [m-mv]                          2,40 - 3,40             2,00 – 3,00               1,70 – 2,70
 grondwaterpeil [m-mv]                          1,60                    1,50                      0,85
 toestroming                                    goed                    goed                      goed
 zuurgraad [pH]                                 5,37                    4,98                      5,84
 elektrisch geleidingsvermogen [µS/cm]          165                     413                       495
 troebelheid [NTU]                              40,6                    35,8                      26,6
 drijflaag                                      geen                    geen                      geen
 geur                                           geen                    geen                      geen
 waargenomen afwijkingen                        geen                    geen                      geen
Tabel 4.2: Resultaten veldmetingen tijdens grondwatermonstername

De meetresultaten wijken niet af van natuurlijk of regionaal voorkomende waarden.




                                                                                                          Pagina 10 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 82 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 83 ======================================================================

<pre>                                                            Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




5. LABORATORIUMONDERZOEK


5.1     Algemeen

De analyses zijn uitgevoerd door het onderzoekslaboratorium van ALcontrol BV te Rotterdam. ALcontrol is
geaccrediteerd volgens de door de Raad voor Accreditatie gestelde criteria voor Testlaboratoria conform
ISO/IEC 17025, waar verdere conservering en (voor)behandeling van de monsters plaats heeft gevonden.


5.2     Grond(meng)monster(s)

In het laboratorium zijn voor het chemisch onderzoek van de grondmonsters uit de boven- en ondergrond al
dan niet mengmonsters samengesteld volgens onderstaande tabel. De keuze voor het samenstellen van
deelmonsters tot een mengmonster of het analyseren van individuele monsters is gebaseerd op de
zintuiglijke waarnemingen in het veld en op de onderzoeksstrategie.

 (Meng)monsternummer         Grondmonster(s) 1)            Bodemlaag                     Zintuiglijke waarnemingen
                                                           [m-mv]
 (Voormalige) bovengrondse tank
 MM1                        1-1                            0,1 – 0,3                     Geen bijzonderheden
                            2-1                            0,1 – 0,5                     Geen bijzonderheden
                            3-1                            0,1 – 0,5                     Geen bijzonderheden
 Oliebar met lekbak
 MM2                        8-1                            0,1 – 0,5                     Geen bijzonderheden
                            9-1                            0,2 – 0,5                     Geen bijzonderheden
                            10-1                           0,1 – 0,5                     Geen bijzonderheden
 Voormalige locatie bestrijdingsmiddelenkast
 MM3                        4-1                            0,1 – 0,3                     Geen bijzonderheden
                            5-1                            0,1 – 0,3                     Geen bijzonderheden
 Huidige locatie bestrijdingsmiddelenkast

 MM4                         6-1                           0,1 – 0,3                     Geen bijzonderheden
                             7-1                           0,1 – 0,3                     Geen bijzonderheden
 Bedrijfsloods
 MM5                         12-1                          0,1 – 0,5                     Geen bijzonderheden
                             13-1                          0,1 – 0,5                     Geen bijzonderheden
                             14-1                          0,1 – 0,5                     Geen bijzonderheden
                             15-1                          0,1 – 0,5                     Geen bijzonderheden
 MM6                         11-1                          0,1 – 0,5                     Zwakke olie-water reactie
 ‘Onverdacht’ terrein
 MM7                            18-2                           0,35 – 0,5                   Geen bijzonderheden
                                19-1                           0,1 – 0,6                    Geen bijzonderheden
                                21-1                           0,15 – 0,5                   Geen bijzonderheden
                                22-2                           0,2 – 0,5                    Geen bijzonderheden
                                24-2                           0,35 – 0,5                   Geen bijzonderheden
                                26-1                           0,1 – 0,5                    Geen bijzonderheden
                                27-2                           0,35 – 0,5                   Geen bijzonderheden
  MM8                           16-1                           0 – 0,4                      Geen bijzonderheden
                                17-1                           0 – 0,5                      Geen bijzonderheden
                                20-1                           0 – 0,5                      Geen bijzonderheden
                                23-1                           0 – 0,5                      Geen bijzonderheden
                                25-1                           0 – 0,5                      Geen bijzonderheden
                                28-1                           0 – 0,35                     Geen bijzonderheden
                                29-1                           0 – 0,5                      Geen bijzonderheden
                                30-1                           0 – 0,35                     Geen bijzonderheden
                                31-1                           0 – 0,35                     Geen bijzonderheden
  MM9                           18-5                           1,60 – 2,0                   Geen bijzonderheden
                                19-3                           1,1 – 1,5                    Geen bijzonderheden
                                19-4                           1,5 – 2,0                    Geen bijzonderheden
  MM10                          16-2                           0,5 – 1,0                    Geen bijzonderheden
                                16-3                           1,0 – 1,5                    Geen bijzonderheden
                                17-4                           1,0 – 1,5                    Geen bijzonderheden
                                17-5                           1,5 – 2,0                    Geen bijzonderheden
  MM11                          32-1                           0 – 0,3                      Geen bijzonderheden
                                33-1                           0 – 0,3                      Geen bijzonderheden
                                34-1                           0 – 0,3                      Geen bijzonderheden
                                35-1                           0 – 0,3                      Geen bijzonderheden
Tabel 5.1: schema grond(meng)monsters
1) Het eerste cijfer geeft het boorpunt aan, het tweede cijfer het monsternametraject (zie bijlage 3).

                                                                                                                     Pagina 11 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 83 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 84 ======================================================================

<pre>                                                          Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




5.2.1        Analyseresultaten grond(meng)monsters

De analyseresultaten van de grond(meng)monsters worden in de volgende tabel samengevat, waarbij door
middel van onderstaande sterrencodering de mate van verontreiniging is aangegeven.

*           Het gehalte is groter dan de achtergrondwaarde en kleiner dan of gelijk aan de het gemiddelde
            van de achtergrond- en interventiewaarde;
**          het gehalte is groter dan het gemiddelde van de achtergrond- en interventiewaarde en kleiner dan
            of gelijk aan de interventiewaarde;
***         het gehalte is groter dan de interventiewaarde.

In de Regeling bodemkwaliteit (RBK) is vastgelegd dat per 1 juli 2013 de toetsing altijd moet plaatsvinden
door het gevonden gehalte in een monster eerst te corrigeren met het lutum en organisch stof gehalte
(=berekende concentratie) en vervolgens te vergelijken met de grenswaarden van de Regeling
Bodemkwaliteit.

In de kolommen zijn alleen die stoffen vermeld waarvan de analyseresultaten na toetsing hoger zijn dan de
bijbehorende achtergrondwaarde voor duurzame bodemkwaliteit. Zie bijlage 6 voor de analyserapporten.

    (Meng)mon-         Bodemlaag          Zintuiglijke                 Verhoogde component          Berekende
    sternummer         [m-mv]             waarnemingen                                              concentratie [µg/kg
                                                                                                    d.s.] en toetsing
    (Voormalige) bovengrondse brandstoftank
    MM1                  0,1 – 0,5        Geen bijzonderheden          ---                          ---                   ---
    Oliebar met lekbak
    MM2                  0,1 – 0,5        Geen bijzonderheden          ---                          ---                   ---
    Voormalige locatie bestrijdingsmiddelenkast
    MM3                  0,1 – 0,3        Geen bijzonderheden          ---                          ---                   ---
    Huidige locatie bestrijdingsmiddelenkast
    MM4                  0,1 – 0,3        Geen bijzonderheden          Som aldrin/dieldrin/endrin   20 µg/kg d.s.         *
                                                                       Alpha-HCH                    6,65 µg/kg d.s.       *
                                                                       Beta-HCH                     6,65 µg/kg d.s.       *
                                                                       Gamma-HCH                    6,65 µg/kg d.s.       *
                                                                       Heptachloor                  6,65 µg/kg d.s.       *
                                                                       Som heptachloorepoxide       13,3 µg/kg d.s.       *
                                                                       Alpha-endosulfan             6,65 µg/kg d.s.       *
                                                                       Som chloordaan               13,3 µg/kg d.s.       *
 Bedrijfsloods
 MM5                   0,1 – 0,5          Geen bijzonderheden          ---                          ---                   ---
 MM6                   0,1 – 0,5          Zwakke olie-water reactie    Minerale olie                650 mg/kg d.s.         *
 ‘Onverdacht’ terrein
 MM7                   0,1 – 0,6          Geen bijzonderheden          ---                          ---                   ---
 MM8                   0 – 0,5            Geen bijzonderheden          ---                          ---                   ---
 MM9                   1,1 – 1,5          Geen bijzonderheden          ---                          ---                   ---
 MM10                  0,5 – 2,0          Geen bijzonderheden          ---                          ---                   ---
 MM11                  0,0 – 0,3          Geen bijzonderheden          ---                          ---                   ---
Tabel 5.2: Toetsingsresultaten van de grond(meng)monsters

Uit de analyseresultaten blijkt dat grondmengmonster MM4 (dieptetraject 0,1 – 0,3 m-mv.) licht verhoogd is
met     som     aldrin/dieldrin/endrin), alpha-HCH,   beta-HCH,       gamma-HCH,      heptachloor,   som
heptachloorepoxide, alpha-endosulfan, hexachloorbutadieen en som chloordaan. Grondmengmonster MM6
(dieptetraject 0,1 – 0,5 m-mv) is licht verhoogd met minerale olie. In de overige grondmengmonsters zijn
geen gehalten gemeten verhoogd ten opzichte van de achtergrondwaarde.


5.2.2        Asbestonderzoek golfplaatmateriaal

Van de op de onderzoekslocatie aanwezige stapels golfplaatmateriaal (zie afbeelding 2 en 3) zijn op
representatieve wijze 7 monsters genomen. Vijf monsters zijn geselecteerd voor analyse. De
analyseresultaten zijn weergegeven in tabel 5.3.




                                                                                                             Pagina 12 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 84 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 85 ======================================================================

<pre>                                                           Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




Afbeelding 2 en 3: stapels golfplaatmateriaal, opgeslagen op de onderzoekslocatie

    Monsternummer                          Soort asbest                               Asbestgehalte (g)
    ABV-1                                  Serpentein                                 <0,1
                                           Amfibool                                   <0,1
 ABV-3                                     Serpentein                                 <0,1
                                           Amfibool                                   <0,1
 ABV-5                                     Serpentein                                 <0,1
                                           Amfibool                                   <0,1
 ABV-6                                     Serpentein                                 <0,1
                                           Amfibool                                   <0,1
 ABV7                                      Serpentein                                 <0,1
                                           Amfibool                                   <0,1
Tabel 5.3: analyseresultaten asbestonderzoek golfplaatmateriaal

Op basis van de onderzoeksresultaten kan worden geconcludeerd dat de op de onderzoekslocatie
aanwezige stapels met golfplaten niet asbesthoudend zijn. Het analysecertificaat is bijgevoegd als bijlage
7.

5.2.3     Toetsing van de gestelde hypothese

Geconcludeerd kan worden dat de berekende concentraties in de grond ter plaatse van de huidige locatie
van de bestrijdingsmiddelenkast, de bedrijfsloods en het onverdachte terreingedeelte in overeenstemming
zijn met de vooraf geformuleerde hypothese. De hypothese ‘verdacht’ voor de deellocaties (voormalige)
bovengrondse brandstoftank, oliebar met lekbak en voormalige locatie bestrijdingsmiddelenkast dient te
worden verworpen. De gemeten concentraties liggen ruim beneden de tussenwaarde (= het gemiddelde
van de achtergrondwaarden (AW2000) en de interventiewaarden voor grond). Het uitvoeren van een
aanvullend of nader bodemonderzoek is niet noodzakelijk.


5.3     Grondwatermonster(s)

5.3.1 Analyseresultaten grondwatermonster(s)

De analyseresultaten van de grondwatermonsters worden in de volgende tabel samengevat, waarbij door
middel van onderstaande sterrencodering de mate van verontreiniging is aangegeven.

*          Het gehalte is groter dan of gelijk aan de streefwaarde (of de detectiegrens, indien deze hoger is)
           en kleiner dan of gelijk aan het gemiddelde van de streef- en interventiewaarde;
**         het gehalte is groter dan het gemiddelde van de streef- en interventiewaarde en kleiner dan of
           gelijk aan de interventiewaarde;
***        het gehalte is groter dan de interventiewaarde.

In de kolommen zijn alleen die stoffen vermeld waarvan de analyseresultaten na toetsing hoger zijn dan de
bijbehorende streefwaarde voor duurzame bodemkwaliteit. Zie bijlage 8 voor het analyserapport.



                                                                                                             Pagina 13 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 85 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 86 ======================================================================

<pre>                                                           Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




 Peilbuis     Filtertraject [m-mv]   Grondwaterstand [m-mv]         Verhoogde component              Gemeten concentratie
                                                                                                     [µg/l] en toetsing
 (Voormalige) bovengrondse brandstoftank
 1            2,40 - 3,40            1,60                           ---                              ---              ---
 Oliebar met lekbak/bedrijfsloods
 8            2,00 – 3,00            1,50                           Barium                           58                *
                                                                    Nikkel                           18                *
                                                                    Zink                             74                *
 ‘Onverdacht’ terreingedeelte
 16           1,70 – 2,70            0,85                           Barium                           57                *
                                                                    Koper                            20                *
                                                                    Molybdeen                        10                *
Tabel 5.4: Toetsingsresultaten van de grondwatermonsters

Uit de analyseresultaten blijkt dat in het grondwater afkomstig uit peilbuis 1 geen verhoogde gehalten
vluchtige aromaten en/of minerale olie zijn gemeten verhoogd ten opzichte van de streefwaarde. Het
grondwater afkomstig uit peilbuis 8 is licht verhoogd met de componenten barium, nikkel en zink. Het
grondwater afkomstig uit peilbuis 16 is licht verhoogd met de componenten barium, koper en molybdeen.

De lichte verontreinigingen met barium, nikkel, zink, koper en molybdeen worden waarschijnlijk gedeeltelijk
van buiten de onderzoekslocatie aangevoerd, aangezien in de ondergrondmonsters geen verhoogde
concentraties gemeten zijn. Op de locatie zijn ook geen verontreinigingsbronnen aan te wijzen die in relatie
zouden kunnen staan met de verhoogd aangetroffen gehalten aan deze metalen.


5.3.2 Toetsing van de gestelde hypothese

De vooraf opgestelde hypothese voor de deellocatie oliebar met lekbak/bedrijfsloods, (voormalige)
bovengrondse brandstoftank en ‘onverdacht’ terrein dient op basis van de analyseresultaten te worden
verworpen. Het uitvoeren van een aanvullend of nader bodemonderzoek is gelet op de aangetroffen
componenten en gemeten concentraties niet noodzakelijk.




                                                                                                             Pagina 14 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 86 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 87 ======================================================================

<pre>                                               Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM18183




6. CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN

In opdracht van BRO heeft Aeres Milieu in de periode april – mei 2018 een verkennend bodemonderzoek
uitgevoerd op een locatie gelegen aan de Heiakkerstraat 5 te Mariaheide, gemeente Meierijstad.

Uit de analyseresultaten blijkt dat de bodem ter plaatse van de als ‘verdacht’ aangemerkte deellocaties
plaatselijk licht verhoogd is met enkele individuele chloorbestrijdingsmiddelen (bovengrond huidige
bestrijdingsmiddelenkast) en minerale olie (bovengrond van boring 11 in de bedrijfsloods). Het freatisch
grondwater is plaatselijk (bedrijfsloods/oliebar met lekbak) licht verhoogd met barium, nikkel en zink.

In de boven- en ondergrond grond van het als ‘onverdacht’ aangemerkte terrein zijn geen van de
onderzochte componenten gemeten verhoogd ten opzichte van de achtergrondwaarde. Het freatisch
grondwater ter plaatse van het als ‘onverdacht’ aangemerkte terrein is licht verhoogd met barium, koper en
molybdeen.

De resultaten van dit bodemonderzoek geven geen aanleiding tot het uitvoeren van een aanvullend of
nader bodemonderzoek.

De milieuhygiënische conditie van de bodem vormt geen belemmering voor de voorgenomen
planontwikkeling.

De aangetroffen licht verhoogde gehalten in de grond kunnen wel bij grondafvoer beperkingen opleveren
ten aanzien van het (her)gebruik van de grond omdat dan veelal andere normen gelden. Ten aanzien van
hergebruik van deze grond elders is het Besluit Bodemkwaliteit van toepassing.

Het grondwater ter plaatse van de onderzoekslocatie is niet multifunctioneel toepasbaar. Het wordt daarom
afgeraden het freatisch grondwater te gebruiken voor consumptie, besproeiing of proceswater.

De op de onderzoekslocatie in stapels aanwezige golfplaten zijn visueel en analytisch onderzocht op
aanwezigheid van asbest. Het plaatmateriaal (productiejaar 1997, type NT) is niet asbesthoudend.




                                                                                                 Pagina 15 van 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 87 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 88 ======================================================================

<pre>                       Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM18183




                    BIJLAGE 1

Topografische overzichtskaart en kadastrale situatie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 88 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 89 ======================================================================

<pre>Uittreksel Kadastrale Kaart                                                                                                                            Uw referentie: AM17233
                          2106




                                                                                                                                                                         2111
                                                                                                                            2112




                                                                                                                                                                  t
                                                                                                                                                              r aa
                                                                                                                                                           r st
                                                                                                                                                         ke
                                                                                                                                                       i ak
                                                                                                                                                     He
                                                                                                    5




                                                                           1316
                                                                                                                                t
                                                                                                                            r aa
                                                                                                                        r st
                                                                                                                      ke
                                                                                                                     i ak
                                                                                                                   He




                                                                             1526




                                                               0m   10 m                                50 m



              Deze kaart is noordgericht                                            Schaal 1:1000
   12345      Perceelnummer
         25 Huisnummer
              Vastgestelde kadastrale grens                                         Kadastrale gemeente                 VEGHEL
              Voorlopige kadastrale grens                                           Sectie                              N
              Administratieve kadastrale grens                                      Perceel                             1316
              Bebouwing
              Overige topografie                                                    Aan dit uittreksel kunnen geen betrouwbare maten worden ontleend.
 Voor een eensluidend uittreksel, Apeldoorn, 15 januari 2018                        De Dienst voor het kadaster en de openbare registers behoudt zich de intellectuele
 De bewaarder van het kadaster en de openbare registers                             eigendomsrechten voor, waaronder het auteursrecht en het databankenrecht.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 89 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 90 ======================================================================

<pre>Omgevingskaart                                                                    Klantreferentie: AM17233




                   0m    125 m                          625 m


 Deze kaart is noordgericht.                                    Schaal 1: 12500
    Hier bevindt zich Kadastraal object VEGHEL N 1316
 Heiakkerstraat 5, 5464 TB VEGHEL
 CC-BY Kadaster.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 90 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 91 ======================================================================

<pre>         Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM18183




     BIJLAGE 2

Foto’s onderzoekslocatie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 91 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 92 ======================================================================

<pre>                                              Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM18183




Foto 1: aanbouw ter hoogte van de voormalige oliebar   Foto 2: koelcel, op locatie vml bovengrondse tank




Foto 3: stapels golfplaten                             Foto 4: detail plaatmateriaal met NT-code en jaartal
</pre>

====================================================================== Einde pagina 92 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 93 ======================================================================

<pre>                     Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM18183




                  BIJLAGE 3

Situatietekening onderzoekslocatie met boorpunten
</pre>

====================================================================== Einde pagina 93 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 94 ======================================================================

<pre>                  Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM18183




              BIJLAGE 4

Boorprofielen en zintuiglijke waarnemingen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 94 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 95 ======================================================================

<pre>                                                                                                                      getekend volgens NEN 5104




          Boring:        1                                                     Boring:       2
                             0     klinker                                                       0    klinker
      0                      10
                                                                          0                      10

                     1             Zand, matig fijn, zwak siltig, geen                                Zand, matig fijn, zwak siltig, geen
                             30
                                   olie-water reactie, oranjegrijs,                      1            olie-water reactie, grijsgeel,
                                   Edelmanboor                                                   50
                                                                                                      Edelmanboor
     50              2                                                    50
                                   Zand, zeer fijn, zwak siltig, zwak
                             70    humeus, geen olie-water reactie,
                                   donkerbruin, Edelmanboor
                     3             Zand, matig grof, zwak siltig, geen
    100                            olie-water reactie, lichtgrijs,
                             120   Edelmanboor

                     4             Zand, zeer fijn, zwak siltig, geen
                             150   olie-water reactie, licht geelbruin,
    150                            Edelmanboor
                                   Zand, zeer fijn, zwak siltig, geen
                     5
                                   olie-water reactie, licht geelgrijs,
                                   Edelmanboor
    200                      210

                                   Zand, zeer fijn, zwak siltig, geen
                                   olie-water reactie, lichtgrijs,
                                   Edelmanboor
    250




    300


                             340




          Boring:        3                                                     Boring:       4
                             0     klinker                                                       0    klinker
      0                      10
                                                                          0                      10

                                   Zand, matig grof, zwak siltig, geen                   1            Zand, matig grof, zwak siltig,
                     1             olie-water reactie, lichtgrijs,                                    lichtgrijs, Edelmanboor
                             50
                                   Edelmanboor                                           2       50
     50                                                                   50




          Boring:        5                                                     Boring:       6
                             0     klinker                                                       0    klinker
      0                      10
                                                                          0                      10

                     1             Zand, matig grof, zwak siltig,                        1            Zand, matig grof, zwak siltig, licht
                                   lichtgrijs, Edelmanboor                                            oranjegrijs, Edelmanboor
                     2       50
                                                                                         2       50
     50                                                                   50




Projectnaam: Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Projectcode: AM18183                                                                 Opdrachtgever: BRO
</pre>

====================================================================== Einde pagina 95 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 96 ======================================================================

<pre>                                                                                                                         getekend volgens NEN 5104




          Boring:        7                                                      Boring:       8
                              0     klinker                                                        0     klinker
      0                       10
                                                                           0                       10

                     1              Zand, matig grof, zwak siltig,                                       Zand, matig grof, zwak siltig, geen
                                    lichtgrijs, Edelmanboor                               1              olie-water reactie, lichtgrijs,
                     2        50
                                                                                                         Edelmanboor
     50                                                                   50

                                                                                          2

                                                                          100

                                                                                          3
                                                                                                   140

                                                                          150                            Zand, zeer fijn, zwak siltig,
                                                                                                         oranjegrijs, Edelmanboor
                                                                                          4

                                                                                                   200
                                                                          200
                                                                                                         Zand, zeer fijn, zwak siltig,
                                                                                                         lichtgrijs, Edelmanboor


                                                                          250



                                                                                                   300
                                                                          300




          Boring:        9                                                      Boring:       10
                              0     klinker                                                        0     klinker
      0                       10
                                                                           0                       10
                              20
                                    Zand, matig fijn, zwak siltig, geen                                  Zand, matig grof, zwak siltig,
                                    olie-water reactie, grijsgeel,                        1              sporen grind, geen olie-water
                     1              Edelmanboor                                                          reactie, lichtgrijs, Edelmanboor
                              50                                                                   50
     50                                                                   50
                                    Zand, zeer fijn, zwak siltig, zwak
                                    humeus, geen olie-water reactie,
                                    donkerbruin, Edelmanboor




          Boring:        11                                                     Boring:       12
                              0     klinker                                                        0     klinker
      0                       10
                                                                           0                       10

                                    Zand, matig grof, zwak siltig,                                       Zand, matig grof, zwak siltig,
                     1              zwakke olie-water reactie, zwakke                     1              sporen grind, geen olie-water
                              50
                                    dieselgeur, lichtgrijs, Edelmanboor                                  reactie, lichtgrijs, Edelmanboor
     50                                                                   50
                                    Zand, matig grof, zwak siltig,
                                    sporen grind, geen olie-water
                     2                                                                    2
                                    reactie, lichtgrijs, Edelmanboor

    100                                                                   100

                     3                                                                    3
                              140                                                                  140

                                    Zand, zeer fijn, zwak siltig, zwak                    4        150
                                                                                                         Zand, zeer fijn, zwak siltig, sporen
    150                                                                   150
                                    roesthoudend, licht oranjegrijs,                                     roest, grijsgeel, Edelmanboor
                                    Edelmanboor
                     4                                                                    5              Zand, zeer fijn, zwak siltig, sporen
                                                                                                         grind, lichtgrijs, Edelmanboor
                              200                                                                  200
    200                                                                   200




          Boring:        13                                                     Boring:       14
                              0     klinker                                                        0     klinker
      0                       10
                                                                           0                       10

                                    Zand, matig grof, zwak siltig, geen                                  Zand, matig grof, zwak siltig, geen
                     1              olie-water reactie, lichtgrijs,                       1              olie-water reactie, lichtgrijs,
                              50
                                    Edelmanboor                                                    50
                                                                                                         Edelmanboor
     50                                                                   50




Projectnaam: Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Projectcode: AM18183                                                                  Opdrachtgever: BRO
</pre>

====================================================================== Einde pagina 96 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 97 ======================================================================

<pre>                                                                                                                         getekend volgens NEN 5104




          Boring:        15                                                     Boring:       16
                              0     klinker                                                        0     gras
      0                       10
                                                                           0
                                                                                                         Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                                    Zand, matig grof, zwak siltig,                        1              humeus, donkerbruin, Edelmanboor
                     1              sporen grind, geen olie-water
                                                                                                   40
                              50
                                    reactie, lichtgrijs, Edelmanboor
     50                                                                   50                             Zand, zeer fijn, zwak siltig, licht
                                                                                                         geelgrijs, Edelmanboor
                                                                                          2

                                                                                                   100
                                                                          100
                                                                                                         Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                                                                                         lichtgrijs, Edelmanboor
                                                                                          3

                                                                          150

                                                                                          4

                                                                          200




                                                                          250
                                                                                                   270




          Boring:        17                                                     Boring:       18
                              0     gras                                                           0     klinker
      0                                                                    0                       10
                                    Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                                    humeus, donkerbruin, Edelmanboor                      1              Zand, matig fijn, zwak siltig,
                     1                                                                             35    grijsgeel, Edelmanboor
                                                                                          2              Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
     50                                                                   50
                                                                                                         humeus, donkerbruin,
                     2                                                                                   Edelmanboor, zwak geelgrijs en
                              75
                                                                                          3              lichtgrijs fijn zand
                     3              Zand, zeer fijn, zwak siltig, licht
                                    grijsbruin, Edelmanboor
    100                                                                   100

                     4                                                                    4

    150                                                                   150                      160

                                                                                                         Zand, zeer fijn, zwak siltig,
                     5                                                                                   lichtgrijs, Edelmanboor
                                                                                          5
                              200                                                                  200
    200                                                                   200




          Boring:        19                                                     Boring:       20
                              0     klinker                                                        0     erf
      0                       10
                                                                           0
                                                                                                         Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                                    Zand, matig fijn, zwak siltig,                                       humeus, donkerbruin, Edelmanboor
                                    grijsgeel, Edelmanboor                                1
                     1
                                                                                                   50
     50                       60
                                                                          50
                                    Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                                    humeus, donkerbruin, Edelmanboor
                     2
    100                       110

                                    Zand, zeer fijn, zwak siltig,
                     3              lichtbruin, Edelmanboor

    150

                     4

                              200
    200




Projectnaam: Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Projectcode: AM18183                                                                  Opdrachtgever: BRO
</pre>

====================================================================== Einde pagina 97 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 98 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          getekend volgens NEN 5104




          Boring:        21                                                      Boring:       22
                              0    klinker                                                          0     klinker
      0                       10
                                                                            0                       10
                              15
                                   Zand, matig fijn, zwak siltig,                          1        20
                                                                                                          Zand, matig fijn, zwak siltig,
                     1             lichtgrijs, Edelmanboor                                                lichtgrijs, Edelmanboor
                                                                                           2
     50
                              50   Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak     50
                                                                                                    50    Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                                   humeus, donkerbruin, Edelmanboor                                       humeus, donkerbruin, Edelmanboor




          Boring:        23                                                      Boring:       24
                              0    gras                                                             0     erf
      0                                                                     0
                                   Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak                                    Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                   humeus, sporen wortels,                                 1              grijsgeel, Edelmanboor
                     1
                                   donkerbruin, Edelmanboor                                         35

                              50                                                           2        50    Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
     50                                                                    50                             humeus, sporen wortels,
                                                                                                          donkerbruin, Edelmanboor




          Boring:        25                                                      Boring:       26
                              0    gras                                                             0     klinker
      0                                                                     0                       10
                                   Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                                   humeus, sporen wortels,                                                Zand, matig grof, zwak siltig, zwak
                     1                                                                                    grindhoudend, geelgrijs,
                                   donkerbruin, Edelmanboor                                1
                              50                                                                    50
                                                                                                          Edelmanboor
     50                                                                    50
                                                                                                          Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                                                                                                          humeus, donkerbruin, Edelmanboor
                                                                                           2

                                                                                                    100
                                                                           100




          Boring:        27                                                      Boring:       28
                              0    klinker                                                          0     gras
      0                       10
                                                                            0
                                                                                                          Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                     1             Zand, matig fijn, zwak siltig, sporen                   1              humeus, donkerbruin, Edelmanboor
                              35   grind, grijsgeel, Edelmanboor                                    35
                     2        50   Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak                     2        50    Zand, matig fijn, zwak siltig, sporen
     50                                                                    50                             roest, licht oranjegrijs, Edelmanboor
                                   humeus, donkerbruin, Edelmanboor




          Boring:        29                                                      Boring:       30
                              0                                                                     0     gras
      0                                                                     0
                                   Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak                                    Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                                   humeus, donkerbruin, Edelmanboor                        1              humeus, donkerbruin, Edelmanboor
                     1                                                                              35

                              50                                                           2        50    Zand, matig fijn, zwak siltig, sporen
     50                                                                    50                             roest, oranjegeel, Edelmanboor




          Boring:        31
                              0    gras
      0
                                   Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                     1             humeus, sporen wortels,
                              35   donkerbruin, Edelmanboor
                     2        50   Zand, matig fijn, zwak siltig,
     50
                                   lichtbruin, Edelmanboor




Projectnaam: Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Projectcode: AM18183                                                                   Opdrachtgever: BRO
</pre>

====================================================================== Einde pagina 98 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 99 ======================================================================

<pre>                                                                                                                       getekend volgens NEN 5104




          Boring:       32                                                     Boring:       33
                             0     gras                                                           0     gras
      0                                                                   0
                                   Zand, matig fijn, zwak siltig,                                       Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                    1                                                                    1
                                   humeus, sporen wortels,                                              humeus, donkerbruin, Edelmanboor
                             -30                                                                  -30
                                   Edelmanboor
                    2                                                                    2              Zand, matig fijn, zwak siltig, licht
                             -50   Zand, matig fijn, zwak siltig, licht                           -50
     50                                                                   50                            grijsbruin, Edelmanboor
                                   grijsbruin, Edelmanboor




          Boring:       34                                                     Boring:       35
                             0     gras                                                           0     gras
      0                                                                   0
                                   Zand, matig fijn, zwak siltig,                                       Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                    1                                                                    1
                                   humeus, sporen wortels,                                              humeus, donkerbruin, Edelmanboor
                             -30
                                   donkerbruin, Edelmanboor
                    2                                                                    2
                             -50   Zand, matig fijn, zwak siltig, licht                           -50
     50                                                                   50
                                   geelbruin, Edelmanboor




Projectnaam: Heiakkerstraat 5 Mariaheide
Projectcode: AM18183                                                                 Opdrachtgever: BRO
</pre>

====================================================================== Einde pagina 99 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 100 ======================================================================

<pre>          Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM18183




      BIJLAGE 5

Verklaring Veldmedewerker
</pre>

====================================================================== Einde pagina 100 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 101 ======================================================================

<pre>                                             Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM18183




VERKLARING


Hierbij verklaar ik (ondergetekende) dat de veldwerkzaamheden onafhankelijk van de opdrachtgever zijn
uitgevoerd conform de eisen van de BRL SIKB 2000 en de bijbehorende protocollen 2001 en 2002.


 Projectnummer                            AM18183

 Onderzoekslocatie                        Heiakkerstraat 5, Mariaheide

 Datum uitvoering veldwerkzaamheden
                                          4 april 2018

 Gecertificeerd monsternemer              Dhr. H. van den Tillaar
</pre>

====================================================================== Einde pagina 101 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 102 ======================================================================

<pre>                          Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM18183




                       BIJLAGE 6

Analyseresultaten grond(meng)monster(s) met achtergrond- en
                     interventiewaarden
</pre>

====================================================================== Einde pagina 102 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 103 ======================================================================

<pre>Projectnaam                     Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Projectcode                     AM18183

Tabel: Analyseresultaten grond (as3000) monsters (gehalten in mg/kgds, tenzij anders aangegeven)

Monstercode              MM1                           MM2                      AW      1/2(AW+I)    I      RBK
Bodemtype                1                             2                                                     eis
                           or           br               or       br


droge stof (gew.-%)         90,4                  --      91,5             --
gewicht artefacten (g)      <1                    --      <1               --
aard van de artefacten    Geen                    --    Geen               --
(-)


organische stof             <0,5                  --       0,8             --
(gloeiverlies) (% vd
DS)

KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) (% vd 1,8                           --      <1               --
DS)

VLUCHTIGE AROMATEN
benzeen                     <0,05         0,175           <0,05    0,175         0,20        0,65     1,1     0,050
tolueen                     <0,05         0,175           <0,05    0,175         0,20       16       32       0,050
ethylbenzeen                <0,05         0,175           <0,05    0,175         0,20       55      110       0,050
o-xyleen                    <0,05                 --      <0,05            --                                 0,050
p- en m-xyleen              <0,05                 --      <0,05            --                                 0,10
xylenen (0.7 factor)         0,07         0,35             0,07    0,35          0,45        8,7      17      0,10
totaal BTEX (0.7             0,18                 --       0,18            --
factor)
naftaleen                   <0,05                 --      <0,05            --

MINERALE OLIE
fractie C10-C12             <5                    --      <5               --
fractie C12-C22             <5                    --      <5               --
fractie C22-C30             <5                    --      <5               --
fractie C30-C40             <5                    --      <5               --
totaal olie C10 - C40      <20          70               <20      70            190      2595       5000     35



Monstercode en monstertraject
1
        12757557-001 MM1 1-1 / 2-1 / 3-1
2
        12757557-002 MM2 8-1 / 9-1 / 10-1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 103 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 104 ======================================================================

<pre>De resultaten zijn voor de interventiewaarde getoetst aan de toetsingswaarden zoals vermeld in de Circulaire bodemsanering
per 1 juli 2013, Staatcourant 27 juni 2013, Nr. 16675 en voor de achtergrondwaarde aan het Besluit Bodemkwaliteit,
Staatscourant 20 december 2007, Nr. 247. Tevens zijn de volgende wijzigingen doorgevoerd: De gewijzigde grenswaarden van
een aantal OCB (per 30-07-2008) (www.Senternovem.nl) en de wijziging in de Staatscourant 67 van 7 april 2009 en met
wijzingen zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
De gehalten die de betreffende toetsingswaarden overschrijden zijn als volgt geclassificeerd:
*      het gehalte is groter dan de achtergrondwaarde en kleiner dan of gelijk aan het gemiddelde van de achtergrond- en
       interventiewaarde
**     het gehalte is groter dan het gemiddelde van de achtergrond- en interventiewaarde en kleiner dan of gelijk aan de
       interventiewaarde
***    het gehalte is groter dan de interventiewaarde
--     geen toetsingswaarde voor opgesteld
-      niet geanalyseerd
#      Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
RBK Tabel 1 (rapportagegrenzen), Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
a
       gecorrigeerd gehalte is groter dan of gelijk aan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), maar
       wel kleiner dan de RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012), dus mag
       verondersteld worden kleiner dan de achtergrondwaarde te zijn.
b
       gecorrigeerd gehalte is groter dan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), en groter dan de
       RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
or
       Origineel resultaat
br
       Omgerekend resultaat
De achtergrond- en interventiewaarden zijn afhankelijk van de bodemsamenstelling. Voor de toetsing is gebruik gemaakt van de
volgende samenstelling: (Als humus/lutum niet is gemeten geldt een default waarde van lutum = 25% en organische stof =
10%.)

Bodemtypehumus lutum
1        0.5% 1.8%
2        0.8% 1%
</pre>

====================================================================== Einde pagina 104 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 105 ======================================================================

<pre>Projectnaam                   Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Projectcode                   AM18183

Tabel: Analyseresultaten grond (as3000) monsters (gehalten in mg/kgds, tenzij anders aangegeven)

Monstercode                            MM3                          MM4                        AW      1/2(AW+I)     I     RBK
Bodemtype                              3                            4                                                       eis
                                         or         br                or       br


droge stof (gew.-%)                       98,8                 --      97,4           --
gewicht artefacten (g)                    <1                   --      <1             --
aard van de artefacten (-)              Geen                   --    Geen             --


organische stof (gloeiverlies) (% vd      <0,5                 --      <0,5           --
DS)

KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) (% vd DS)                   <1                   --       1,4           --

CHLOORBENZENEN
hexachloorbenzeen (µg/kgds)               <1             3,5           <1,9     6,65 #          8,5      1004      2000       1,0

CHLOORBESTRIJDINGSMIDDELEN
o,p-DDT (µg/kgds)                         <1                   --      <1,9           --
                                                                                      #
p,p-DDT (µg/kgds)                         <1                   --      <1,9           --
                                                                                      #
som DDT (0.7 factor) (µg/kgds)             1,4           7              2,66   13,3            200        950      1700       1,4
o,p-DDD (µg/kgds)                         <1                   --      <1,9           --
                                                                                      #
p,p-DDD (µg/kgds)                         <1                   --      <1,9           --
                                                                                      #
som DDD (0.7 factor) (µg/kgds)             1,4           7              2,66   13,3            20      17010       34000      1,4
o,p-DDE (µg/kgds)                         <1                   --      <1,9           --
                                                                                      #
p,p-DDE (µg/kgds)                         <1                   --      <1,9           --
                                                                                      #
som DDE (0.7 factor) (µg/kgds)                1,4        7              2,66   13,3            100       1200      2300       1,4
som DDT,DDE,DDD (0.7 factor)                  4,2              --       7,98          --                                      4,2
(µg/kgds)
aldrin (µg/kgds)                          <1             3,5           <1,9     6,65 #                              320       1,0
dieldrin (µg/kgds)                        <1                   --      <1,9          --
                                                                                     #
endrin (µg/kgds)                          <1                   --      <1,9          --
                                                                                     #
som aldrin/dieldrin/endrin (0.7               2,1    10,5               3,99   20    *         15        2008      4000       2,1
factor) (µg/kgds)
isodrin (µg/kgds)                         <1                   --      <1,9          --
                                                                                     #
telodrin (µg/kgds)                        <1                   --      <1,9          --
                                                                                     #
                                                               a
alpha-HCH (µg/kgds)                       <1             3,5           <1,9     6,65 *#b        1,0      8500      17000      1,0
beta-HCH (µg/kgds)                        <1             3,5 a         <1,9     6,65 *#b        2,0       801       1600      1,0
gamma-HCH (µg/kgds)                       <1             3,5 a         <1,9     6,65 *#b        3,0       602       1200      1,0
delta-HCH (µg/kgds)                       <1                 --        <2,0          --
                                                                                     #
som a-b-c-d HCH (0.7 factor)                  2,8              --       5,39         --
(µg/kgds)
                                                               a
heptachloor (µg/kgds)                     <1             3,5           <1,9     6,65 *#b        0,70     2000      4000       1,0
cis-heptachloorepoxide (µg/kgds)          <1                   --      <1,9          --
                                                                                     #
trans-heptachloorepoxide (µg/kgds)        <1                   --      <1,9          --
                                                                                     #
                                                               a
som heptachloorepoxide (0.7 factor)           1,4        7              2,66   13,3 *           2,0      2001      4000       1,4
(µg/kgds)
                                                               a                           b
alpha-endosulfan (µg/kgds)                <1             3,5           <1,9     6,65 *#         0,90     2000      4000       1,0
</pre>

====================================================================== Einde pagina 105 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 106 ======================================================================

<pre>                                                      a
hexachloorbutadieen (µg/kgds)           <1                     <2,0           *#b         3,0                         1,0
endosulfansulfaat (µg/kgds)             <1            --       <2,0           --
                                                                              #
trans-chloordaan (µg/kgds)              <1            --       <1,9           --
                                                                              #
cis-chloordaan (µg/kgds)                <1            --       <1,9           --
                                                                              #
                                                      a
som chloordaan (0.7 factor)              1,4      7             2,66     13,3 *           2,0    2001      4000       1,4
(µg/kgds)
Som                                     16,1          --       30,8            --
organochloorbestrijdingsmiddelen
(0.7 factor) waterbodem (µg/kgds)
som                                     14,7          --       27,93           --
organochloorbestrijdingsmiddelen
(0.7 factor) landbodem (µg/kgds)



Monstercode en monstertraject
1
        12757557-003 MM3 4-1 / 5-1
2
        12757557-004 MM4 6-1 / 7-1

De resultaten zijn voor de interventiewaarde getoetst aan de toetsingswaarden zoals vermeld in de Circulaire bodemsanering
per 1 juli 2013, Staatcourant 27 juni 2013, Nr. 16675 en voor de achtergrondwaarde aan het Besluit Bodemkwaliteit,
Staatscourant 20 december 2007, Nr. 247. Tevens zijn de volgende wijzigingen doorgevoerd: De gewijzigde grenswaarden van
een aantal OCB (per 30-07-2008) (www.Senternovem.nl) en de wijziging in de Staatscourant 67 van 7 april 2009 en met
wijzingen zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
De gehalten die de betreffende toetsingswaarden overschrijden zijn als volgt geclassificeerd:
*      het gehalte is groter dan de achtergrondwaarde en kleiner dan of gelijk aan het gemiddelde van de achtergrond- en
       interventiewaarde
**     het gehalte is groter dan het gemiddelde van de achtergrond- en interventiewaarde en kleiner dan of gelijk aan de
       interventiewaarde
***    het gehalte is groter dan de interventiewaarde
--     geen toetsingswaarde voor opgesteld
-      niet geanalyseerd
#      Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
RBK Tabel 1 (rapportagegrenzen), Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
a
       gecorrigeerd gehalte is groter dan of gelijk aan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), maar
       wel kleiner dan de RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012), dus mag
       verondersteld worden kleiner dan de achtergrondwaarde te zijn.
b
       gecorrigeerd gehalte is groter dan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), en groter dan de
       RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
or
       Origineel resultaat
br
       Omgerekend resultaat
De achtergrond- en interventiewaarden zijn afhankelijk van de bodemsamenstelling. Voor de toetsing is gebruik gemaakt van de
volgende samenstelling: (Als humus/lutum niet is gemeten geldt een default waarde van lutum = 25% en organische stof =
10%.)

Bodemtypehumus lutum
3        0.5% 1%
4        0.5% 1.4%
</pre>

====================================================================== Einde pagina 106 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 107 ======================================================================

<pre>Projectnaam                   Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Projectcode                   AM18183

Tabel: Analyseresultaten grond (as3000) monsters (gehalten in mg/kgds, tenzij anders aangegeven)

Monstercode                 MM5                        MM6                          AW       1/2(AW+I)    I        RBK
Bodemtype                   3                          3                                                            eis
                              or         br               or         br


droge stof (gew.-%)            97,3               --      98,0                 --
gewicht artefacten (g)         <1                 --      <1                   --
aard van de artefacten (-    Geen                 --    Geen                   --
)


organische stof                <0,5               --         <0,5              --
(gloeiverlies) (% vd DS)

KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) (% vd <1                            --         <1                --
DS)

METALEN
barium+                       <20       54,2             <20         54,2                                920        20
cadmium                        <0,2      0,241            <0,2        0,241           0,60        6,8     13         0,20
kobalt                         <1,5      3,69             <1,5        3,69           15         102      190         3,0
koper                          <5        7,24             <5          7,24           40         115      190         5,0
kwik                           <0,05     0,0503           <0,05       0,0503          0,15       18       36         0,050
lood                          <10       11               <10         11              50         290      530        10
molybdeen                      <0,5      0,35             <0,5        0,35            1,5        96      190         1,5
nikkel                         <3        6,12             <3          6,12           35          68      100         4,0
zink                          <20       33,2             <20         33,2           140         430      720        20

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen              <0,01      --   <0,01                                   --
fenantreen             <0,01      --    0,04                                   --
antraceen              <0,01      --    0,04                                   --
fluoranteen            <0,01      --   <0,01                                   --
benzo(a)antraceen      <0,01      --   <0,01                                   --
chryseen               <0,01      --   <0,01                                   --
benzo(k)fluoranteen    <0,01      --   <0,01                                   --
benzo(a)pyreen         <0,01      --   <0,01                                   --
benzo(ghi)peryleen     <0,01      --   <0,01                                   --
indeno(1,2,3-cd)pyreen <0,01      --   <0,01                                   --
pak-totaal (10 van      0,07 0,07       0,136                         0,136           1,5        21           40     0,35
VROM) (0.7 factor)

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28 (µg/kgds)         <1                       --         <1                --
PCB 52 (µg/kgds)         <1                       --         <1                --
PCB 101 (µg/kgds)        <1                       --         <1                --
PCB 118 (µg/kgds)        <1                       --         <1                --
PCB 138 (µg/kgds)        <1                       --         <1                --
PCB 153 (µg/kgds)        <1                       --         <1                --
PCB 180 (µg/kgds)        <1                       --         <1                --
                                                  a                            a
som PCB (7) (0.7 factor)  4,9           24,5                  4,9    24,5            20         510      1000        4,9
(µg/kgds)

MINERALE OLIE
fractie C10-C12                <5                 --      <5                   --
fractie C12-C22                <5                 --      96                   --
fractie C22-C30                19                 --      31                   --
fractie C30-C40                 7                 --       7                   --
totaal olie C10 - C40          30      150               130        650        *    190        2595      5000       35



Monstercode en monstertraject
1
        12757557-005 MM5 12-1 / 13-1 / 14-1 / 15-1
2
        12757557-006 MM6 11-1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 107 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 108 ======================================================================

<pre>De resultaten zijn voor de interventiewaarde getoetst aan de toetsingswaarden zoals vermeld in de Circulaire bodemsanering
per 1 juli 2013, Staatcourant 27 juni 2013, Nr. 16675 en voor de achtergrondwaarde aan het Besluit Bodemkwaliteit,
Staatscourant 20 december 2007, Nr. 247. Tevens zijn de volgende wijzigingen doorgevoerd: De gewijzigde grenswaarden van
een aantal OCB (per 30-07-2008) (www.Senternovem.nl) en de wijziging in de Staatscourant 67 van 7 april 2009 en met
wijzingen zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
De gehalten die de betreffende toetsingswaarden overschrijden zijn als volgt geclassificeerd:
*      het gehalte is groter dan de achtergrondwaarde en kleiner dan of gelijk aan het gemiddelde van de achtergrond- en
       interventiewaarde
**     het gehalte is groter dan het gemiddelde van de achtergrond- en interventiewaarde en kleiner dan of gelijk aan de
       interventiewaarde
***    het gehalte is groter dan de interventiewaarde
--     geen toetsingswaarde voor opgesteld
-      niet geanalyseerd
#      Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
RBK Tabel 1 (rapportagegrenzen), Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
a
       gecorrigeerd gehalte is groter dan of gelijk aan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), maar
       wel kleiner dan de RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012), dus mag
       verondersteld worden kleiner dan de achtergrondwaarde te zijn.
b
       gecorrigeerd gehalte is groter dan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), en groter dan de
       RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
+
       De interventiewaarde voor barium geldt alleen voor die situaties waarbij duidelijk sprake is van antropogene
       verontreiniging en geen sprake is van thermisch gereinigde grond en baggerspecie.
or
       Origineel resultaat
br
       Omgerekend resultaat
De achtergrond- en interventiewaarden zijn afhankelijk van de bodemsamenstelling. Voor de toetsing is gebruik gemaakt van de
volgende samenstelling: (Als humus/lutum niet is gemeten geldt een default waarde van lutum = 25% en organische stof =
10%.)

Bodemtypehumus lutum
3        0.5% 1%
</pre>

====================================================================== Einde pagina 108 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 109 ======================================================================

<pre>Projectnaam                   Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Projectcode                   AM18183

Tabel: Analyseresultaten grond (as3000) monsters (gehalten in mg/kgds, tenzij anders aangegeven)

Monstercode                MM7                          MM8                        AW         1/2(AW+I)    I        RBK
Bodemtype                  1                            2                                                            eis
                              or          br               or       br


droge stof (gew.-%)         87,5                   --      85,5               --
gewicht artefacten (g)      <1                     --      <1                 --
aard van de artefacten (- Geen                     --    Geen                 --
)


organische stof                1,3                 --         3,6             --
(gloeiverlies) (% vd DS)

KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) (% vd <1                             --         1,2             --
DS)

METALEN
barium+                      <20         54,2             <20       54,2                                  920        20
cadmium                       <0,2        0,241             0,29     0,465           0,60          6,8     13         0,20
kobalt                        <1,5        3,69             <1,5      3,69           15           102      190         3,0
koper                          7,4       15,3              14       27,5            40           115      190         5,0
kwik                          <0,05       0,0503            0,07     0,0993          0,15         18       36         0,050
lood                          13         20,5              21       32,1            50           290      530        10
molybdeen                     <0,5        0,35             <0,5      0,35            1,5          96      190         1,5
nikkel                        <3          6,12             <3        6,12           35            68      100         4,0
zink                          25         59,3              39       88,9           140           430      720        20

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen              <0,01        --  <0,01                                 --
fenantreen             <0,01        --  <0,01                                 --
antraceen              <0,01        --  <0,01                                 --
fluoranteen             0,01        --   0,04                                 --
benzo(a)antraceen      <0,01        --   0,03                                 --
chryseen               <0,01        --   0,02                                 --
benzo(k)fluoranteen    <0,01        --   0,02                                 --
benzo(a)pyreen         <0,01        --   0,02                                 --
benzo(ghi)peryleen     <0,01        --   0,02                                 --
indeno(1,2,3-cd)pyreen <0,01        --   0,02                                 --
pak-totaal (10 van      0,073 0,073      0,191                       0,191              1,5       21           40     0,35
VROM) (0.7 factor)

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28 (µg/kgds)         <1                        --        <1               --
PCB 52 (µg/kgds)         <1                        --        <1               --
PCB 101 (µg/kgds)        <1                        --        <1               --
PCB 118 (µg/kgds)        <1                        --        <1               --
PCB 138 (µg/kgds)        <1                        --        <1               --
PCB 153 (µg/kgds)        <1                        --         1,3             --
PCB 180 (µg/kgds)        <1                        --        <1               --
                                                   a
som PCB (7) (0.7 factor)  4,9            24,5                 5,5   15,3            20           510      1000        4,9
(µg/kgds)

MINERALE OLIE
fractie C10-C12               <5                   --      <5                 --
fractie C12-C22               <5                   --      <5                 --
fractie C22-C30               <5                   --       6                 --
fractie C30-C40               <5                   --       5                 --
totaal olie C10 - C40        <20         70               <20       38,9           190          2595      5000       35



Monstercode en monstertraject
1
        12757540-001 MM7 18-2 / 19-1 / 21-1 / 22-2 / 24-2 / 26-1 / 27-2
2
        12757540-002 MM8 16-1 / 17-1 / 20-1 / 23-1 / 25-1 / 28-1 / 29-1 / 30-1 / 31-1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 109 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 110 ======================================================================

<pre>De resultaten zijn voor de interventiewaarde getoetst aan de toetsingswaarden zoals vermeld in de Circulaire bodemsanering
per 1 juli 2013, Staatcourant 27 juni 2013, Nr. 16675 en voor de achtergrondwaarde aan het Besluit Bodemkwaliteit,
Staatscourant 20 december 2007, Nr. 247. Tevens zijn de volgende wijzigingen doorgevoerd: De gewijzigde grenswaarden van
een aantal OCB (per 30-07-2008) (www.Senternovem.nl) en de wijziging in de Staatscourant 67 van 7 april 2009 en met
wijzingen zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
De gehalten die de betreffende toetsingswaarden overschrijden zijn als volgt geclassificeerd:
*      het gehalte is groter dan de achtergrondwaarde en kleiner dan of gelijk aan het gemiddelde van de achtergrond- en
       interventiewaarde
**     het gehalte is groter dan het gemiddelde van de achtergrond- en interventiewaarde en kleiner dan of gelijk aan de
       interventiewaarde
***    het gehalte is groter dan de interventiewaarde
--     geen toetsingswaarde voor opgesteld
-      niet geanalyseerd
#      Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
RBK Tabel 1 (rapportagegrenzen), Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
a
       gecorrigeerd gehalte is groter dan of gelijk aan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), maar
       wel kleiner dan de RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012), dus mag
       verondersteld worden kleiner dan de achtergrondwaarde te zijn.
b
       gecorrigeerd gehalte is groter dan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), en groter dan de
       RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
+
       De interventiewaarde voor barium geldt alleen voor die situaties waarbij duidelijk sprake is van antropogene
       verontreiniging en geen sprake is van thermisch gereinigde grond en baggerspecie.
or
       Origineel resultaat
br
       Omgerekend resultaat
De achtergrond- en interventiewaarden zijn afhankelijk van de bodemsamenstelling. Voor de toetsing is gebruik gemaakt van de
volgende samenstelling: (Als humus/lutum niet is gemeten geldt een default waarde van lutum = 25% en organische stof =
10%.)

Bodemtypehumus lutum
1        1.3% 1%
2        3.6% 1.2%
</pre>

====================================================================== Einde pagina 110 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 111 ======================================================================

<pre>Projectnaam                  Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Projectcode                  AM18183

Tabel: Analyseresultaten grond (as3000) monsters (gehalten in mg/kgds, tenzij anders aangegeven)

Monstercode                MM9                         MM10                       AW       1/2(AW+I)    I        RBK
Bodemtype                  3                           4                                                          eis
                             or          br              or        br


droge stof (gew.-%)          82,9                 --      82,8               --
gewicht artefacten (g)       <1                   --      <1                 --
aard van de artefacten (-) Geen                   --    Geen                 --


organische stof                0,8                --         0,6             --
(gloeiverlies) (% vd DS)

KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) (% vd DS) <1                        --        <1               --

METALEN
barium+                      <20        54,2             <20       54,2                                920        20
cadmium                       <0,2       0,241            <0,2      0,241           0,60        6,8     13         0,20
kobalt                        <1,5       3,69             <1,5      3,69           15         102      190         3,0
koper                         <5         7,24             <5        7,24           40         115      190         5,0
kwik                          <0,05      0,0503           <0,05     0,0503          0,15       18       36         0,050
lood                         <10        11               <10       11              50         290      530        10
molybdeen                     <0,5       0,35             <0,5      0,35            1,5        96      190         1,5
nikkel                        <3         6,12             <3        6,12           35          68      100         4,0
zink                         <20        33,2             <20       33,2           140         430      720        20

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen              <0,01      --    <0,01                                --
fenantreen             <0,01      --    <0,01                                --
antraceen              <0,01      --    <0,01                                --
fluoranteen            <0,01      --    <0,01                                --
benzo(a)antraceen      <0,01      --    <0,01                                --
chryseen               <0,01      --    <0,01                                --
benzo(k)fluoranteen    <0,01      --    <0,01                                --
benzo(a)pyreen         <0,01      --    <0,01                                --
benzo(ghi)peryleen     <0,01      --    <0,01                                --
indeno(1,2,3-cd)pyreen <0,01      --    <0,01                                --
pak-totaal (10 van      0,07 0,07        0,07                       0,07            1,5        21           40     0,35
VROM) (0.7 factor)

POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28 (µg/kgds)         <1                       --        <1               --
PCB 52 (µg/kgds)         <1                       --        <1               --
PCB 101 (µg/kgds)        <1                       --        <1               --
PCB 118 (µg/kgds)        <1                       --        <1               --
PCB 138 (µg/kgds)        <1                       --        <1               --
PCB 153 (µg/kgds)        <1                       --        <1               --
PCB 180 (µg/kgds)        <1                       --        <1               --
                                                  a                          a
som PCB (7) (0.7 factor)  4,9           24,5                 4,9   24,5            20         510      1000        4,9
(µg/kgds)

MINERALE OLIE
fractie C10-C12               <5                  --      <5                 --
fractie C12-C22               <5                  --      <5                 --
fractie C22-C30               <5                  --      <5                 --
fractie C30-C40               <5                  --      <5                 --
totaal olie C10 - C40        <20        70               <20       70             190        2595      5000       35



Monstercode en monstertraject
1
        12757540-003 MM9 18-5 / 19-3 / 19-4
2
        12757540-004 MM10 16-2 / 16-3 / 17-4 / 17-5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 111 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 112 ======================================================================

<pre>De resultaten zijn voor de interventiewaarde getoetst aan de toetsingswaarden zoals vermeld in de Circulaire bodemsanering
per 1 juli 2013, Staatcourant 27 juni 2013, Nr. 16675 en voor de achtergrondwaarde aan het Besluit Bodemkwaliteit,
Staatscourant 20 december 2007, Nr. 247. Tevens zijn de volgende wijzigingen doorgevoerd: De gewijzigde grenswaarden van
een aantal OCB (per 30-07-2008) (www.Senternovem.nl) en de wijziging in de Staatscourant 67 van 7 april 2009 en met
wijzingen zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
De gehalten die de betreffende toetsingswaarden overschrijden zijn als volgt geclassificeerd:
*      het gehalte is groter dan de achtergrondwaarde en kleiner dan of gelijk aan het gemiddelde van de achtergrond- en
       interventiewaarde
**     het gehalte is groter dan het gemiddelde van de achtergrond- en interventiewaarde en kleiner dan of gelijk aan de
       interventiewaarde
***    het gehalte is groter dan de interventiewaarde
--     geen toetsingswaarde voor opgesteld
-      niet geanalyseerd
#      Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
RBK Tabel 1 (rapportagegrenzen), Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
a
       gecorrigeerd gehalte is groter dan of gelijk aan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), maar
       wel kleiner dan de RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012), dus mag
       verondersteld worden kleiner dan de achtergrondwaarde te zijn.
b
       gecorrigeerd gehalte is groter dan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), en groter dan de
       RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
+
       De interventiewaarde voor barium geldt alleen voor die situaties waarbij duidelijk sprake is van antropogene
       verontreiniging en geen sprake is van thermisch gereinigde grond en baggerspecie.
or
       Origineel resultaat
br
       Omgerekend resultaat
De achtergrond- en interventiewaarden zijn afhankelijk van de bodemsamenstelling. Voor de toetsing is gebruik gemaakt van de
volgende samenstelling: (Als humus/lutum niet is gemeten geldt een default waarde van lutum = 25% en organische stof =
10%.)

Bodemtypehumus lutum
3        0.8% 1%
4        0.6% 1%
</pre>

====================================================================== Einde pagina 112 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 113 ======================================================================

<pre>Projectnaam                   Heiakkerstraat 5 Mariaheide
Projectcode                   AM18183

Tabel: Analyseresultaten grond (as3000) monsters (gehalten in mg/kgds, tenzij anders aangegeven)

Monstercode                               MM11                             AW       1/2(AW+I)     I     RBK
Bodemtype                                 1                                                              eis
                                            or      br


droge stof (gew.-%)                          87,0            --
gewicht artefacten (g)                       <1              --
aard van de artefacten (-)                 Geen              --


organische stof (gloeiverlies) (% vd          3,6            --
DS)

KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) (% vd DS)                       1,8            --

CHLOORBENZENEN
hexachloorbenzeen (µg/kgds)                  <1       1,94                   8,5     1004       2000       1,0

CHLOORBESTRIJDINGSMIDDELEN
o,p-DDT (µg/kgds)                             1,6            --
p,p-DDT (µg/kgds)                             7,8            --
som DDT (0.7 factor) (µg/kgds)                9,4    26,1                  200         950      1700       1,4
o,p-DDD (µg/kgds)                            <1              --
p,p-DDD (µg/kgds)                            <1              --
som DDD (0.7 factor) (µg/kgds)                1,4     3,89                  20      17010       34000      1,4
o,p-DDE (µg/kgds)                            <1              --
p,p-DDE (µg/kgds)                             3,3            --
som DDE (0.7 factor) (µg/kgds)                4      11,1                  100       1200       2300       1,4
som DDT,DDE,DDD (0.7 factor)                 14,8            --                                            4,2
(µg/kgds)
aldrin (µg/kgds)                             <1       1,94                                       320       1,0
dieldrin (µg/kgds)                           <1              --
endrin (µg/kgds)                             <1              --
som aldrin/dieldrin/endrin (0.7 factor)       2,1     5,83                  15       2008       4000       2,1
(µg/kgds)
isodrin (µg/kgds)                            <1              --
telodrin (µg/kgds)                           <1              --
alpha-HCH (µg/kgds)                          <1       1,94 a                 1,0     8500       17000      1,0
beta-HCH (µg/kgds)                           <1       1,94                   2,0      801        1600      1,0
gamma-HCH (µg/kgds)                          <1       1,94                   3,0      602        1200      1,0
delta-HCH (µg/kgds)                          <1            --
som a-b-c-d HCH (0.7 factor)                  2,8          --
(µg/kgds)
heptachloor (µg/kgds)                        <1       1,94 a                 0,70    2000       4000       1,0
cis-heptachloorepoxide (µg/kgds)             <1            --
trans-heptachloorepoxide (µg/kgds)           <1            --
som heptachloorepoxide (0.7 factor)           1,4     3,89 a                 2,0     2001       4000       1,4
(µg/kgds)
alpha-endosulfan (µg/kgds)                   <1       1,94 a                 0,90    2000       4000       1,0
hexachloorbutadieen (µg/kgds)                <1                              3,0                           1,0
endosulfansulfaat (µg/kgds)                   2,3            --
trans-chloordaan (µg/kgds)                   <1              --
cis-chloordaan (µg/kgds)                     <1              --
som chloordaan (0.7 factor) (µg/kgds)         1,4     3,89 a                 2,0     2001       4000       1,4
Som organochloorbestrijdingsmiddelen         28,3          --
(0.7 factor) waterbodem (µg/kgds)
som organochloorbestrijdingsmiddelen         25,3            --
(0.7 factor) landbodem (µg/kgds)



Monstercode en monstertraject
1
        12789679-001 MM11 32(1), 33(1), 34(1), 35(1)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 113 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 114 ======================================================================

<pre>De resultaten zijn voor de interventiewaarde getoetst aan de toetsingswaarden zoals vermeld in de Circulaire bodemsanering
per 1 juli 2013, Staatcourant 27 juni 2013, Nr. 16675 en voor de achtergrondwaarde aan het Besluit Bodemkwaliteit,
Staatscourant 20 december 2007, Nr. 247. Tevens zijn de volgende wijzigingen doorgevoerd: De gewijzigde grenswaarden van
een aantal OCB (per 30-07-2008) (www.Senternovem.nl) en de wijziging in de Staatscourant 67 van 7 april 2009 en met
wijzingen zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
De gehalten die de betreffende toetsingswaarden overschrijden zijn als volgt geclassificeerd:
*      het gehalte is groter dan de achtergrondwaarde en kleiner dan of gelijk aan het gemiddelde van de achtergrond- en
       interventiewaarde
**     het gehalte is groter dan het gemiddelde van de achtergrond- en interventiewaarde en kleiner dan of gelijk aan de
       interventiewaarde
***    het gehalte is groter dan de interventiewaarde
--     geen toetsingswaarde voor opgesteld
-      niet geanalyseerd
#      Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
RBK Tabel 1 (rapportagegrenzen), Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
a
       gecorrigeerd gehalte is groter dan of gelijk aan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), maar
       wel kleiner dan de RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012), dus mag
       verondersteld worden kleiner dan de achtergrondwaarde te zijn.
b
       gecorrigeerd gehalte is groter dan de achtergrondwaarde (of geen achtergrondwaarde voor opgesteld), en groter dan de
       RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
or
       Origineel resultaat
br
       Omgerekend resultaat
De achtergrond- en interventiewaarden zijn afhankelijk van de bodemsamenstelling. Voor de toetsing is gebruik gemaakt van de
volgende samenstelling: (Als humus/lutum niet is gemeten geldt een default waarde van lutum = 25% en organische stof =
10%.)

Bodemtypehumus lutum
1        3.6% 1.8%
</pre>

====================================================================== Einde pagina 114 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 115 ======================================================================

<pre>                                                                                                                    SYNLAB Analytics & Services B.V.
                                                                                                                    Correspondentieadres
                                                                                                                    Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                    Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                    www.synlab.nl
                                                                     Analyserapport


 Aeres Milieu BV
 dhr. G. Reuver
 Postbus 1015
                                                                                                                                                                  Blad 1 van 13
 6040 KA ROERMOND




Uw projectnaam                                        : Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Uw projectnummer                                      : AM18183
SYNLAB rapportnummer                                  : 12757557, versienummer: 1
Rapport-verificatienummer                             : JXDIMNY1

Rotterdam, 13-04-2018


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project
AM18183. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de geteste monsters. De door u aangegeven omschrijvingen voor de monsters en
het project zijn overgenomen in dit analyserapport.

Het onderzoek is uitgevoerd door SYNLAB Analytics & Services B.V., gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15
in Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden of het SYNLAB laboratorium in Frankrijk
(99-101 Avenue Louis Roche, Gennevilliers), of Spanje (Cerdanya 44, El Prat de Llobregat) is dit in het
rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 13 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Mocht u vragen en/of opmerkingen hebben naar aanleiding van dit rapport, bijvoorbeeld als u nadere
informatie nodig heeft over de meetonzekerheid van de analyseresultaten in dit rapport, dan verzoeken wij u
vriendelijk contact op te nemen met de afdeling Customer Support.

Per 30 maart 2018 is ALcontrol B.V. overgegaan naar de nieuwe naam SYNLAB Analytics & Services B.V.
Alle erkenningen van ALcontrol B.V./ALcontrol Laboratories blijven van kracht en zijn/worden omgezet naar
SYNLAB Analytics & Services B.V.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 R. van Duin
 Laboratory Manager
           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 115 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 116 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                             Blad 2 van 13
dhr. G. Reuver                                                          Analyserapport

Projectnaam                     Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                   AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                   12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018

Nummer         Monstersoort                     Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                    MM1 1-1 / 2-1 / 3-1
002           Grond (AS3000)                    MM2 8-1 / 9-1 / 10-1
003           Grond (AS3000)                    MM3 4-1 / 5-1
004           Grond (AS3000)                    MM4 6-1 / 7-1
005           Grond (AS3000)                    MM5 12-1 / 13-1 / 14-1 / 15-1


Analyse                               Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004              005



droge stof                            gew.-%            S                      90.4                           91.5                           98.8                           97.4                97.3
gewicht artefacten                    g                 S                       <1                             <1                             <1                             <1                  <1
aard van de artefacten                -                 S                     geen                           geen                           geen                           geen                geen


organische stof (gloeiverlies)        % vd DS           S                      <0.5                             0.8                          <0.5                           <0.5                <0.5


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                            S                        1.8                            <1                             <1                             1.4                <1


METALEN
                                                                                                                                                                                                       4)
barium                                mg/kgds           S                                                                                                                                       <20
                                                                                                                                                                                                       4)
cadmium                               mg/kgds           S                                                                                                                                       <0.2
                                                                                                                                                                                                       4)
kobalt                                mg/kgds           S                                                                                                                                       <1.5
                                                                                                                                                                                                       4)
koper                                 mg/kgds           S                                                                                                                                         <5
kwik                                  mg/kgds           S                                                                                                                                      <0.05
                                                                                                                                                                                                       4)
lood                                  mg/kgds           S                                                                                                                                       <10
                                                                                                                                                                                                       4)
molybdeen                             mg/kgds           S                                                                                                                                       <0.5
                                                                                                                                                                                                       4)
nikkel                                mg/kgds           S                                                                                                                                         <3
                                                                                                                                                                                                       4)
zink                                  mg/kgds           S                                                                                                                                       <20


VLUCHTIGE AROMATEN
benzeen                               mg/kgds           S                    <0.05                          <0.05
tolueen                               mg/kgds           S                    <0.05                          <0.05
ethylbenzeen                          mg/kgds           S                    <0.05                          <0.05
o-xyleen                              mg/kgds           S                    <0.05                          <0.05
p- en m-xyleen                        mg/kgds           S                    <0.05                          <0.05
                                                                                       1)                             1)
xylenen (0.7 factor)                  mg/kgds           S                     0.07                           0.07
                                                                                       2)                             2)
totaal BTEX (0.7 factor)              mg/kgds                                 0.18                           0.18
naftaleen                             mg/kgds           S                    <0.05                          <0.05


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen              mg/kgds S                                                                                                                                                               <0.01
fenantreen             mg/kgds S                                                                                                                                                               <0.01
antraceen              mg/kgds S                                                                                                                                                               <0.01
fluoranteen            mg/kgds S                                                                                                                                                               <0.01
benzo(a)antraceen      mg/kgds S                                                                                                                                                               <0.01
chryseen               mg/kgds S                                                                                                                                                               <0.01
benzo(k)fluoranteen    mg/kgds S                                                                                                                                                               <0.01
benzo(a)pyreen         mg/kgds S                                                                                                                                                               <0.01
benzo(ghi)peryleen     mg/kgds S                                                                                                                                                               <0.01
indeno(1,2,3-cd)pyreen mg/kgds S                                                                                                                                                               <0.01




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                            Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 116 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 117 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                            Blad 3 van 13
dhr. G. Reuver                                                         Analyserapport

Projectnaam                    Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                  AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                  12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018

Nummer       Monstersoort                      Monsterspecificatie


001          Grond (AS3000)                    MM1 1-1 / 2-1 / 3-1
002          Grond (AS3000)                    MM2 8-1 / 9-1 / 10-1
003          Grond (AS3000)                    MM3 4-1 / 5-1
004          Grond (AS3000)                    MM4 6-1 / 7-1
005          Grond (AS3000)                    MM5 12-1 / 13-1 / 14-1 / 15-1


Analyse                              Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004             005

                                                                                                                                                                                                     1)
pak-totaal (10 van VROM)             mg/kgds           S                                                                                                                                      0.07
(0.7 factor)


CHLOORBENZENEN
                                                                                                                                                                                  3)
hexachloorbenzeen                    µg/kgds           S                                                                                      <1                           <1.9


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28                   µg/kgds                       S                                                                                                                                       <1
PCB 52                   µg/kgds                       S                                                                                                                                       <1
PCB 101                  µg/kgds                       S                                                                                                                                       <1
PCB 118                  µg/kgds                       S                                                                                                                                       <1
PCB 138                  µg/kgds                       S                                                                                                                                       <1
PCB 153                  µg/kgds                       S                                                                                                                                       <1
PCB 180                  µg/kgds                       S                                                                                                                                       <1
                                                                                                                                                                                                     1)
som PCB (7) (0.7 factor) µg/kgds                       S                                                                                                                                       4.9


CHLOORBESTRIJDINGSMIDDELEN
                                                                                                                                                                                  3)
o,p-DDT                      µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
p,p-DDT                      µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                    1)                            1)
som DDT (0.7 factor)         µg/kgds                   S                                                                                      1.4                          2.66
                                                                                                                                                                                  3)
o,p-DDD                      µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
p,p-DDD                      µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                    1)                            1)
som DDD (0.7 factor)         µg/kgds                   S                                                                                      1.4                          2.66
                                                                                                                                                                                  3)
o,p-DDE                      µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
p,p-DDE                      µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                    1)                            1)
som DDE (0.7 factor)         µg/kgds                   S                                                                                      1.4                          2.66
                                                                                                                                                    1)                            1)
som DDT,DDE,DDD (0.7         µg/kgds                                                                                                          4.2                          7.98
factor)
                                                                                                                                                                                  3)
aldrin                       µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
dieldrin                     µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
endrin                       µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                    1)                            1)
som aldrin/dieldrin/endrin   µg/kgds                   S                                                                                      2.1                          3.99
(0.7 factor)
                                                                                                                                                                                  3)
isodrin                      µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
telodrin                     µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
alpha-HCH                    µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
beta-HCH                     µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
gamma-HCH                    µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
delta-HCH                    µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <2.0
                                                                                                                                                    1)                            1)
som a-b-c-d HCH (0.7 factor) µg/kgds                                                                                                          2.8                          5.39
                                                                                                                                                                                  3)
heptachloor                  µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
cis-heptachloorepoxide       µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9
                                                                                                                                                                                  3)
trans-heptachloorepoxide     µg/kgds                   S                                                                                      <1                           <1.9




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                           Paraaf :
             SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



             AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
             HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 117 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 118 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                             Blad 4 van 13
dhr. G. Reuver                                                          Analyserapport

Projectnaam                     Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                   AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                   12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018

Nummer        Monstersoort                      Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                    MM1 1-1 / 2-1 / 3-1
002           Grond (AS3000)                    MM2 8-1 / 9-1 / 10-1
003           Grond (AS3000)                    MM3 4-1 / 5-1
004           Grond (AS3000)                    MM4 6-1 / 7-1
005           Grond (AS3000)                    MM5 12-1 / 13-1 / 14-1 / 15-1


Analyse                               Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004             005

                                                                                                                                                     1)                            1)
som heptachloorepoxide (0.7           µg/kgds           S                                                                                      1.4                          2.66
factor)
                                                                                                                                                                                   3)
alpha-endosulfan                      µg/kgds           S                                                                                     <1                            <1.9
                                                                                                                                                                                   3)
hexachloorbutadieen                   µg/kgds           S                                                                                     <1                            <2.0
                                                                                                                                                                                   3)
endosulfansulfaat                     µg/kgds           S                                                                                     <1                            <2.0
                                                                                                                                                                                   3)
trans-chloordaan                      µg/kgds           S                                                                                     <1                            <1.9
                                                                                                                                                                                   3)
cis-chloordaan                        µg/kgds           S                                                                                     <1                            <1.9
                                                                                                                                                     1)                            1)
som chloordaan (0.7 factor)           µg/kgds           S                                                                                     1.4                           2.66
                                                                                                                                                     1)                            1)
Som                                   µg/kgds                                                                                                16.1                           30.8
organochloorbestrijdingsmidd
elen (0.7 factor) waterbodem
                                                                                                                                                     1)                            1)
som                                   µg/kgds           S                                                                                    14.7                         27.93
organochloorbestrijdingsmidd
elen (0.7 factor) landbodem


MINERALE OLIE
fractie C10-C12                       mg/kgds                                    <5                             <5                                                                              <5
fractie C12-C22                       mg/kgds                                    <5                             <5                                                                              <5
fractie C22-C30                       mg/kgds                                    <5                             <5                                                                              19
fractie C30-C40                       mg/kgds                                    <5                             <5                                                                               7
totaal olie C10 - C40                 mg/kgds           S                       <20                            <20                                                                              30




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                            Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 118 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 119 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                           Blad 5 van 13
dhr. G. Reuver                                                        Analyserapport

Projectnaam                   Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                 AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                 12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018



Monster beschrijvingen



001                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

002                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

003                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

004                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

005                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.
2                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor conform AS3000
3                             De rapportagegrens is verhoogd i.v.m. noodzakelijke verdunning.
4                             Geanalyseerd m.b.v.ICP-MS, conform NEN-EN-ISO 17294-2 i.p.v. ICP-AES




                                                                                                                                                                          Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 119 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 120 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                             Blad 6 van 13
dhr. G. Reuver                                                          Analyserapport

Projectnaam                     Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                   AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                   12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018

Nummer         Monstersoort                     Monsterspecificatie


006           Grond (AS3000)                    MM6 11-1


Analyse                               Eenheid           Q                         006



droge stof                            gew.-%            S                      98.0
gewicht artefacten                    g                 S                       <1
aard van de artefacten                -                 S                     geen


organische stof (gloeiverlies)        % vd DS           S                      <0.5


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                            S                        <1


METALEN
                                                                                       4)
barium                                mg/kgds           S                     <20
                                                                                       4)
cadmium                               mg/kgds           S                     <0.2
                                                                                       4)
kobalt                                mg/kgds           S                     <1.5
                                                                                       4)
koper                                 mg/kgds           S                       <5
kwik                                  mg/kgds           S                    <0.05
                                                                                       4)
lood                                  mg/kgds           S                     <10
                                                                                       4)
molybdeen                             mg/kgds           S                     <0.5
                                                                                       4)
nikkel                                mg/kgds           S                       <3
                                                                                       4)
zink                                  mg/kgds           S                     <20


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S        <0.01
fenantreen               mg/kgds S         0.04
antraceen                mg/kgds S         0.04
fluoranteen              mg/kgds S        <0.01
benzo(a)antraceen        mg/kgds S        <0.01
chryseen                 mg/kgds S        <0.01
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S        <0.01
benzo(a)pyreen           mg/kgds S        <0.01
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S        <0.01
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S        <0.01
                                                                                       1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        0.136
(0.7 factor)


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28                   µg/kgds                        S                        <1
PCB 52                   µg/kgds                        S                        <1
PCB 101                  µg/kgds                        S                        <1
PCB 118                  µg/kgds                        S                        <1
PCB 138                  µg/kgds                        S                        <1
PCB 153                  µg/kgds                        S                        <1
PCB 180                  µg/kgds                        S                        <1
                                                                                       1)
som PCB (7) (0.7 factor) µg/kgds                        S                        4.9


MINERALE OLIE
fractie C10-C12                       mg/kgds                                    <5



De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                            Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 120 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 121 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                             Blad 7 van 13
dhr. G. Reuver                                                          Analyserapport

Projectnaam                     Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                   AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                   12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018

Nummer        Monstersoort                      Monsterspecificatie


006           Grond (AS3000)                    MM6 11-1


Analyse                               Eenheid           Q                         006

fractie C12-C22                       mg/kgds                                    96
fractie C22-C30                       mg/kgds                                    31
fractie C30-C40                       mg/kgds                                     7
totaal olie C10 - C40                 mg/kgds           S                       130




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                            Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 121 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 122 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                           Blad 8 van 13
dhr. G. Reuver                                                        Analyserapport

Projectnaam                   Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                 AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                 12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018



Monster beschrijvingen



006                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.
4                             Geanalyseerd m.b.v.ICP-MS, conform NEN-EN-ISO 17294-2 i.p.v. ICP-AES




                                                                                                                                                                          Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 122 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 123 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                              Blad 9 van 13
dhr. G. Reuver                                                           Analyserapport

Projectnaam                      Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                    AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                    12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018



Analyse                                          Monstersoort                                                  Relatie tot norm


droge stof                                       Grond (AS3000)                                               Grond: Gelijkwaardig aan ISO 11465 en gelijkwaardig aan NEN-EN
                                                                                                              15934 (monstervoorbehandeling conform NEN-EN 16179).
                                                                                                                                                                         Grond
                                                                                                              (AS3000): conform AS3010-2 en gelijkwaardig aan NEN-EN 15934
gewicht artefacten                               Grond (AS3000)                                               Conform AS3000 en conform NEN-EN 16179
aard van de artefacten                           Grond (AS3000)                                               Idem
organische stof (gloeiverlies)                   Grond (AS3000)                                               Grond: gelijkwaardig aan NEN 5754. Grond (AS3000): conform
                                                                                                              AS3010-3
lutum (bodem)                                    Grond (AS3000)                                               Grond: eigen methode. Grond (AS3000): conform AS3010-4
benzeen                                          Grond (AS3000)                                               Conform AS3030-1
tolueen                                          Grond (AS3000)                                               Idem
ethylbenzeen                                     Grond (AS3000)                                               Idem
o-xyleen                                         Grond (AS3000)                                               Idem
p- en m-xyleen                                   Grond (AS3000)                                               Idem
xylenen (0.7 factor)                             Grond (AS3000)                                               Idem
totaal BTEX (0.7 factor)                         Grond (AS3000)                                               Eigen methode, headspace GCMS
naftaleen                                        Grond (AS3000)                                               Conform AS3030-1
totaal olie C10 - C40                            Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-7 conform NEN-EN-ISO 16703
hexachloorbenzeen                                Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-2
o,p-DDT                                          Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-1
p,p-DDT                                          Grond (AS3000)                                               Idem
som DDT (0.7 factor)                             Grond (AS3000)                                               Idem
o,p-DDD                                          Grond (AS3000)                                               Idem
p,p-DDD                                          Grond (AS3000)                                               Idem
som DDD (0.7 factor)                             Grond (AS3000)                                               Idem
o,p-DDE                                          Grond (AS3000)                                               Idem
p,p-DDE                                          Grond (AS3000)                                               Idem
som DDE (0.7 factor)                             Grond (AS3000)                                               Idem
som DDT,DDE,DDD (0.7 factor)                     Grond (AS3000)                                               Idem
aldrin                                           Grond (AS3000)                                               Idem
dieldrin                                         Grond (AS3000)                                               Idem
endrin                                           Grond (AS3000)                                               Idem
som aldrin/dieldrin/endrin (0.7                  Grond (AS3000)                                               Idem
factor)
isodrin                                          Grond (AS3000)                                               Idem
telodrin                                         Grond (AS3000)                                               Idem
alpha-HCH                                        Grond (AS3000)                                               Idem
beta-HCH                                         Grond (AS3000)                                               Idem
gamma-HCH                                        Grond (AS3000)                                               Idem
delta-HCH                                        Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-3
som a-b-c-d HCH (0.7 factor)                     Grond (AS3000)                                               Eigen methode, aceton/hexaan-extractie, clean-up, analyse m.b.v.
                                                                                                              GCMS
heptachloor                                      Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-1
cis-heptachloorepoxide                           Grond (AS3000)                                               Idem
trans-heptachloorepoxide                         Grond (AS3000)                                               Idem
som heptachloorepoxide (0.7                      Grond (AS3000)                                               Idem
factor)
alpha-endosulfan                                 Grond (AS3000)                                               Idem



                                                                                                                                                                             Paraaf :
               SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



               AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
               HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 123 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 124 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                             Blad 10 van 13
dhr. G. Reuver                                                          Analyserapport

Projectnaam                     Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                   AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                   12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018



Analyse                                         Monstersoort                                                  Relatie tot norm


hexachloorbutadieen                             Grond (AS3000)                                               Idem
endosulfansulfaat                               Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-3
trans-chloordaan                                Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-1
cis-chloordaan                                  Grond (AS3000)                                               Idem
som chloordaan (0.7 factor)                     Grond (AS3000)                                               Idem
Som                                             Grond (AS3000)                                               Conform AS3220-1 en AS3220-2
organochloorbestrijdingsmiddelen
(0.7 factor) waterbodem
som                                             Grond (AS3000)                                               Conform AS3020
organochloorbestrijdingsmiddelen
(0.7 factor) landbodem
barium                                          Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-5 en conform NEN 6950 (ontsluiting conform NEN
                                                                                                             6961, meting conform NEN 6966); conform ISO 22036 (ontsluiting
                                                                                                             conform NEN 6961)
cadmium                                         Grond (AS3000)                                               Idem
kobalt                                          Grond (AS3000)                                               Idem
koper                                           Grond (AS3000)                                               Idem
kwik                                            Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-5 en conform NEN 6950 (ontsluiting conform NEN
                                                                                                             6961, meting conform NEN-ISO 16772)
lood                                            Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-5 en conform NEN 6950 (ontsluiting conform NEN
                                                                                                             6961, meting conform NEN 6966); conform ISO 22036 (ontsluiting
                                                                                                             conform NEN 6961)
molybdeen                                       Grond (AS3000)                                               Idem
nikkel                                          Grond (AS3000)                                               Idem
zink                                            Grond (AS3000)                                               Idem
naftaleen                                       Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-6
fenantreen                                      Grond (AS3000)                                               Idem
antraceen                                       Grond (AS3000)                                               Idem
fluoranteen                                     Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(a)antraceen                               Grond (AS3000)                                               Idem
chryseen                                        Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(k)fluoranteen                             Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(a)pyreen                                  Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(ghi)peryleen                              Grond (AS3000)                                               Idem
indeno(1,2,3-cd)pyreen                          Grond (AS3000)                                               Idem
pak-totaal (10 van VROM) (0.7                   Grond (AS3000)                                               Idem
factor)
PCB 28                                          Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-8
PCB 52                                          Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 101                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 118                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 138                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 153                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 180                                         Grond (AS3000)                                               Idem
som PCB (7) (0.7 factor)                        Grond (AS3000)                                               Idem

Monster       Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001           Y7037365                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201



                                                                                                                                                                            Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 124 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 125 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                          Blad 11 van 13
dhr. G. Reuver                                                       Analyserapport

Projectnaam                  Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018



Monster    Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001        Y7037370                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
001        Y7037354                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
002        Y7037355                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
002        Y7037093                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
002        Y7037351                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
003        Y7037371                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
003        Y7037350                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
004        Y7037089                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
004        Y7037357                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
005        Y7037090                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
005        Y7037247                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
005        Y7037096                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
005        Y7037091                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
006        Y7037240                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201




                                                                                                                                                                         Paraaf :
           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 125 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 126 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                           Blad 12 van 13
dhr. G. Reuver                                                        Analyserapport

Projectnaam                   Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                 AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                 12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018


Monsternummer:                                                  005
Monster beschrijvingen                                          MM512-1 / 13-1 / 14-1 / 15-1



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                          Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 126 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 127 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                           Blad 13 van 13
dhr. G. Reuver                                                        Analyserapport

Projectnaam                   Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                 AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                 12757557           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018


Monsternummer:                                                  006
Monster beschrijvingen                                          MM611-1



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                          Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 127 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 128 ======================================================================

<pre>                                                                                                                    SYNLAB Analytics & Services B.V.
                                                                                                                    Correspondentieadres
                                                                                                                    Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                    Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                    www.synlab.nl
                                                                     Analyserapport


 Aeres Milieu BV
 dhr. G. Reuver
 Postbus 1015
                                                                                                                                                                  Blad 1 van 7
 6040 KA ROERMOND




Uw projectnaam                                        : Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Uw projectnummer                                      : AM18183
SYNLAB rapportnummer                                  : 12757540, versienummer: 1
Rapport-verificatienummer                             : YZ1GPWB1

Rotterdam, 13-04-2018


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project
AM18183. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de geteste monsters. De door u aangegeven omschrijvingen voor de monsters en
het project zijn overgenomen in dit analyserapport.

Het onderzoek is uitgevoerd door SYNLAB Analytics & Services B.V., gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15
in Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden of het SYNLAB laboratorium in Frankrijk
(99-101 Avenue Louis Roche, Gennevilliers), of Spanje (Cerdanya 44, El Prat de Llobregat) is dit in het
rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 7 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Mocht u vragen en/of opmerkingen hebben naar aanleiding van dit rapport, bijvoorbeeld als u nadere
informatie nodig heeft over de meetonzekerheid van de analyseresultaten in dit rapport, dan verzoeken wij u
vriendelijk contact op te nemen met de afdeling Customer Support.

Per 30 maart 2018 is ALcontrol B.V. overgegaan naar de nieuwe naam SYNLAB Analytics & Services B.V.
Alle erkenningen van ALcontrol B.V./ALcontrol Laboratories blijven van kracht en zijn/worden omgezet naar
SYNLAB Analytics & Services B.V.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 R. van Duin
 Laboratory Manager
           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 128 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 129 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                             Blad 2 van 7
dhr. G. Reuver                                                          Analyserapport

Projectnaam                     Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                   AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                   12757540           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018

Nummer         Monstersoort                     Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                    MM7 18-2 / 19-1 / 21-1 / 22-2 / 24-2 / 26-1 / 27-2
002           Grond (AS3000)                    MM8 16-1 / 17-1 / 20-1 / 23-1 / 25-1 / 28-1 / 29-1 / 30-1 / 31-1
003           Grond (AS3000)                    MM9 18-5 / 19-3 / 19-4
004           Grond (AS3000)                    MM10 16-2 / 16-3 / 17-4 / 17-5


Analyse                               Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004



droge stof                            gew.-%            S                      87.5                           85.5                           82.9                           82.8
gewicht artefacten                    g                 S                       <1                             <1                             <1                             <1
aard van de artefacten                -                 S                     geen                           geen                           geen                           geen


organische stof (gloeiverlies)        % vd DS           S                        1.3                            3.6                            0.8                            0.6


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                            S                        <1                             1.2                            <1                             <1


METALEN
                                                                                                                                                     3)
barium                                mg/kgds           S                     <20                             <20                           <20                            <20
                                                                                                                                                     3)
cadmium                               mg/kgds           S                     <0.2                            0.29                          <0.2                           <0.2
                                                                                                                                                     3)
kobalt                                mg/kgds           S                     <1.5                            <1.5                          <1.5                           <1.5
                                                                                                                                                     3)
koper                                 mg/kgds           S                      7.4                              14                            <5                             <5
                                                                                       1)                             1)                             1)                             1)
kwik                                  mg/kgds           S                    <0.05                            0.07                         <0.05                          <0.05
                                                                                                                                                     3)
lood                                  mg/kgds           S                       13                              21                          <10                            <10
                                                                                                                                                     3)
molybdeen                             mg/kgds           S                     <0.5                            <0.5                          <0.5                           <0.5
                                                                                                                                                     3)
nikkel                                mg/kgds           S                       <3                              <3                            <3                             <3
                                                                                                                                                     3)
zink                                  mg/kgds           S                       25                              39                          <20                            <20


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S        <0.01                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01
fenantreen               mg/kgds S        <0.01                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01
antraceen                mg/kgds S        <0.01                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01
fluoranteen              mg/kgds S         0.01                                                              0.04                          <0.01                          <0.01
benzo(a)antraceen        mg/kgds S        <0.01                                                              0.03                          <0.01                          <0.01
chryseen                 mg/kgds S        <0.01                                                              0.02                          <0.01                          <0.01
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S        <0.01                                                              0.02                          <0.01                          <0.01
benzo(a)pyreen           mg/kgds S        <0.01                                                              0.02                          <0.01                          <0.01
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S        <0.01                                                              0.02                          <0.01                          <0.01
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S        <0.01                                                              0.02                          <0.01                          <0.01
                                                                                       2)                             2)                             2)                             2)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        0.073                                                             0.191                           0.07                           0.07
(0.7 factor)


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28                   µg/kgds                        S                        <1                             <1                             <1                             <1
PCB 52                   µg/kgds                        S                        <1                             <1                             <1                             <1
PCB 101                  µg/kgds                        S                        <1                             <1                             <1                             <1
PCB 118                  µg/kgds                        S                        <1                             <1                             <1                             <1
PCB 138                  µg/kgds                        S                        <1                             <1                             <1                             <1
PCB 153                  µg/kgds                        S                        <1                             1.3                            <1                             <1
PCB 180                  µg/kgds                        S                        <1                             <1                             <1                             <1
                                                                                       2)                             2)                             2)                             2)
som PCB (7) (0.7 factor) µg/kgds                        S                        4.9                            5.5                            4.9                            4.9



De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                            Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 129 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 130 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                             Blad 3 van 7
dhr. G. Reuver                                                          Analyserapport

Projectnaam                     Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                   AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                   12757540           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018

Nummer        Monstersoort                      Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                    MM7 18-2 / 19-1 / 21-1 / 22-2 / 24-2 / 26-1 / 27-2
002           Grond (AS3000)                    MM8 16-1 / 17-1 / 20-1 / 23-1 / 25-1 / 28-1 / 29-1 / 30-1 / 31-1
003           Grond (AS3000)                    MM9 18-5 / 19-3 / 19-4
004           Grond (AS3000)                    MM10 16-2 / 16-3 / 17-4 / 17-5


Analyse                               Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004



MINERALE OLIE
fractie C10-C12                       mg/kgds                                    <5                             <5                             <5                             <5
fractie C12-C22                       mg/kgds                                    <5                             <5                             <5                             <5
fractie C22-C30                       mg/kgds                                    <5                              6                             <5                             <5
fractie C30-C40                       mg/kgds                                    <5                              5                             <5                             <5
totaal olie C10 - C40                 mg/kgds           S                       <20                            <20                            <20                            <20




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                            Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 130 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 131 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                           Blad 4 van 7
dhr. G. Reuver                                                        Analyserapport

Projectnaam                   Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                 AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                 12757540           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018



Monster beschrijvingen



001                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

002                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

003                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

004                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                             Geanalyseerd m.b.v. ICP-MS, conform NEN-EN-ISO 17294-2 i.p.v. MERCUR-AFS
2                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.
3                             Geanalyseerd m.b.v.ICP-MS, conform NEN-EN-ISO 17294-2 i.p.v. ICP-AES




                                                                                                                                                                          Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 131 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 132 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                             Blad 5 van 7
dhr. G. Reuver                                                          Analyserapport

Projectnaam                     Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                   AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                   12757540           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018



Analyse                                         Monstersoort                                                  Relatie tot norm


droge stof                                      Grond (AS3000)                                               Grond: Gelijkwaardig aan ISO 11465 en gelijkwaardig aan NEN-EN
                                                                                                             15934 (monstervoorbehandeling conform NEN-EN 16179).
                                                                                                                                                                        Grond
                                                                                                             (AS3000): conform AS3010-2 en gelijkwaardig aan NEN-EN 15934
gewicht artefacten                              Grond (AS3000)                                               Conform AS3000 en conform NEN-EN 16179
aard van de artefacten                          Grond (AS3000)                                               Idem
organische stof (gloeiverlies)                  Grond (AS3000)                                               Grond: gelijkwaardig aan NEN 5754. Grond (AS3000): conform
                                                                                                             AS3010-3
lutum (bodem)                                   Grond (AS3000)                                               Grond: eigen methode. Grond (AS3000): conform AS3010-4
barium                                          Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-5 en conform NEN 6950 (ontsluiting conform NEN
                                                                                                             6961, meting conform NEN 6966); conform ISO 22036 (ontsluiting
                                                                                                             conform NEN 6961)
cadmium                                         Grond (AS3000)                                               Idem
kobalt                                          Grond (AS3000)                                               Idem
koper                                           Grond (AS3000)                                               Idem
kwik                                            Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-5 en conform NEN 6950 (ontsluiting conform NEN
                                                                                                             6961, meting conform NEN-ISO 16772)
lood                                            Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-5 en conform NEN 6950 (ontsluiting conform NEN
                                                                                                             6961, meting conform NEN 6966); conform ISO 22036 (ontsluiting
                                                                                                             conform NEN 6961)
molybdeen                                       Grond (AS3000)                                               Idem
nikkel                                          Grond (AS3000)                                               Idem
zink                                            Grond (AS3000)                                               Idem
naftaleen                                       Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-6
fenantreen                                      Grond (AS3000)                                               Idem
antraceen                                       Grond (AS3000)                                               Idem
fluoranteen                                     Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(a)antraceen                               Grond (AS3000)                                               Idem
chryseen                                        Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(k)fluoranteen                             Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(a)pyreen                                  Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(ghi)peryleen                              Grond (AS3000)                                               Idem
indeno(1,2,3-cd)pyreen                          Grond (AS3000)                                               Idem
pak-totaal (10 van VROM) (0.7                   Grond (AS3000)                                               Idem
factor)
PCB 28                                          Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-8
PCB 52                                          Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 101                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 118                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 138                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 153                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 180                                         Grond (AS3000)                                               Idem
som PCB (7) (0.7 factor)                        Grond (AS3000)                                               Idem
totaal olie C10 - C40                           Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-7 conform NEN-EN-ISO 16703

Monster       Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001           Y6566510                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201




                                                                                                                                                                            Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 132 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 133 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                          Blad 6 van 7
dhr. G. Reuver                                                       Analyserapport

Projectnaam                  Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                12757540           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018



Monster    Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001        Y7037249                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
001        Y7037253                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
001        Y6566479                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
001        Y7037242                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
001        Y7037252                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
001        Y6566507                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
002        Y6566504                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
002        Y6566506                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
002        Y6565917                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
002        Y6566514                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
002        Y6566502                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
002        Y6566516                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
002        Y6566511                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
002        Y6565907                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
002        Y7037208                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
003        Y7037248                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
003        Y7037217                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
003        Y6566519                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
004        Y6566517                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
004        Y7037237                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201
004        Y6566438                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC201
004        Y7037251                                          05-04-2018                        04-04-2018                         ALC201




                                                                                                                                                                         Paraaf :
           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 133 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 134 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                           Blad 7 van 7
dhr. G. Reuver                                                        Analyserapport

Projectnaam                   Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                 AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                 12757540           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 13-04-2018


Monsternummer:                                                  002
Monster beschrijvingen                                          MM816-1 / 17-1 / 20-1 / 23-1 / 25-1 / 28-1 / 29-1 / 30-1 / 31-1



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                          Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 134 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 135 ======================================================================

<pre>                                                                                                                    SYNLAB Analytics & Services B.V.
                                                                                                                    Correspondentieadres
                                                                                                                    Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                    Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                    www.synlab.nl
                                                                     Analyserapport


 Aeres Milieu BV
 Gé Reuver
 Postbus 1015
                                                                                                                                                                  Blad 1 van 6
 6040 KA ROERMOND




Uw projectnaam                                        : Heiakkerstraat 5 Mariaheide
Uw projectnummer                                      : AM18183
SYNLAB rapportnummer                                  : 12789679, versienummer: 1
Rapport-verificatienummer                             : E7XPC16A

Rotterdam, 25-05-2018


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project
AM18183. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de geteste monsters. De door u aangegeven omschrijvingen voor de monsters en
het project zijn overgenomen in dit analyserapport.

Het onderzoek is uitgevoerd door SYNLAB Analytics & Services B.V., gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15
in Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden of het SYNLAB laboratorium in Frankrijk
(99-101 Avenue Louis Roche, Gennevilliers), of Spanje (Cerdanya 44, El Prat de Llobregat) is dit in het
rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 6 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Mocht u vragen en/of opmerkingen hebben naar aanleiding van dit rapport, bijvoorbeeld als u nadere
informatie nodig heeft over de meetonzekerheid van de analyseresultaten in dit rapport, dan verzoeken wij u
vriendelijk contact op te nemen met de afdeling Customer Support.

Per 30 maart 2018 is ALcontrol B.V. overgegaan naar de nieuwe naam SYNLAB Analytics & Services B.V.
Alle erkenningen van ALcontrol B.V./ALcontrol Laboratories blijven van kracht en zijn/worden omgezet naar
SYNLAB Analytics & Services B.V.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 Jaap-Willem Hutter
 Technical Director
           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 135 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 136 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                             Blad 2 van 6
Gé Reuver                                                               Analyserapport

Projectnaam                     Heiakkerstraat 5 Mariaheide                                                                                                 Orderdatum      18-05-2018
Projectnummer                   AM18183                                                                                                                     Startdatum      18-05-2018
Rapportnummer                   12789679           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 25-05-2018

Nummer         Monstersoort                     Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                    MM11 32(1), 33(1), 34(1), 35(1)


Analyse                               Eenheid           Q                         001



droge stof                            gew.-%            S                      87.0
gewicht artefacten                    g                 S                       <1
aard van de artefacten                -                 S                     geen


organische stof (gloeiverlies)        % vd DS           S                        3.6


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                            S                        1.8


CHLOORBENZENEN
hexachloorbenzeen                     µg/kgds           S                        <1


CHLOORBESTRIJDINGSMIDDELEN
o,p-DDT                      µg/kgds                    S                       1.6
p,p-DDT                      µg/kgds                    S                       7.8
                                                                                       1)
som DDT (0.7 factor)         µg/kgds                    S                       9.4
o,p-DDD                      µg/kgds                    S                       <1
p,p-DDD                      µg/kgds                    S                       <1
                                                                                       1)
som DDD (0.7 factor)         µg/kgds                    S                       1.4
o,p-DDE                      µg/kgds                    S                       <1
p,p-DDE                      µg/kgds                    S                       3.3
                                                                                       1)
som DDE (0.7 factor)         µg/kgds                    S                         4
                                                                                       1)
som DDT,DDE,DDD (0.7         µg/kgds                                           14.8
factor)
aldrin                       µg/kgds                    S                        <1
dieldrin                     µg/kgds                    S                        <1
endrin                       µg/kgds                    S                        <1
                                                                                       1)
som aldrin/dieldrin/endrin   µg/kgds                    S                        2.1
(0.7 factor)
isodrin                      µg/kgds                    S                        <1
telodrin                     µg/kgds                    S                        <1
alpha-HCH                    µg/kgds                    S                        <1
beta-HCH                     µg/kgds                    S                        <1
gamma-HCH                    µg/kgds                    S                        <1
delta-HCH                    µg/kgds                    S                        <1
                                                                                       1)
som a-b-c-d HCH (0.7 factor) µg/kgds                                             2.8
heptachloor                  µg/kgds                    S                        <1
cis-heptachloorepoxide       µg/kgds                    S                        <1
trans-heptachloorepoxide     µg/kgds                    S                        <1
                                                                                       1)
som heptachloorepoxide (0.7  µg/kgds                    S                        1.4
factor)
alpha-endosulfan             µg/kgds                    S                        <1
hexachloorbutadieen          µg/kgds                    S                        <1
endosulfansulfaat            µg/kgds                    S                        2.3
trans-chloordaan             µg/kgds                    S                        <1
cis-chloordaan               µg/kgds                    S                        <1
                                                                                       1)
som chloordaan (0.7 factor)  µg/kgds                    S                        1.4


De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                        Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 136 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 137 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                            Blad 3 van 6
Gé Reuver                                                              Analyserapport

Projectnaam                    Heiakkerstraat 5 Mariaheide                                                                                                 Orderdatum      18-05-2018
Projectnummer                  AM18183                                                                                                                     Startdatum      18-05-2018
Rapportnummer                  12789679           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 25-05-2018

Nummer       Monstersoort                      Monsterspecificatie


001          Grond (AS3000)                    MM11 32(1), 33(1), 34(1), 35(1)


Analyse                              Eenheid           Q                         001

                                                                                     1)
Som                                  µg/kgds                                  28.3
organochloorbestrijdingsmidd
elen (0.7 factor) waterbodem
                                                                                     1)
som                                  µg/kgds           S                      25.3
organochloorbestrijdingsmidd
elen (0.7 factor) landbodem




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                       Paraaf :
             SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



             AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
             HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 137 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 138 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                           Blad 4 van 6
Gé Reuver                                                             Analyserapport

Projectnaam                   Heiakkerstraat 5 Mariaheide                                                                                                 Orderdatum      18-05-2018
Projectnummer                 AM18183                                                                                                                     Startdatum      18-05-2018
Rapportnummer                 12789679           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 25-05-2018



Monster beschrijvingen



001                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                      Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 138 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 139 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                             Blad 5 van 6
Gé Reuver                                                               Analyserapport

Projectnaam                     Heiakkerstraat 5 Mariaheide                                                                                                 Orderdatum      18-05-2018
Projectnummer                   AM18183                                                                                                                     Startdatum      18-05-2018
Rapportnummer                   12789679           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 25-05-2018



Analyse                                         Monstersoort                                                  Relatie tot norm


droge stof                                      Grond (AS3000)                                               Grond: Gelijkwaardig aan ISO 11465 en gelijkwaardig aan NEN-EN
                                                                                                             15934 (monstervoorbehandeling conform NEN-EN 16179).
                                                                                                                                                                        Grond
                                                                                                             (AS3000): conform AS3010-2 en gelijkwaardig aan NEN-EN 15934
gewicht artefacten                              Grond (AS3000)                                               Conform AS3000 en conform NEN-EN 16179
aard van de artefacten                          Grond (AS3000)                                               Idem
organische stof (gloeiverlies)                  Grond (AS3000)                                               Grond: gelijkwaardig aan NEN 5754. Grond (AS3000): conform
                                                                                                             AS3010-3
lutum (bodem)                                   Grond (AS3000)                                               Grond: eigen methode. Grond (AS3000): conform AS3010-4
hexachloorbenzeen                               Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-2
o,p-DDT                                         Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-1
p,p-DDT                                         Grond (AS3000)                                               Idem
som DDT (0.7 factor)                            Grond (AS3000)                                               Idem
o,p-DDD                                         Grond (AS3000)                                               Idem
p,p-DDD                                         Grond (AS3000)                                               Idem
som DDD (0.7 factor)                            Grond (AS3000)                                               Idem
o,p-DDE                                         Grond (AS3000)                                               Idem
p,p-DDE                                         Grond (AS3000)                                               Idem
som DDE (0.7 factor)                            Grond (AS3000)                                               Idem
som DDT,DDE,DDD (0.7 factor)                    Grond (AS3000)                                               Idem
aldrin                                          Grond (AS3000)                                               Idem
dieldrin                                        Grond (AS3000)                                               Idem
endrin                                          Grond (AS3000)                                               Idem
som aldrin/dieldrin/endrin (0.7                 Grond (AS3000)                                               Idem
factor)
isodrin                                         Grond (AS3000)                                               Idem
telodrin                                        Grond (AS3000)                                               Idem
alpha-HCH                                       Grond (AS3000)                                               Idem
beta-HCH                                        Grond (AS3000)                                               Idem
gamma-HCH                                       Grond (AS3000)                                               Idem
delta-HCH                                       Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-3
som a-b-c-d HCH (0.7 factor)                    Grond (AS3000)                                               Eigen methode, aceton/hexaan-extractie, clean-up, analyse m.b.v.
                                                                                                             GCMS
heptachloor                                     Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-1
cis-heptachloorepoxide                          Grond (AS3000)                                               Idem
trans-heptachloorepoxide                        Grond (AS3000)                                               Idem
som heptachloorepoxide (0.7                     Grond (AS3000)                                               Idem
factor)
alpha-endosulfan                                Grond (AS3000)                                               Idem
hexachloorbutadieen                             Grond (AS3000)                                               Idem
endosulfansulfaat                               Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-3
trans-chloordaan                                Grond (AS3000)                                               Conform AS3020-1
cis-chloordaan                                  Grond (AS3000)                                               Idem
som chloordaan (0.7 factor)                     Grond (AS3000)                                               Idem
Som                                             Grond (AS3000)                                               Conform AS3220-1 en AS3220-2
organochloorbestrijdingsmiddelen
(0.7 factor) waterbodem




                                                                                                                                                                        Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 139 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 140 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                            Blad 6 van 6
Gé Reuver                                                              Analyserapport

Projectnaam                    Heiakkerstraat 5 Mariaheide                                                                                                 Orderdatum      18-05-2018
Projectnummer                  AM18183                                                                                                                     Startdatum      18-05-2018
Rapportnummer                  12789679           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 25-05-2018



Analyse                                        Monstersoort                                                  Relatie tot norm


som                                            Grond (AS3000)                                               Conform AS3020
organochloorbestrijdingsmiddelen
(0.7 factor) landbodem


Monster      Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001          Y7036120                                          17-05-2018                        17-05-2018                         ALC201
001          Y7036128                                          17-05-2018                        17-05-2018                         ALC201
001          Y7036609                                          17-05-2018                        17-05-2018                         ALC201
001          Y7036116                                          17-05-2018                        17-05-2018                         ALC201




                                                                                                                                                                       Paraaf :
             SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



             AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
             HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 140 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 141 ======================================================================

<pre>             Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM18183




          BIJLAGE 7

Analysecertificaat plaatmateriaal
</pre>

====================================================================== Einde pagina 141 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 142 ======================================================================

<pre>                                                                                                                    SYNLAB Analytics & Services B.V.
                                                                                                                    Correspondentieadres
                                                                                                                    Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                    Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                    www.synlab.nl
                                                                     Analyserapport


 Aeres Milieu BV
 Dhr. G. Reuver
 Postbus 1015
                                                                                                                                                                  Blad 1 van 9
 6040 KA ROERMOND




Uw projectnaam                                        : Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Uw projectnummer                                      : AM18183
SYNLAB rapportnummer                                  : 12757588, versienummer: 1
Rapport-verificatienummer                             : IRXV5211

Rotterdam, 06-04-2018


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project
AM18183. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de geteste monsters. De door u aangegeven omschrijvingen voor de monsters en
het project zijn overgenomen in dit analyserapport.

Het onderzoek is uitgevoerd door SYNLAB Analytics & Services B.V., gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15
in Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden of het SYNLAB laboratorium in Frankrijk
(99-101 Avenue Louis Roche, Gennevilliers), of Spanje (Cerdanya 44, El Prat de Llobregat) is dit in het
rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 9 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Mocht u vragen en/of opmerkingen hebben naar aanleiding van dit rapport, bijvoorbeeld als u nadere
informatie nodig heeft over de meetonzekerheid van de analyseresultaten in dit rapport, dan verzoeken wij u
vriendelijk contact op te nemen met de afdeling Customer Support.

Per 30 maart 2018 is ALcontrol B.V. overgegaan naar de nieuwe naam SYNLAB Analytics & Services B.V.
Alle erkenningen van ALcontrol B.V./ALcontrol Laboratories blijven van kracht en zijn/worden omgezet naar
SYNLAB Analytics & Services B.V.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 R. van Duin
 Laboratory Manager
           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 142 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 143 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                            Blad 2 van 9
Dhr. G. Reuver                                                         Analyserapport

Projectnaam                    Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                  AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                  12757588           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 06-04-2018

Nummer       Monstersoort                      Monsterspecificatie


001         Asbestverdacht                     ABV-1
002         Asbestverdacht                     ABV-3
003         Asbestverdacht                     ABV-5
004         Asbestverdacht                     ABV-6
005         Asbestverdacht                     ABV-7


Analyse                              Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004                   005



ASBESTONDERZOEK
aangeleverd materiaal                g                 Q                    71.18                          32.90                          54.03                          79.48                    34.92


KWANTITATIEF ASBESTONDERZOEK
asbestresultaten       -                               Q              zie bijlage                    zie bijlage                    zie bijlage                    zie bijlage                zie bijlage




De met Q gemerkte analyses zijn geaccrediteerd door de RvA.

                                                                                                                                                                           Paraaf :
             SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



             AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
             HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 143 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 144 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                          Blad 3 van 9
Dhr. G. Reuver                                                       Analyserapport

Projectnaam                  Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                12757588           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 06-04-2018



Monster beschrijvingen



001                          *        Monster bevat plastic vezels.
                             *        Bij de kwantitatieve bepaling van asbest in materiaalmonster is de detectiegrens van de gebruikte
                                      onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %).
                                      Indien het gehalte aan asbest onder de detectielimiet ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend
                                      beschouwd. Met SEM analyse kan de detectiegrens verlaagd worden tot 0.01 (massa %) indien gewenst.

002                          *        Monster bevat plastic vezels.
                             *        Bij de kwantitatieve bepaling van asbest in materiaalmonster is de detectiegrens van de gebruikte
                                      onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %).
                                      Indien het gehalte aan asbest onder de detectielimiet ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend
                                      beschouwd. Met SEM analyse kan de detectiegrens verlaagd worden tot 0.01 (massa %) indien gewenst.

003                          *        Monster bevat plastic vezels
                             *        Bij de kwantitatieve bepaling van asbest in materiaalmonster is de detectiegrens van de gebruikte
                                      onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %).
                                      Indien het gehalte aan asbest onder de detectielimiet ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend
                                      beschouwd. Met SEM analyse kan de detectiegrens verlaagd worden tot 0.01 (massa %) indien gewenst.

004                          *        Monster bevat plastic vezels.
                             *        Bij de kwantitatieve bepaling van asbest in materiaalmonster is de detectiegrens van de gebruikte
                                      onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %).
                                      Indien het gehalte aan asbest onder de detectielimiet ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend
                                      beschouwd. Met SEM analyse kan de detectiegrens verlaagd worden tot 0.01 (massa %) indien gewenst.

005                          *        Monster bevat plastic vezels.
                             *        Bij de kwantitatieve bepaling van asbest in materiaalmonster is de detectiegrens van de gebruikte
                                      onderzoeksmethode voor het schatten van het massapercentage asbest 0,1 (massa %).
                                      Indien het gehalte aan asbest onder de detectielimiet ligt (<), wordt het monster als niet asbesthoudend
                                      beschouwd. Met SEM analyse kan de detectiegrens verlaagd worden tot 0.01 (massa %) indien gewenst.




                                                                                                                                                                         Paraaf :
           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 144 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 145 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                            Blad 4 van 9
Dhr. G. Reuver                                                         Analyserapport

Projectnaam                    Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      05-04-2018
Projectnummer                  AM18183                                                                                                                     Startdatum      05-04-2018
Rapportnummer                  12757588           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 06-04-2018



Analyse                                        Monstersoort                                                  Relatie tot norm


aangeleverd materiaal                          Asbestverdacht                                               Conform NEN 5896

Monster      Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001          P5132783                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC299
002          P5132933                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC299
003          P5132936                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC299
004          P5132935                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC299
005          P5132934                                          05-04-2018                        05-04-2018                         ALC299




                                                                                                                                                                           Paraaf :
             SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



             AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
             HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 145 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 146 ======================================================================

<pre>SYNLAB rapportnummer   12757588 - 1   Blad 5 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 146 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 147 ======================================================================

<pre>SYNLAB rapportnummer   12757588 - 1   Blad 6 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 147 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 148 ======================================================================

<pre>SYNLAB rapportnummer   12757588 - 1   Blad 7 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 148 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 149 ======================================================================

<pre>SYNLAB rapportnummer   12757588 - 1   Blad 8 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 149 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 150 ======================================================================

<pre>SYNLAB rapportnummer   12757588 - 1   Blad 9 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 150 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 151 ======================================================================

<pre>                       Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM18183




                    BIJLAGE 8

Analyseresultaten grondwatermonster(s) met streef- en
                 interventiewaarden
</pre>

====================================================================== Einde pagina 151 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 152 ======================================================================

<pre>Projectnaam                Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Projectcode                AM18183

Tabel: Analyseresultaten grondwater (as3000) monsters (gehalten in µg/l, tenzij anders aangegeven)

Monstercode                      pb 1                pb 8                 S       1/2(S+I)     I       RBK
Bodemtype                        1                   1                                                  eis


METALEN
barium                                   -                  58      *    50         338       625       20
cadmium                                  -                   0,31         0,40        3,2       6,0      0,20
kobalt                                   -                   6,3         20          60       100        2,0
koper                                    -                  10           15          45        75        2,0
kwik                                     -                  <0,05         0,050       0,18      0,30     0,050
lood                                     -                  <2,0         15          45        75        2,0
molybdeen                                -                  <2            5,0       152       300        2,0
nikkel                                   -                  18      *    15          45        75        3,0
zink                                     -                  74      *    65         432       800       10

VLUCHTIGE AROMATEN
benzeen                                 <0,2                <0,2           0,20      15        30        0,20
tolueen                                 <0,2                <0,2           7,0      504      1000        0,20
ethylbenzeen                            <0,2                <0,2           4,0       77       150        0,20
o-xyleen                                <0,1    --          <0,1    --                                   0,10
p- en m-xyleen                          <0,2    --          <0,2    --                                   0,20
                                                a                   a
xylenen (0.7 factor)                     0,21                0,21          0,20      35        70        0,21
totaal BTEX (0.7 factor)                 0,63   --           -
styreen                                  -                  <0,2           6,0      153       300        0,20

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                       <0,02 a  <0,02 a                           0,01      35        70        0,020
interventiefactor polycyclische  0,0002   0,0002                                                1
aromatische koolwaterstoffen

GEHALOGENEERDE KOOLWATERSTOFFEN
1,1-dichloorethaan                   -                      <0,2           7,0      454       900        0,20
1,2-dichloorethaan                   -                      <0,2           7,0      204       400        0,20
                                                                    a
1,1-dichlooretheen                   -                      <0,1           0,01       5,0      10        0,10
cis-1,2-dichlooretheen               -                      <0,1    --                                   0,10
trans-1,2-dichlooretheen             -                      <0,1    --
                                                                    a
som (cis,trans) 1,2- dichloorethenen -                       0,14          0,01      10        20        0,14
(0.7 factor)
                                                                    a
dichloormethaan                      -                      <0,2          0,01      500      1000        0,20
1,1-dichloorpropaan                  -                      <0,2          0,80       40        80        0,20
1,2-dichloorpropaan                  -                      <0,2          0,80       40        80        0,20
1,3-dichloorpropaan                  -                      <0,2          0,80       40        80        0,20
som dichloorpropanen (0.7 factor)    -                       0,42         0,80       40        80        0,42
                                                                    a
tetrachlooretheen                    -                      <0,1          0,01       20        40        0,10
                                                                    a
tetrachloormethaan                   -                      <0,1          0,01        5,0      10        0,10
                                                                    a
1,1,1-trichloorethaan                -                      <0,1          0,01      150       300        0,10
                                                                    a
1,1,2-trichloorethaan                -                      <0,1          0,01       65       130        0,10
trichlooretheen                      -                      <0,2         24         262       500        0,20
chloroform                           -                      <0,2          6,0       203       400        0,20
                                                                    a
vinylchloride                        -                      <0,2          0,01        2,5       5,0      0,20
tribroommethaan                      -                      <0,2                              630        0,20

MINERALE OLIE
fractie C10-C12                      <25        --        <25       --
fractie C12-C22                      <25        --        <25       --
fractie C22-C30                      <25        --        <25       --
fractie C30-C40                      <25        --        <25       --
totaal olie C10 - C40                <50                  <50            50         325       600       50



Monstercode en monstertraject
1
        12762644-001 pb 1
2
        12762644-002 pb 8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 152 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 153 ======================================================================

<pre>De resultaten zijn getoetst aan de toetsingswaarden zoals vermeld Circulaire bodemsanering per 1 juli 2013, Staatcourant 27
juni 2013, Nr. 16675.
De gehalten die de betreffende toetsingswaarden overschrijden zijn als volgt geclassificeerd:
*      het gehalte is groter dan de streefwaarde en kleiner dan of gelijk aan het gemiddelde van de streef- en interventiewaarde
**     het gehalte is groter dan het gemiddelde van de streef- en interventiewaarde en kleiner dan of gelijk aan de
       interventiewaarde
***    het gehalte is groter dan de interventiewaarde
--     geen toetsingswaarde voor opgesteld
-      niet geanalyseerd
#      Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
RBK Tabel 1 (rapportagegrenzen), Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
a
       gecorrigeerd gehalte is groter dan of gelijk aan de streefwaarde (of geen streefwaarde voor opgesteld), maar wel kleiner
       dan de RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012), dus mag verondersteld
       worden kleiner dan de streefwaarde te zijn.
b
       gehalte is groter dan de streefwaarde (of geen streefwaarde voor opgesteld), en groter dan de RBK rapportagegrens
       zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 153 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 154 ======================================================================

<pre>                                                                                                                    SYNLAB Analytics & Services B.V.
                                                                                                                    Correspondentieadres
                                                                                                                    Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                    Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                    www.synlab.nl
                                                                     Analyserapport


 Aeres Milieu BV
 Dhr. G. Reuver
 Postbus 1015
                                                                                                                                                                  Blad 1 van 6
 6040 KA ROERMOND




Uw projectnaam                                        : Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Uw projectnummer                                      : AM18183
SYNLAB rapportnummer                                  : 12762644, versienummer: 1
Rapport-verificatienummer                             : RP92QSP6

Rotterdam, 20-04-2018


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project
AM18183. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de geteste monsters. De door u aangegeven omschrijvingen voor de monsters en
het project zijn overgenomen in dit analyserapport.

Het onderzoek is uitgevoerd door SYNLAB Analytics & Services B.V., gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15
in Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden of het SYNLAB laboratorium in Frankrijk
(99-101 Avenue Louis Roche, Gennevilliers), of Spanje (Cerdanya 44, El Prat de Llobregat) is dit in het
rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 6 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Mocht u vragen en/of opmerkingen hebben naar aanleiding van dit rapport, bijvoorbeeld als u nadere
informatie nodig heeft over de meetonzekerheid van de analyseresultaten in dit rapport, dan verzoeken wij u
vriendelijk contact op te nemen met de afdeling Customer Support.

Per 30 maart 2018 is ALcontrol B.V. overgegaan naar de nieuwe naam SYNLAB Analytics & Services B.V.
Alle erkenningen van ALcontrol B.V./ALcontrol Laboratories blijven van kracht en zijn/worden omgezet naar
SYNLAB Analytics & Services B.V.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 R. van Duin
 Laboratory Manager
           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 154 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 155 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                            Blad 2 van 6
Dhr. G. Reuver                                                         Analyserapport

Projectnaam                    Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      12-04-2018
Projectnummer                  AM18183                                                                                                                     Startdatum      12-04-2018
Rapportnummer                  12762644           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 20-04-2018

Nummer       Monstersoort                      Monsterspecificatie


001          Grondwater                        pb 1
             (AS3000)
002          Grondwater                        pb 8
             (AS3000)
003          Grondwater                        pb 16
             (AS3000)


Analyse                              Eenheid           Q                         001                            002                            003



METALEN
barium                               µg/l              S                                                      58                             57
cadmium                              µg/l              S                                                    0.31                          <0.20
kobalt                               µg/l              S                                                     6.3                             <2
koper                                µg/l              S                                                      10                             20
kwik                                 µg/l              S                                                   <0.05                          <0.05
lood                                 µg/l              S                                                    <2.0                           <2.0
molybdeen                            µg/l              S                                                      <2                             10
nikkel                               µg/l              S                                                      18                             <3
zink                                 µg/l              S                                                      74                             42


VLUCHTIGE AROMATEN
benzeen                              µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2
tolueen                              µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2
ethylbenzeen                         µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2
o-xyleen                             µg/l              S                      <0.1                           <0.1                           <0.1
p- en m-xyleen                       µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                     1)                             1)                             1)
xylenen (0.7 factor)                 µg/l              S                      0.21                           0.21                           0.21
                                                                                     1)
totaal BTEX (0.7 factor)             µg/l                                     0.63
styreen                              µg/l              S                                                     <0.2                           <0.2


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen              µg/l    S          <0.02                                                            <0.02                          <0.02


GEHALOGENEERDE KOOLWATERSTOFFEN
1,1-dichloorethaan           µg/l S                                                                          <0.2                           <0.2
1,2-dichloorethaan           µg/l S                                                                          <0.2                           <0.2
1,1-dichlooretheen           µg/l S                                                                          <0.1                           <0.1
cis-1,2-dichlooretheen       µg/l S                                                                          <0.1                           <0.1
trans-1,2-dichlooretheen     µg/l S                                                                          <0.1                           <0.1
                                                                                                                    1)                             1)
som (cis,trans) 1,2-         µg/l S                                                                          0.14                           0.14
dichloorethenen (0.7 factor)
dichloormethaan              µg/l S                                                                          <0.2                           <0.2
1,1-dichloorpropaan          µg/l S                                                                          <0.2                           <0.2
1,2-dichloorpropaan          µg/l S                                                                          <0.2                           <0.2
1,3-dichloorpropaan          µg/l S                                                                          <0.2                           <0.2
                                                                                                                    1)                             1)
som dichloorpropanen (0.7    µg/l S                                                                          0.42                           0.42
factor)
tetrachlooretheen            µg/l S                                                                          <0.1                           <0.1
tetrachloormethaan           µg/l S                                                                          <0.1                           <0.1
1,1,1-trichloorethaan        µg/l S                                                                          <0.1                           <0.1
1,1,2-trichloorethaan        µg/l S                                                                          <0.1                           <0.1


De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                           Paraaf :
             SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



             AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
             HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 155 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 156 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                             Blad 3 van 6
Dhr. G. Reuver                                                          Analyserapport

Projectnaam                     Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      12-04-2018
Projectnummer                   AM18183                                                                                                                     Startdatum      12-04-2018
Rapportnummer                   12762644           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 20-04-2018

Nummer        Monstersoort                      Monsterspecificatie


001           Grondwater                        pb 1
              (AS3000)
002           Grondwater                        pb 8
              (AS3000)
003           Grondwater                        pb 16
              (AS3000)


Analyse                               Eenheid           Q                         001                            002                            003

trichlooretheen                       µg/l              S                                                     <0.2                           <0.2
chloroform                            µg/l              S                                                     <0.2                           <0.2
vinylchloride                         µg/l              S                                                     <0.2                           <0.2
tribroommethaan                       µg/l              S                                                     <0.2                           <0.2


MINERALE OLIE
fractie C10-C12                       µg/l                                      <25                            <25                            <25
fractie C12-C22                       µg/l                                      <25                            <25                            <25
fractie C22-C30                       µg/l                                      <25                            <25                            <25
fractie C30-C40                       µg/l                                      <25                            <25                            <25
totaal olie C10 - C40                 µg/l              S                       <50                            <50                            <50




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                            Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 156 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 157 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                           Blad 4 van 6
Dhr. G. Reuver                                                        Analyserapport

Projectnaam                   Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      12-04-2018
Projectnummer                 AM18183                                                                                                                     Startdatum      12-04-2018
Rapportnummer                 12762644           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 20-04-2018



Monster beschrijvingen



001                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

002                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

003                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                          Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 157 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 158 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                               Blad 5 van 6
Dhr. G. Reuver                                                            Analyserapport

Projectnaam                       Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      12-04-2018
Projectnummer                     AM18183                                                                                                                     Startdatum      12-04-2018
Rapportnummer                     12762644           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 20-04-2018



Analyse                                           Monstersoort                                                  Relatie tot norm


benzeen                                           Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3130-1
tolueen                                           Grondwater (AS3000)                                          Idem
ethylbenzeen                                      Grondwater (AS3000)                                          Idem
o-xyleen                                          Grondwater (AS3000)                                          Idem
p- en m-xyleen                                    Grondwater (AS3000)                                          Idem
xylenen (0.7 factor)                              Grondwater (AS3000)                                          Idem
totaal BTEX (0.7 factor)                          Grondwater (AS3000)                                          Eigen methode, headspace GCMS
naftaleen                                         Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3110-4
totaal olie C10 - C40                             Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3110-5
barium                                            Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3110-3 en conform NEN 6966 (meting conform NEN-EN-
                                                                                                               ISO 11885)
cadmium                                           Grondwater (AS3000)                                          Idem
kobalt                                            Grondwater (AS3000)                                          Idem
koper                                             Grondwater (AS3000)                                          Idem
kwik                                              Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3110-3 (meting conform NEN-EN-ISO 17852)
lood                                              Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3110-3 en conform NEN 6966 (meting conform NEN-EN-
                                                                                                               ISO 11885)
molybdeen                                         Grondwater (AS3000)                                          Idem
nikkel                                            Grondwater (AS3000)                                          Idem
zink                                              Grondwater (AS3000)                                          Idem
styreen                                           Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3130-1
1,1-dichloorethaan                                Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,2-dichloorethaan                                Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,1-dichlooretheen                                Grondwater (AS3000)                                          Idem
cis-1,2-dichlooretheen                            Grondwater (AS3000)                                          Idem
trans-1,2-dichlooretheen                          Grondwater (AS3000)                                          Idem
som (cis,trans) 1,2-                              Grondwater (AS3000)                                          Idem
dichloorethenen (0.7 factor)
dichloormethaan                                   Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,1-dichloorpropaan                               Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,2-dichloorpropaan                               Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,3-dichloorpropaan                               Grondwater (AS3000)                                          Idem
som dichloorpropanen (0.7 factor)                 Grondwater (AS3000)                                          Idem
tetrachlooretheen                                 Grondwater (AS3000)                                          Idem
tetrachloormethaan                                Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,1,1-trichloorethaan                             Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,1,2-trichloorethaan                             Grondwater (AS3000)                                          Idem
trichlooretheen                                   Grondwater (AS3000)                                          Idem
chloroform                                        Grondwater (AS3000)                                          Idem
vinylchloride                                     Grondwater (AS3000)                                          Idem
tribroommethaan                                   Grondwater (AS3000)                                          Idem

Monster         Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001             G6454117                                          12-04-2018                        12-04-2018                         ALC236
001             G6454116                                          12-04-2018                        12-04-2018                         ALC236
002             G6454118                                          12-04-2018                        12-04-2018                         ALC236



                                                                                                                                                                              Paraaf :
                SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



                AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
                HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 158 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 159 ======================================================================

<pre>Aeres Milieu BV                                                                                                                                          Blad 6 van 6
Dhr. G. Reuver                                                       Analyserapport

Projectnaam                  Heiakkerstraat 5, Mariaheide                                                                                                Orderdatum      12-04-2018
Projectnummer                AM18183                                                                                                                     Startdatum      12-04-2018
Rapportnummer                12762644           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 20-04-2018



Monster    Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


002        B1680350                                          12-04-2018                        12-04-2018                         ALC204
002        G6454119                                          12-04-2018                        12-04-2018                         ALC236
003        G6454121                                          12-04-2018                        12-04-2018                         ALC236
003        B1680346                                          12-04-2018                        12-04-2018                         ALC204
003        G6454120                                          12-04-2018                        12-04-2018                         ALC236




                                                                                                                                                                         Paraaf :
           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM ISO/IEC 17025:2005 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 159 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 160 ======================================================================

<pre>Projectnaam               Heiakkerstraat 5, Mariaheide
Projectcode               AM18183

Tabel: Analyseresultaten grondwater (as3000) monsters (gehalten in µg/l, tenzij anders aangegeven)

Monstercode                     pb 16                                      S        1/2(S+I)     I       RBK
Bodemtype                       1                                                                         eis


METALEN
barium                              57               *                     50         338       625       20
cadmium                             <0,20                                   0,40        3,2       6,0      0,20
kobalt                              <2                                     20          60       100        2,0
koper                               20               *                     15          45        75        2,0
kwik                                <0,05                                   0,050       0,18      0,30     0,050
lood                                <2,0                                   15          45        75        2,0
molybdeen                           10               *                      5,0       152       300        2,0
nikkel                              <3                                     15          45        75        3,0
zink                                42                                     65         432       800       10

VLUCHTIGE AROMATEN
benzeen                             <0,2                                    0,20       15        30        0,20
tolueen                             <0,2                                    7,0       504      1000        0,20
ethylbenzeen                        <0,2                                    4,0        77       150        0,20
o-xyleen                            <0,1             --                                                    0,10
p- en m-xyleen                      <0,2             --                                                    0,20
                                                     a
xylenen (0.7 factor)                 0,21                                   0,20       35        70        0,21
styreen                             <0,2                                    6,0       153       300        0,20

POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
                                        a
naftaleen                       <0,02                                       0,01       35        70        0,020
interventiefactor polycyclische  0,0002                                                           1
aromatische koolwaterstoffen

GEHALOGENEERDE KOOLWATERSTOFFEN
1,1-dichloorethaan                <0,2                                      7,0       454       900        0,20
1,2-dichloorethaan                <0,2                                      7,0       204       400        0,20
                                                     a
1,1-dichlooretheen                <0,1                                      0,01        5,0      10        0,10
cis-1,2-dichlooretheen            <0,1               --                                                    0,10
trans-1,2-dichlooretheen          <0,1               --
                                                     a
som (cis,trans) 1,2-               0,14                                     0,01       10        20        0,14
dichloorethenen (0.7 factor)
                                                     a
dichloormethaan                   <0,2                                      0,01      500      1000        0,20
1,1-dichloorpropaan               <0,2                                      0,80       40        80        0,20
1,2-dichloorpropaan               <0,2                                      0,80       40        80        0,20
1,3-dichloorpropaan               <0,2                                      0,80       40        80        0,20
som dichloorpropanen (0.7 factor)  0,42                                     0,80       40        80        0,42
                                                     a
tetrachlooretheen                 <0,1                                      0,01       20        40        0,10
                                                     a
tetrachloormethaan                <0,1                                      0,01        5,0      10        0,10
                                                     a
1,1,1-trichloorethaan             <0,1                                      0,01      150       300        0,10
                                                     a
1,1,2-trichloorethaan             <0,1                                      0,01       65       130        0,10
trichlooretheen                   <0,2                                     24         262       500        0,20
chloroform                        <0,2                                      6,0       203       400        0,20
                                                     a
vinylchloride                     <0,2                                      0,01        2,5       5,0      0,20
tribroommethaan                   <0,2                                                          630        0,20

MINERALE OLIE
fractie C10-C12                    <25               --
fractie C12-C22                    <25               --
fractie C22-C30                    <25               --
fractie C30-C40                    <25               --
totaal olie C10 - C40              <50                                     50         325       600       50



Monstercode en monstertraject
1
        12762644-003 pb 16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 160 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 161 ======================================================================

<pre>De resultaten zijn getoetst aan de toetsingswaarden zoals vermeld Circulaire bodemsanering per 1 juli 2013, Staatcourant 27
juni 2013, Nr. 16675.
De gehalten die de betreffende toetsingswaarden overschrijden zijn als volgt geclassificeerd:
*      het gehalte is groter dan de streefwaarde en kleiner dan of gelijk aan het gemiddelde van de streef- en interventiewaarde
**     het gehalte is groter dan het gemiddelde van de streef- en interventiewaarde en kleiner dan of gelijk aan de
       interventiewaarde
***    het gehalte is groter dan de interventiewaarde
--     geen toetsingswaarde voor opgesteld
-      niet geanalyseerd
#      Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
RBK Tabel 1 (rapportagegrenzen), Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
a
       gecorrigeerd gehalte is groter dan of gelijk aan de streefwaarde (of geen streefwaarde voor opgesteld), maar wel kleiner
       dan de RBK rapportagegrens zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012), dus mag verondersteld
       worden kleiner dan de streefwaarde te zijn.
b
       gehalte is groter dan de streefwaarde (of geen streefwaarde voor opgesteld), en groter dan de RBK rapportagegrens
       zoals beschreven in de Staatscourant nr. 22335 (02-11-2012).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 161 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 162 ======================================================================

<pre>                             Verkennend bodemonderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM18183




                         BIJLAGE 9

           Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide
(Aeres Milieu rapport met kenmerk AM17233 d.d. 16 februari 2018)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 162 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 163 ======================================================================

<pre>                                              RAPPORT
                                            Vooronderzoek
                                     Heiakkerstraat 5 te Mariaheide




Opdrachtgever
BRO
Bosscheweg 107
5282 WV BOXTEL

Projectnummer
Aeres Milieu projectnummer AM17233

Status rapport
Definitief



                                                  Autorisatie

                                                  Opsteller rapport:       paraaf   datum

                                                  Ing. J.M.G. Reuver                16 februari 2018

                                                  Kwaliteitscontrole:      paraaf   datum

                                                  Ing. T.K.P.G. Thijssen            16 februari 2018

Contactgegevens
Aeres Milieu B.V.
Noordhoven 4
6042 NW ROERMOND
(t) 0475 – 320 000
e-mail: info@aeres-milieu.nl
www.aeres-milieu.nl
                                                                                                       2001 + 2002
</pre>

====================================================================== Einde pagina 163 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 164 ======================================================================

<pre>INHOUDSOPGAVE


1. INLEIDING                                                                                                                                                2
2. VOORONDERZOEK                                                                                                                                             4
   2.1 Topografische beschrijving .............................................................................................................. 4
   2.2 Historisch overzicht en omgeving .................................................................................................... 4
   2.3 Dossieronderzoek ............................................................................................................................ 5
   2.4 Bodemopbouw en geo(hydro)logie .................................................................................................. 8
   2.5 Beschrijving van de onderzoekslocatie ........................................................................................... 8
   2.6 Asbest .............................................................................................................................................. 9
   2.7 Bodemkwaliteitskaart regio Noordoost Brabant .............................................................................. 9
   2.8 Archeologische verwachting .......................................................................................................... 10
   2.9 Hypothese ...................................................................................................................................... 10
3. CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN                                                                                                                            11




Bijlagen:

1          Topografische en kadastrale overzichtskaart
2          Foto’s onderzoekslocatie
3          Bodemrapportage Bodemloket Brabant Noord
</pre>

====================================================================== Einde pagina 164 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 165 ======================================================================

<pre>                                                                      Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




1.       INLEIDING


In opdracht van BRO heeft Aeres Milieu een vooronderzoek uitgevoerd voor de locatie Heiakkerstraat 5 te
Mariaheide, gemeente Meijerijstad. Op onderstaande luchtfoto is de ligging van de onderzoekslocatie
weergegeven.




Afbeelding 1: luchtfoto van de onderzoekslocatie [bron: PDOKViewer]



Aanleiding
De aanleiding voor het laten uitvoeren van dit bodemonderzoek is een (her)ontwikkeling van de locatie.
Momenteel is de onderzoekslocatie in gebruik als agrarisch bedrijf en weiland. Ter plaatse zijn plannen
voor het realiseren van woningen.

Doel
Doel van het vooronderzoek is om op basis van de onderzoeksgegevens vast te stellen of er sprake is van
een mogelijke verontreiniging van de bodem met stoffen die een belemmering kunnen vormen met het oog
op de voorgenomen ontwikkelingen.




                                                                                                              Pagina 2 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 165 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 166 ======================================================================

<pre>                                                           Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Onderzoek
Het vooronderzoek is uitgevoerd conform de richtlijnen van de NEN 5725 en NEN 5707 van het Nederlands
Normalisatie-Instituut. In dit vooronderzoek wordt het volgende beschreven:
a.   algemene gegevens;
b.   het voormalige gebruik van de onderzoekslocatie;
c.   het toekomstige gebruik van de onderzoeklocatie;
d.   de directe omgeving van de onderzoekslocatie;
e.   de bodemopbouw en de diepte en stroming van het freatisch grondwater.

In principe richt het vooronderzoek zich op alle percelen waarop het onderzoek betrekking heeft én de
direct hieraan grenzende percelen. Indien een direct aangrenzend perceel smal (< 10 m breed) is, worden
ook de percelen hier weer aan grenzend meegenomen. Indien de aangrenzende percelen groot zijn, wordt
alleen het gedeelte van deze percelen binnen 25 meter vanaf de grens van de bodemonderzoekslocatie in
beschouwing genomen, tenzij er aanleiding bestaat toch het gehele perceel te onderzoeken.

De in hoofdstuk 2 opgenomen informatie is afkomstig van/uit:
             opdrachtgever;
             eigenaar/gebruiker;
             gemeente Meierijstad;
             Omgevingsdienst Brabant Noord;
             PDOKViewer;
             bodemloket.nl;
             kadaster;
             topotijdrijs.nl;
             terreininspectie.

Aeres Milieu B.V. heeft geen binding met de opdrachtgever en de onderzoekslocatie anders dan als
onafhankelijk onderzoeksbureau.

Opgemerkt wordt dat bij een vooronderzoek sprake is van een momentopname. Dit betekent dat Aeres
Milieu op voorhand geen aansprakelijkheid accepteert voor maatregelen of mogelijke beslissingen die de
opdrachtgever naar aanleiding van het door Aeres Milieu uitgevoerde onderzoek neemt. Tevens wordt
opgemerkt dat Aeres Milieu voor het verkrijgen van de voor het historisch onderzoek noodzakelijke
informatie (mede) afhankelijk is van externe bronnen. Voor Aeres Milieu is niet te verifiëren of deze
bronnen altijd volledig en zonder fouten zijn. Hierdoor kan Aeres Milieu niet instaan voor de juistheid en
volledigheid van de verzamelde historische informatie.




                                                                                                   Pagina 3 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 166 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 167 ======================================================================

<pre>                                                            Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




2. VOORONDERZOEK


2.1       Topografische beschrijving

De onderzoekslocatie is gelegen aan Heiakkerstraat 5 te Mariaheide, gemeente Meijerijstad. Kadastraal is
de locatie bekend als gemeente Veghel sectie N, nrs. 1526 en 1316. De coördinaten volgens het R.D.
stelsel zijn X = 168.391 / Y = 404.496. Zie bijlage 1 voor een topografisch overzicht en kadastrale kaart.


2.2       Historisch overzicht en omgeving

In het kader van het vooronderzoek is historisch kaartmateriaal bestudeerd, hieruit is af te leiden dat de
locatie tot circa 1998 onbebouwd is geweest. Op de kaart uit 2013 is de open schuur waar te nemen
evenals de net buiten de onderzoekslocatie gelegen tunnelkassen. Op de kaarten vanaf 1975 is te zien dat
de locatie is gelegen in de directe omgeving van (fruit)boomgaarden.




2017[a]                                                 2013[b]




1998[c]                                                 1990[d]


                                                                                                    Pagina 4 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 167 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 168 ======================================================================

<pre>                                                                              Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




1975[e]                                                                  1900[f]

Afbeelding 2 [a t/m f]: geraadpleegde historische kaarten (bron kaarten: topotijdreis.nl)


2.3       Dossieronderzoek

Op 19 januari 2018 is per e-mail een verzoek ingediend bij de afdeling milieu van de gemeente Meijerijstad
voor het verkrijgen van de historische informatie. Door de gemeente Meijerijstad zijn per e-mail diverse
bouw en milieudossiers aan Aeres Milieu beschikbaar gesteld. De beschikbaar gestelde dossiers zijn in de
volgende tabellen samengevat. Via het bodemloket Brabant Noord is voor de Heiakkerstraat 5 een
bodemrapportage gedownload. Deze bodemrapportage is bijgevoegd als bijlage 3. Voor de
onderzoekslocatie zijn de in onderstaande tabel weergegeven bouwvergunningen beschikbaar gesteld.

 Dossiernummer            Datum           Aard bouwvergunning                      Opmerkingen
 VE-0000000970078         11-9-1997       Vergunning voor het oprichten van        Dakbedekking woonhuis: betonpannen.
                                          een bedrijfsruimte en woonhuis op        Dakbedekking bedrijfsruimte: golfplaten (asbestvrij)
                                          het adres Heiakkerstraat 5
 VE-000000980479          19-10-1998      Vergunning voor het oprichten van
                                          tunnelkassen     op   het   adres
                                          Heiakkerstraat 5.




Tabel 2.1: Overzicht beschikbaar gestelde bouwvergunningen

Voor de locatie zijn de in onderstaande tabel weergegeven milieuvergunningen verleend en milieucontroles
uitgevoerd.

 Dossiernummer          Datum          Vergunning                                  Opmerkingen
 Heiakkerstraat 5,      16-7-1997      Melding    inzake      het   Besluit        De vermelde inrichting voldoet aan het Besluit
 1997-07-15,                           akkerbouwbedrijven milieubeheer             akkerbouwbedrijven milieubeheer. In het dossier is
 besluit                                                                           een     correspondentietekening    gevoegd,    zie
                                                                                   afbeelding 3. Op deze tekening zijn o.a. een 1200
                                                                                   liter brandstoftank in lekbak weergegeven, een
                                                                                   oliebar met lekbak en een bestrijdingsmiddelenkast
                                                                                   (rood omlijnd op afbeelding 3).
Tabel 2.2: Overzicht beschikbaar gestelde milieudossiers


                                                                                                                           Pagina 5 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 168 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 169 ======================================================================

<pre>                                                                         Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Afbeelding 3: Correspondentietekening behorende bij dossier Heiakkerstraat 5, 1997-07-15

Binnen het plangebied en in de directe omgeving zijn de in tabel 2.3 weergegeven bodemonderzoeken
uitgevoerd.




                                                                                                                 Pagina 6 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 169 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 170 ======================================================================

<pre>                                                                       Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Rapport                                    Bijzonderheden
Indicatief bodemonderzoek ten behoeve      Conclusies van het onderzoek:
van nieuwbouw aan de Heiakkerstraat 5 in   Ter plaatse van het onderzoeksgebied kan zowel de grond als het grondwater als
Mariaheide (MOS grondmechanica rapport     onverdacht van verontreinigingen worden beschouwd. Vanuit milieuhygiënisch
met kenmerk 510397R.1 d.d. 25 maart        oogpunt zijn er geen bezwaren tegen de nieuwbouw gebleken. Op onderstaande
1997)                                      situatietekening is de onderzoekslocatie met boorpuntlocaties weergegeven.




Verkennend bodemonderzoek                  Conclusies van het onderzoek:
Heiakkerstraat te Mariaheide (MH Poly      Zintuiglijke waarnemingen:
consultants & Engineers B.V. rapport met   De bodem bestaat tot de maximale onderzoeksdiepte (2,6 m-mv.) uit matig fijn zand
kenmerk B10.148.V1 d.d. december 2010)     De toplaag is over het algemeen matig humeus. Op verzoek van de opdrachtgever is
                                           de grond ter plaatse van de voormalige sloten niet chemisch analytisch onderzocht.
                                           Per gedempte sloot is de bodemopbouw beschreven en is het grondwater
                                           onderzocht. Er is ter plaatse van de voormalige sloten geen afwijkende
                                           bodemopbouw aangetoond. Op het maaiveld en in het opgeboorde materiaal zijn
                                           geen asbestverdachte materialen aangetroffen

                                           Chemisch-analytisch:
                                           1. Voormalige sloten.
                                           Het grondwater uit de peilbuizen 1, 3 en 4, geplaatst in de voormalige sloottrajecten,
                                           blijkt licht verontreinigd met barium, cadmium, koper en/of nikkel.

                                           2+3 Tunnelkassen en overig onverdacht terreindeel.
                                           In de mengmonsters van zowel de zintuiglijk onverdachte boven- als de zintuiglijk
                                           onverdachte ondergrond zijn over het algemeen geen verhoogde gehalten van de
                                           onderzochte parameters aangetoond.
                                           Ter plaatse van de Tunnelkassen is in de bovengrond een licht verhoogd gehalte
                                           voor parameters uit de parametersgroep OCB aangetoond. In het grondwater uit
                                           peilbuis 2, geplaatst I de Tunnelkassen, blijken de onderzochte parameters(UBI-
                                           tracers) niet aangetoond in een gehalte boven de detectiegrens.

                                           Na toetsing van de analyseresultaten aan de normen van het Bbk is zowel de boven-
                                           als de ondergrond over het algemeen ingedeeld in de kwaliteitsklasse
                                           landbouw/natuur. Enige uitzondering op dit beeld wordt gevormd door de
                                           bovengrond ter plaatse van de tunnelkassen, deze wordt ingedeeld in de
                                           kwaliteitsklasse industrie. Een en ander op basis van de overschrijdingen van de
                                           maximale waarde voor de klasse wonen.

                                           Het uitvoeren van een aanvullend onderzoek is niet noodzakelijk.
                                           Op onderstaande situatietekening is de onderzoekslocatie met boorpuntlocaties
                                           weergegeven.




                                                                                                                    Pagina 7 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 170 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 171 ======================================================================

<pre>                                                                           Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




 Rapport                                       Bijzonderheden
 Verkennend bodem- en asbestonderzoek          Conclusies van het onderzoek:
 1e fase Steenoven Mariaheide (Aveco de        Uit het uitgevoerde bodemonderzoek is gebleken dat uitgezonderd een lichte
 Bondt rapport met kenmerk 12.0448.27          overschrijding cadmium in MM1 zowel in de bovengrond als in de ondergrond geen
 d.d. 22 -2-2017)                              verontreinigingen zijn aangetoond. Middels het asbestonderzoek zijn zowel zintuiglijk
                                               als analytisch geen asbestverdachte materialen aangetoond. In het ondiepe
                                               grondwater van de onderzoekslocatie zijn geen verontreinigingen aangetoond. Op
                                               onderstaande Luchtfoto is de onderzoekslocatie met boorpuntlocaties weergegeven.




Tabel 2.3: Overzicht uitgevoerde bodemonderzoeken



2.4     Bodemopbouw en geo(hydro)logie

De bodemopbouw van de onderzoekslocatie wordt schematisch weergegeven in tabel 2.4.

 Diepte [m-mv]           Lithostratigrafie             Lithologie
 0,0 – 28,0              Formatie van Boxtel           Zandige eenheid, hoofdzakelijk bestaande uit midden en fijn zand, weinig
                                                       zandige klei en grof zand en een spoor klei, veen en grind
 28,0 – 32,0             Formatie van Beegden          Zandige eenheid, hoofdzakelijk bestaande uit grof zand, grind en midden
                                                       zand, weinig zandige klei en fijn zand, een spoor klei en kans op stenen,
                                                       keien en blokken
Tabel 2.4: Geo(hydro)logische indeling (bron: Dinoloket identificatienr. B45G0150)

De stroming van het freatisch grondwater is globaal westelijk gericht en bevindt zich op een hoogte van
circa 10 m+ NAP. De onderzoekslocatie bevindt zich niet binnen de grenzen van een grondwater-
beschermingsgebied.


2.5     Beschrijving van de onderzoekslocatie

Op 1 februari 2018 is een veldinspectie uitgevoerd, hierbij is gelet op het terreingebruik en de
aanwezigheid van ondergrondse tanks, stookplaatsen, (half)verhardingslagen, ophogingen, storthopen,
dempingen, afgravingen en asbesthoudend materiaal op het maaiveld.

In bijlage 2 is een fotoreportage weergegeven van de onderzoekslocatie. Achter het woonhuis bevindt zich
een loods annex werkplaats, voorzien van een staalplaten dak waarin hoofdzakelijk voertuigen (auto’s en
enkele tractoren) staan geparkeerd. In de loods is een hefbrug voor auto’s aanwezig. De op afbeelding 3
aangegeven bovengrondse brandstoftank is ten tijde van de terreininspectie niet aangetroffen. De op
afbeelding 3 aangegeven bestrijdingsmiddelenkast is nog wel aanwezig, echter is deze op een andere
locatie gesitueerd (zie foto 17 in bijlage 2). De vloer van de loods bestaat grotendeels uit een
klinkerverharding. Op de klinkerverharding zijn diverse olie morsvlekken zichtbaar (zie foto 14, 15 en 16,
bijlage 2). Aan de westzijde op de onderzoekslocatie is een half open loods aanwezig, voorzien van een
golfplaten dak.



                                                                                                                       Pagina 8 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 171 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 172 ======================================================================

<pre>                                                            Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




Aangezien in Nederland de verkoop, gebruik en het bewerken van asbest sinds 1 juli 1993 verboden is, is
het toegepaste dakbedekkingsmateriaal gezien het bouwjaar van de open loods, na 1993,
hoogstwaarschijnlijk niet asbesthoudend (NT)). De vloer van de loods en de half open loods bestaat uit een
klinkerverharding.

In de half open loods vindt opslag plaats van voornamelijk agrarische materialen (gereedschappen) en er
wordt een caravan gestald. Naast het woonhuis bevindt zich een weiland. Een deel van het buitenterrein is
voorzien van een klinkerverharding.

Tijdens de veldinspectie is op het maaiveld dakbedekkingsmateriaal aangetroffen, op foto 12 in bijlage 2 is
te zien dat er een stapel zwarte golfplaten op de onverharde ondergrond ligt. Gezien de ouderdom van de
op de locatie aanwezige bebouwing betreft het hier waarschijnlijk asbestvrij materiaal (NT-platen). Dit is
echter niet met zekerheid te zeggen.

Er zijn verder geen waarnemingen gedaan welke wijzen op de aanwezigheid van bodemverontreinigingen
of bronnen van verontreinigingen.

De onderzoekslocatie wordt aan de zuidoostelijke zijde begrensd door de Heiakkerstraat, aan de zuid-
westzijde door een pad/weg, aan de noord-westzijde door tunnelkassen en aan de noordoostzijde door
grasland.


2.6   Asbest

Conform de NEN 5707 (Bodem - Inspectie, monsterneming en analyse van asbest in bodem en partijen
grond)) is er sprake van een asbestverdachte locatie indien er sprake is van één of meer van de hieronder
beschreven activiteiten of gebeurtenissen:
-       de eventuele aanwezigheid in het verleden van bedrijven, die asbesthoudende producten,
        apparaten of voorwerpen vervaardigen en/of verwerken;
-       de eventuele aanwezigheid in het verleden en/of heden van bedrijfsgebouwen (o.a. schuren),
        waarin (veel) asbesthoudende bouwstoffen zijn verwerkt, en of de aanwezigheid van asbestresten
        in de bodem en/of onder verhardingen (o.a. erven van boerderijen);
-       de aanwezigheid van woongebouwen, gebouwd van asbestcementplaten, dan wel in het verleden
        gerenoveerd met toepassing van asbestcementproducten, met een gerede kans dat asbestresten
        in tuinen en/of plantsoenen zijn achtergebleven;
-       eventuele stortingen van asbestverdachte afvalstoffen;
-       de kans op aanwezigheid van asbesthoudende buizen of ophooglagen in de ondergrond;
-       de toepassing van asbesthoudende beschoeiingen langs watergangen of in (volks)tuinen;
-       de (vroegere) aanwezigheid van glastuinbouw, danwel afval van kassen op of in de bodem;
-       er hebben in het verleden calamiteiten met asbest plaatsgevonden (asbestbrand), zonder dat de
        verspreid geraakte asbestresten (meteen) zijn opgeruimd.

Uit het dossieronderzoek is geen is geen informatie naar voren gekomen dat bovengenoemde activiteiten
ter plaatse van de onderzoekslocatie hebben plaatsgevonden. Tijdens de uitgevoerde veldinspectie zijn op
het maaiveld enkele stapels zwarte golfplaten aangetroffen. Aangezien in Nederland de verkoop, gebruik
en het bewerken van asbest sinds 1 juli 1993 verboden is, is het op de locatie aanwezige materiaal, gezien
de ouderdom van de aanwezige bebouwing, hoogstwaarschijnlijk niet asbesthoudend (NT)).


2.7   Bodemkwaliteitskaart regio Noordoost Brabant

In 2011 is door Tauw een bodemkwaliteitskaart opgesteld voor de regio Noordoost Brabant. Volgens deze
kaart ligt de onderzoekslocatie in het deelgebied ‘buitengebied’ met bodemfunctieklasse Natuur en
Landbouw.




                                                                                                    Pagina 9 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 172 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 173 ======================================================================

<pre>                                                          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




2.8   Archeologische verwachting

Volgens de archeologische beleidskaart van de gemeente Meijerijstad ligt het plangebied in een zone met
een lage archeologische verwachting. Er geldt een onderzoeksplicht voor bodemingrepen groter dan
10.000 m2. Aangezien de onderzoekslocatie met 1.500 m 2 kleiner is dan de aangegeven oppervlaktegrens,
wordt archeologisch onderzoek niet nodig geacht.


2.9   Hypothese

Gebaseerd op de verzamelde gegevens uit het vooronderzoek is de onderzoekslocatie als “onverdacht”
beschouwd met enkele verdachte deellocaties, te weten:
1.     de locatie van de (voormalige) bovengrondse brandstoftank in lekbak;
2.     de oliebar met lekbak;
3.     de bestrijdingsmiddelenkast (voormalige en huidige locatie);
4.     de bedrijfsloods.

Geadviseerd wordt om het verkennend bodemonderzoek uit te voeren conform de NEN 5740 norm voor
onverdachte locaties. De als verdacht aangemerkte deellocaties zullen worden onderzocht conform de
NEN 5740 norm voor verdachte locaties. Doordat de onderzoekslocatie is gelegen in een gebied met veel
fruitteelt wordt geadviseerd om de bovengrondmonsters tevens te analyseren op bestrijdingsmiddelen
(OCB).

De aanwezigheid van asbestverdacht materiaal in de bodem wordt niet verwacht (niet verdacht).




                                                                                                 Pagina 10 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 173 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 174 ======================================================================

<pre>                                                          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5 te Mariaheide / AM17233




3. CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN

In opdracht van BRO heeft Aeres Milieu B.V. in januari 2018 een verkennend bodemonderzoek uitgevoerd
op de locatie Heiakkerstraat 5 in Mariaheide, gemeente Meijerijstad.

Gebaseerd op de verzamelde gegevens uit het vooronderzoek is de onderzoekslocatie als “onverdacht”
beschouwd met enkele verdachte deellocaties, te weten:
1.     de locatie van de (voormalige) bovengrondse brandstoftank in lekbak;
2.     de oliebar met lekbak;
3.     de bestrijdingsmiddelenkast (voormalige en huidige locatie);
4.     de bedrijfsloods.

Geadviseerd wordt om het verkennend bodemonderzoek uit te voeren conform de NEN 5740 norm voor
onverdachte locaties. De als verdacht aangemerkte deellocaties zullen worden onderzocht conform de
NEN 5740 norm voor verdachte locaties. Doordat de onderzoekslocatie is gelegen in een gebied met veel
fruitteelt wordt geadviseerd om de bovengrondmonsters tevens te analyseren op bestrijdingsmiddelen
(OCB).

De aanwezigheid van asbestverdacht materiaal in de bodem wordt niet verwacht (niet verdacht).




                                                                                                 Pagina 11 van 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 174 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 175 ======================================================================

<pre>                            Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




                    BIJLAGE 1

Topografische overzichtskaart en kadastrale situatie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 175 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 176 ======================================================================

<pre>Uittreksel Kadastrale Kaart                                                                                                                            Uw referentie: AM17233
                          2106




                                                                                                                                                                         2111
                                                                                                                            2112




                                                                                                                                                                  t
                                                                                                                                                              r aa
                                                                                                                                                           r st
                                                                                                                                                         ke
                                                                                                                                                       i ak
                                                                                                                                                     He
                                                                                                    5




                                                                           1316
                                                                                                                                t
                                                                                                                            r aa
                                                                                                                        r st
                                                                                                                      ke
                                                                                                                     i ak
                                                                                                                   He




                                                                             1526




                                                               0m   10 m                                50 m



              Deze kaart is noordgericht                                            Schaal 1:1000
   12345      Perceelnummer
         25 Huisnummer
              Vastgestelde kadastrale grens                                         Kadastrale gemeente                 VEGHEL
              Voorlopige kadastrale grens                                           Sectie                              N
              Administratieve kadastrale grens                                      Perceel                             1316
              Bebouwing
              Overige topografie                                                    Aan dit uittreksel kunnen geen betrouwbare maten worden ontleend.
 Voor een eensluidend uittreksel, Apeldoorn, 15 januari 2018                        De Dienst voor het kadaster en de openbare registers behoudt zich de intellectuele
 De bewaarder van het kadaster en de openbare registers                             eigendomsrechten voor, waaronder het auteursrecht en het databankenrecht.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 176 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 177 ======================================================================

<pre>Omgevingskaart                                                                    Klantreferentie: AM17233




                   0m    125 m                          625 m


 Deze kaart is noordgericht.                                    Schaal 1: 12500
    Hier bevindt zich Kadastraal object VEGHEL N 1316
 Heiakkerstraat 5, 5464 TB VEGHEL
 CC-BY Kadaster.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 177 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 178 ======================================================================

<pre>              Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




     BIJLAGE 2

Foto’s onderzoekslocatie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 178 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 179 ======================================================================

<pre>         Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




Foto 1    Foto 2




Foto 3    Foto 4




Foto 5    Foto 6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 179 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 180 ======================================================================

<pre>          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




Foto 7     Foto 8




Foto 9     Foto 10




Foto 11    Foto 12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 180 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 181 ======================================================================

<pre>          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




Foto 13    Foto 14




Foto 15    Foto 16




Foto 17    Foto 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 181 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 182 ======================================================================

<pre>          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




Foto 19    Foto 20




Foto 21    Foto 22




Foto 23    Foto 24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 182 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 183 ======================================================================

<pre>          Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




Foto 25    Foto 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 183 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 184 ======================================================================

<pre>                      Vooronderzoek Heiakkerstraat 5, Mariaheide / AM172335




              BIJLAGE 3

Bodemrapportage Bodemloket Brabant Noord
</pre>

====================================================================== Einde pagina 184 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 185 ======================================================================

<pre>                                          Bodemrapportage
                                                  Heiakkerstraat 5 te Veghel




Legenda

                      Geselecteerd perceel                                     Nazcatanks

                      25-meter buffer                                          Verontreinigingscontouren

                      Locatie                                                  Saneringscontouren

                      Onderzoek                                                Zorgcontouren

                      Boorpunt                                                 Kadastrale kaart

                      Adreslocatie

Coördinaten volgens RDM (Rijksdriehoeksmeting)
Middelpunt: X 168411    Y 404502 meter




(c) 2018 Bodemloket Brabant Noord - Pagina 1 van 5 - 17-01-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 185 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 186 ======================================================================

<pre>                                           Informatie over geselecteerd gebied

De door u geselecteerde locaties zijn:

Naam                                                              Adres                                        Plaats

Heiakkerstraat                                                    HEIAKKERSTRAAT                               Veghel

Heiakkerstraat 5                                                  HEIAKKERSTRAAT 5                             Mariaheide


Locaties
Heiakkerstraat
Onderzoeken bij locatie
Naam                                 Rapportnummer                          Datum rapport       Onderzoeksbureau

                                     B.10.148.V1                            06-12-2010          MH Nederland

Gegevens per onderzoek
Naam
Rapportnummer                 B.10.148.V1
Datum rapport                 06-12-2010
Onderzoeksbureau              MH Nederland
Aanleiding                    bestemmingswijziging, VINEX, locatieontwikkeling
Opmerkingen
Conclusie                     Bg (tunnelkassen): OCB > AW (daardoor kwaliteitsklasse industrie); Og:- en Gw: Ba, Cd, Cu, Ni > S;
                              Geen belemmering voor geplande activiteiten.

Tanks bij locatie

Beschikbare documenten bij locatie
Locatie                                             Document                                       Downloadlink

Heiakkerstraat                                      1709-2748.pdf                                  1709-2748


Verontreinigingscontouren

Saneringscontouren

Zorgcontouren

Besluiten bij locatie

Heiakkerstraat 5
Onderzoeken bij locatie
Naam                                 Rapportnummer                          Datum rapport       Onderzoeksbureau

Heiakkerstraat 5                     510397                                 25-03-1997          Mos




(c) 2018 Bodemloket Brabant Noord - Pagina 2 van 5 - 17-01-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 186 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 187 ======================================================================

<pre>Gegevens
Naam     per onderzoek
                              Heiakkerstraat 5
Rapportnummer                 510397
Datum rapport                 25-03-1997
Onderzoeksbureau              Mos
Aanleiding                    Bouwvergunning
Opmerkingen
Conclusie                     Geen belemmering voor het voorgenomen gebruik. Bg/og/gw: alle concentraties liggen onder of rond de
                              streefwaarde.

Tanks bij locatie

Beschikbare documenten bij locatie
Locatie                                             Document                                  Downloadlink

Heiakkerstraat 5                                    0806-0514.pdf                             0806-0514


Verontreinigingscontouren

Saneringscontouren

Zorgcontouren

Besluiten bij locatie

Tanks niet behorende bij een bodemlocatie
Geen gegevens beschikbaar




(c) 2018 Bodemloket Brabant Noord - Pagina 3 van 5 - 17-01-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 187 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 188 ======================================================================

<pre>   Informatie van objecten binnen een buffer van 25 meter rondom het geselecteerde
                                       perceel

De door u geselecteerde locaties zijn:

Naam                                                              Adres                                 Plaats

Ringoven ong.                                                     RINGOVEN                              Veghel


Locaties
Ringoven ong.
Onderzoeken bij locatie
Naam                                 Rapportnummer                           Datum rapport   Onderzoeksbureau

Verkennend onderzoek NEN R-JVAN-12044827-VO01                                22-02-2017      Aveco de Bondt
5740
Ringoven ong.                        07A0584                                 20-06-2007      Zeeuws-Vlaanderen

Gegevens per onderzoek
Naam                          Verkennend onderzoek NEN 5740
Rapportnummer                 R-JVAN-12044827-VO01
Datum rapport                 22-02-2017
Onderzoeksbureau              Aveco de Bondt
Aanleiding                    bestemmingswijziging, VINEX, locatieontwikkeling
Opmerkingen
Conclusie                     Zintuiglijk: geen bijzonderheden
                              Bovengrond: Cd >AW
                              Ondergrond: <AW
                              Grondwater: <S
                              ASB: <detectielimiet

                              Geen belemmering

Naam                          Ringoven ong.
Rapportnummer                 07A0584
Datum rapport                 20-06-2007
Onderzoeksbureau              Zeeuws-Vlaanderen
Aanleiding                    bestemmingswijziging, VINEX, locatieontwikkeling
Opmerkingen
Conclusie                     NO niet noodzakelijk m.b.t tot de voorgenomen activiteiten.
                              zw: -
                              bg: -
                              og: MO > S
                              gw: Cu, Ni, Cd, Zn > S




(c) 2018 Bodemloket Brabant Noord - Pagina 4 van 5 - 17-01-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 188 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 189 ======================================================================

<pre>Tanks bij locatie

Beschikbare documenten bij locatie
Locatie                                             Document                    Downloadlink

Ringoven ong., onderzoek Verkennend                 Verkennend bodemonderzoek   Verkennend bodemonderzoek
onderzoek NEN 5740

Verontreinigingscontouren

Saneringscontouren

Zorgcontouren

Besluiten bij locatie

Tanks niet behorende bij een bodemlocatie
Geen gegevens beschikbaar




(c) 2018 Bodemloket Brabant Noord - Pagina 5 van 5 - 17-01-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 189 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 190 ======================================================================

<pre>                             Bijlage 6:

Wegverkeerslawaaionderzoek, 29-03-2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 190 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 191 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek
wegverkeerslawaai
Heiakkerstraat 5 Mariaheide




                              Rapportnummer: 17.270.02-02
</pre>

====================================================================== Einde pagina 191 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 192 ======================================================================

<pre>                                                  17.270.02-02 / 29 maart 2018




Opdrachtgever:     BRO

Contactpersoon:    Mevrouw L. Timmers




Onderzoek:         Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai
                   Heiakkerstraat 5 Mariaheide

Rapportnummer:     17.270.02-02

Datum:             29 maart 2018




Uitgevoerd door:   WINDMILL
                   Milieu I Management I Advies
                   Postbus 5
                   6267 ZG Cadier en Keer
                   Tel. 043 407 09 71
                   www.adviesburowindmill.nl
                   info@wmma.nl

Contactpersoon:    ing. P.G.H. Kerckhoffs




                         2                                    www.adviesburowindmill.com
                                                                 www.milieucoordinator.nl
                                                                     www.milieuadvies.nl
                                                               www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 192 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 193 ======================================================================

<pre>                                                                                                               17.270.02-02 / 29 maart 2018




Inhoudsopgave
1 Inleiding ....................................................................................... 4

2 Uitgangspunten ........................................................................... 5
     2.1       Situering................................................................................................................ 5
     2.2       Onderzoeksopzet .................................................................................................. 5
     2.3       Verkeersgegevens ................................................................................................ 6
     2.4       Rekenmethode ...................................................................................................... 6


3 Toetsingskader............................................................................ 8
     3.1       Wegverkeerslawaai ............................................................................................... 8
     3.1.1     Geluidzones .......................................................................................................... 8
     3.1.2     Voorkeursgrenswaarde en ontheffingswaarde ....................................................... 9
     3.1.3     Wettelijke aftrek..................................................................................................... 9
     3.2       Cumulatie ............................................................................................................ 10
     3.2.1     Wet geluidhinder ................................................................................................. 10
     3.3       Bouwbesluit ......................................................................................................... 10
     3.4       Gemeentelijk geluidbeleid.................................................................................... 10


4 Rekenresultaten en toetsing .................................................... 11
     4.1       Rekenresultaten .................................................................................................. 11
     4.2       Cumulatie ............................................................................................................ 11
     4.3       Bouwbesluit ......................................................................................................... 11


5 Conclusie ................................................................................... 13


Bijlagen
I          Invoergegevens rekenmodel
II         Rekenresultaten rekenmodel




                                                                 3                                                         www.adviesburowindmill.com
                                                                                                                              www.milieucoordinator.nl
                                                                                                                                  www.milieuadvies.nl
                                                                                                                            www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 193 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 194 ======================================================================

<pre>                                                                         17.270.02-02 / 29 maart 2018




1   Inleiding

    In opdracht van BRO is door Windmill Milieu en Management een akoestisch onderzoek
    wegverkeerslawaai uitgevoerd voor een woningbouwplan aan de Heiakkerstraat 5 te
    Mariaheide (gemeente Meierijstad).

    In verband met de realisatie van het plan wordt een ruimtelijke procedure doorlopen. In
    het kader van deze procedure is conform het gestelde in de Wet geluidhinder (Wgh)
    een onderzoek uitgevoerd naar de geluidbelasting ten gevolge van de
    zoneringsplichtige wegen waarvan de zone het plangebied overlapt. De planlocatie is
    gelegen binnen de wettelijk vastgestelde zone van de Heiakkerstraat. De
    geluidbelastingen zijn getoetst aan het stelsel van voorkeurswaarden en maximale
    ontheffingswaarden uit de Wet geluidhinder.

    Het onderzoek is uitgevoerd volgens de regels van het Reken- en meetvoorschrift
    geluid 2012. In voorliggende rapportage zijn de uitgangspunten, rekenresultaten en
    conclusies van het onderzoek beschreven.




                                          4                                          www.adviesburowindmill.com
                                                                                        www.milieucoordinator.nl
                                                                                            www.milieuadvies.nl
                                                                                      www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 194 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 195 ======================================================================

<pre>                                                                        17.270.02-02 / 29 maart 2018




2     Uitgangspunten

2.1   Situering

      Het plan is gelegen op het perceel 1526 en 1316 gelegen aan de Heiakkerstraat te
      Mariaheide. Binnen het plan, op het perceel 1526, worden 3 nieuwe woningen
      gerealiseerd. Op het perceel 1316 is momenteel een bedrijf gelegen met een
      bedrijfswoning. De bedrijfswoning wordt bestemd als burgerwoning. De ligging van de
      planlocatie (rood omcirkeld) is weergegeven in figuur 2.1.




                                                                        Ringoven




                                                                     Heiakkerstraat



                                               zandpad




      Figuur 2.1: Ligging van het plangebied (rood omcirkeld)



2.2   Onderzoeksopzet

      Volgens artikel 76 en 77 van de Wet geluidhinder dient bij het nieuwe planologische
      regime, waarin woningen of andere geluidgevoelige bestemmingen mogelijk worden
      gemaakt binnen de zones van wegen, een akoestisch onderzoek worden verricht.

      De geluidbelastingen ter plaatse van de nieuwe woningen vanwege de zoneplichtige
      wegen dienen te worden getoetst aan de normen uit de Wet geluidhinder

      De planlocatie is gelegen binnen de wettelijk vastgestelde geluidzone van de
      Heiakkerstraat.




                                                      5                             www.adviesburowindmill.com
                                                                                       www.milieucoordinator.nl
                                                                                           www.milieuadvies.nl
                                                                                     www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 195 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 196 ======================================================================

<pre>                                                                              17.270.02-02 / 29 maart 2018


2.3   Verkeersgegevens

      De verkeersgegevens van de Heiakkerstraat zijn aangeleverd door de gemeente
      Meierijstad. Het betreffen prognosegegevens. Uitgegaan is dat deze gegevens
      representatief zijn voor het akoestisch maatgevend jaar 2028. De verkeersgegevens
      zijn in tabel 2.1 samengevat.

      Tabel 2.1 Verkeersgegevens
                                          Etmaal
                                                                                     snelheid
                  Wegvak                 [mvt/etm.]        Type wegdek
                                                                                      [km/h]
                                           2028
                Heiakkerstraat
                                               120        Dicht asfaltbeton               60
            (Ringoven tot zandpad)
                Heiakkerstraat
                                               100        Dicht asfaltbeton               60
         (zandpad tot Goordonksedijk)

      Voor een volledig overzicht van de gehanteerde verkeersgegevens in het rekenmodel
      wordt verwezen naar bijlage I.


2.4   Rekenmethode

      De te verwachten geluidbelastingen zijn bepaald conform Standaard Rekenmethode II
      zoals beschreven in het Reken- en meetvoorschrift geluid 2012. Hiertoe is gebruik
      gemaakt van het computerprogramma Geomilieu, versie 4.30.

      De omgeving van het plan is gemodelleerd overeenkomstig de aangeleverde
      tekeningen en kadastrale ondergronden (www.pdok.nl). Buiten de gemodelleerde
      bodemgebieden wordt gerekend met een akoestisch reflecterende bodem (bodemfactor
      0,0).

      De exacte situering van de nieuwe woningen op het perceel 1526 is niet bekend.
      Binnen het bestemmingsplan plan bestaat de mogelijkheid op het gehele perceel de
      woningen te realiseren, waarbij wel rekening dient te worden gehouden dat de
      woningen op tenminste 5 meter van de weg zijn gelegen. De rekenpunten zijn derhalve
      gesitueerd op het perceel op een afstand van 5 meter van de Heiakkerstraat. Uitgegaan
      is dat de woningen maximaal 3 bouwlagen hoog worden. De geluidbelastingen zijn
      gesitueerd op een rekenhoogte van 1,5 meter (begane grond), 4,5 meter (1 e verdieping)
                     de
      en 7,5 meter (2 verdieping) boven plaatselijk maaiveld en zijn invallend bepaald.
      Voor de bestaande woning, perceel 1316, geldt dat bebouwing alleen mogelijk is op de
      bestaande fundering. Het rekenpunt is derhalve gesitueerd op de gevel van de
      bestaande woning. In figuur 2.2 is de ligging van de rekenpunten weergegeven.




                                           6                                              www.adviesburowindmill.com
                                                                                             www.milieucoordinator.nl
                                                                                                 www.milieuadvies.nl
                                                                                           www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 196 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 197 ======================================================================

<pre>                                                                  17.270.02-02 / 29 maart 2018




Figuur 2.2: Ligging rekenpunten

Voor een volledig overzicht van de invoergegevens van het rekenmodel wordt verwezen
naar bijlage I.




                                    7                                         www.adviesburowindmill.com
                                                                                 www.milieucoordinator.nl
                                                                                     www.milieuadvies.nl
                                                                               www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 197 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 198 ======================================================================

<pre>                                                                                        17.270.02-02 / 29 maart 2018




3     Toetsingskader

      Conform de Wet geluidhinder dient overeenkomstig het gestelde in artikel 1 van deze
      Wet met betrekking tot de geluidbelasting van een (spoor)weg de Europese dosismaat
      L day-evening-night (Lden) in dB te worden bepaald bij geluidgevoelige objecten. De Wet
      geluidhinder geeft grenswaarden ten aanzien van de geluidbelasting op de gevels van
      woningen.


3.1   Wegverkeerslawaai

3.1.1 Geluidzones
      Overeenkomstig artikel 74 van de Wet geluidhinder heeft een weg een zone die zich
      uitstrekt vanaf de as van de weg. De breedte van de zone wordt, overeenkomstig artikel
      75 van de Wet, aan weerszijden van de weg gemeten vanaf de buitenste begrenzing
      van de buitenste rijstrook. Binnen deze zones worden eisen gesteld aan de
      geluidbelasting. Buiten de zones worden geen eisen gesteld. De ruimte boven en onder
      de weg behoort tot de zone van de weg. Een weg is niet zoneplichtig indien deze is
      gelegen binnen een woonerf (artikel 74 lid 2a Wgh) of als voor de weg een maximum
      snelheid van 30 km/h geldt (artikel 74 lid 2b Wgh).

      De breedte van de geluidzone van een weg is afhankelijk van het aantal rijstroken van
      de weg en de binnenstedelijke of buitenstedelijke ligging van de weg. In onderstaande
      tabel zijn de zonebreedtes uit artikel 74 lid 1 onder a en b van de Wet geluidhinder
      samengevat. De aangegeven breedte geldt aan weerszijden van de weg.
      Overeenkomstig de Handleiding Akoestisch Onderzoek Wegverkeer (versie 2008) 1
      wordt het aantal rijstroken bepaald door de hoofdrijbanen en de parallelbanen.
      Verbindingsbogen tussen twee rijkswegen en op- en afritten tellen daarbij niet mee. Op-
      en afritten maken wel deel uit van de weg om de begrenzing van de buitenste rijstrook
      te bepalen. De breedte van de geluidzones als functie van het aantal rijstroken van de
      weg en het soort gebied is weergegeven in tabel 3.1.

      Tabel 3.1: Breedte geluidzones aan weerszijden van de weg in meters
      Gebied                    Aantal rijstroken               Breedte geluidzones in
                                                                meter (art. 74)
      Binnenstedelijk              1 of 2 rijstroken                  200
                                   3 of meer rijstroken               350
      Buitenstedelijk              1 of 2 rijstroken                  250
                                   3 of 4 rijstroken                  400
                                   5 of meer rijstroken               600

      De Heiakkerstraat is buitenstedelijk gelegen en heeft 1 rijstrook (twee richtingen),
      waardoor de zonebreedte 250 meter bedraagt.




      1
          Publicatienummer DVS-2007-010 ISBN-nr. 978-90-369-5757-1 d.d. december 2008


                                                       8                                            www.adviesburowindmill.com
                                                                                                       www.milieucoordinator.nl
                                                                                                           www.milieuadvies.nl
                                                                                                     www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 198 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 199 ======================================================================

<pre>                                                                                              17.270.02-02 / 29 maart 2018


3.1.2 Voorkeursgrenswaarde en ontheffingswaarde

      Normen met betrekking tot de geluidbelasting vanwege wegverkeer ter plaatse van
      geprojecteerde geluidgevoelige gebouwen (woningen) zijn vermeld in artikel 82 en 83
      van de Wet geluidhinder. De voorkeursgrenswaarde voor de geluidbelasting op de
      gevel van woningen bedraagt 48 dB. De maximaal toelaatbare geluidbelasting
      overeenkomstig artikel 83 is in navolgende tabel 3.2 samengevat.

      Tabel 3.2: Maximale ontheffingswaarden
       Situatie                                            Maximale                 Artikel
                                                           ontheffingswaarde
          Stedelijk gebied
              -    Nieuwe woningen                         63 dB                    art. 83, lid 2 Wgh
              -    Vervangende nieuwbouw*                  68 dB                    art. 83, lid 5 Wgh
          Buitenstedelijk gebied
              -    Nieuwe woningen                         53 dB                    art. 83, lid 1 Wgh
              -    Agrarische bedrijfswoning               58 dB                    art. 83, lid 4 Wgh
              -    Vervangende nieuwbouw*                  58 dB                    art. 83, lid 7 Wgh
              -    Vervangende nieuwbouw* binnen de        63 dB                    art. 83, lid 6 Wgh
                    zone van een autoweg of autosnelweg
      *     Met dien verstande dat de vervanging niet zal leiden tot een ingrijpende wijziging van de bestaande
            stedenbouwkundige functie of structuur en een wezenlijke toename van het aantal geluidgehinderden bij
            toetsing op bouwplanniveau voor ten hoogste 100 woningen.

      In onderhavige situatie is sprake van nieuwe woningen in buitenstedelijk gebied. De
      maximale ontheffingswaarde bedraagt derhalve 53 dB.

      Indien het college van B&W een hogere waarde dan de voorkeursgrenswaarde wenst
      vast te stellen, dienen maatregelen, gericht op het terugbrengen van de geluidbelasting
      tot de voorkeursgrenswaarde, te stuiten op overwegende bezwaren van
      stedenbouwkundige, verkeerskundige, landschappelijke of financiële aard.

      Indien niet aan de maximale ontheffingswaarde kan worden voldaan en maatregelen
      aan de bron en in de overdracht gericht op het terugbrengen van de geluidbelasting tot
      de maximale ontheffingswaarde op overwegende bezwaren stuiten van
      stedenbouwkundige, verkeerskundige, landschappelijke of financiële aard, is het
      mogelijk om woningen te realiseren door het toepassen van dove gevels of gevels van
      geluidwerende schermen te voorzien.

3.1.3 Wettelijke aftrek

      Op grond van verdere ontwikkelingen in de techniek en het treffen van
      geluidreducerende maatregelen aan de motorvoertuigen is te verwachten dat het
      wegverkeer in de toekomst minder geluid zal produceren dan momenteel het geval is.
      Binnen de Wet geluidhinder is in artikel 110g juncto artikel 3.4 van het Reken- en
      meetvoorschrift geluid 2012 de mogelijkheid geschapen om deze vermindering van de
      geluidproductie in de geluidbelasting door te voeren. Deze aftrek bedraagt:

      -     3 dB voor wegen waarvoor de representatief te achten snelheid van lichte
            motorvoertuigen 70 km/uur of meer bedraagt en de geluidbelasting vanwege de weg
            zonder toepassing van artikel 110g van de Wgh 56 dB is;
      -     4 dB voor wegen waarvoor de representatief te achten snelheid van lichte
            motorvoertuigen 70 km/uur of meer bedraagt en de geluidbelasting vanwege de weg
            zonder toepassing van artikel 110g van de Wgh 57 dB is;




                                                      9                                                   www.adviesburowindmill.com
                                                                                                             www.milieucoordinator.nl
                                                                                                                 www.milieuadvies.nl
                                                                                                           www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 199 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 200 ======================================================================

<pre>                                                                           17.270.02-02 / 29 maart 2018

      -   2 dB voor wegen waarvoor de representatief te achten snelheid van lichte
          motorvoertuigen 70 km/uur of meer bedraagt en de geluidbelasting (zonder
          toepassing van artikel 110g Wgh) niet 56 of 57 dB bedraagt;
      -   5 dB voor de overige wegen;
      -   0 dB bij de bepaling van de geluidwering van de gevel.

      De snelheid op de Heiakkerstraat bedraagt minder dan 70 km/h, waardoor de aftrek 5
      dB bedraagt.


3.2   Cumulatie

3.2.1 Wet geluidhinder
      Artikel 110f van de Wet geluidhinder schrijft voor dat bij het vaststellen van hogere
      grenswaarden rekening gehouden dient te worden met cumulatie van meerdere
      geluidbronnen en/of lawaaisoorten. De wijze waarop de cumulatieve geluidbelasting
      dient te worden bepaald, is opgenomen in artikel 1.4 van het Reken- en meetvoorschrift
      geluid 2012. Volgens het gestelde in het genoemde voorschrift wordt deze
      rekenmethode toegepast als er sprake is van blootstelling aan meer dan één
      geluidbron. Allereerst dient vastgesteld te worden of van een relevante blootstelling
      door meerdere bronnen sprake is. Dit is alleen het geval indien de zogenaamde
      voorkeurswaarde van die onderscheiden bronnen wordt overschreden. In dit geval
      berekent de methode de gecumuleerde geluidbelasting rekening houdend met de
      verschillen in hinderbeleving van de verschillende geluidbronnen.


3.3   Bouwbesluit

      Overeenkomstig artikel 3.2 van het Bouwbesluit 2012 geldt dat een uitwendige
      scheidingsconstructie van een verblijfsgebied een volgens NEN 5077 bepaalde
      karakteristieke geluidwering heeft met een minimum van 20 dB. Conform artikel 3.3,
      eerste lid van het Bouwbesluit 2012, blijkt dat bij een krachtens de Wgh of de Tracéwet
      vastgesteld    hogere-waardenbesluit,      de     geluidwering    van  de    uitwendige
      scheidingsconstructie bepaald volgens de NEN 5077 niet kleiner mag zijn dan het
      verschil tussen de in dat besluit opgenomen hoogst toelaatbare geluidbelasting voor
      wegverkeer en 33 dB. Artikel 3.3. van het Bouwbesluit is niet van toepassing voor
      woningen die niet zijn gelegen binnen een zone van een weg.


3.4   Gemeentelijk geluidbeleid

      Het gemeentelijk geluidbeleid wordt gepubliceerd op de gemeentelijke website of op de
      overheidswebsite voor lokale wet- en regelgeving (www.overheid.nl). Voor zover
      bekend heeft de gemeente Meierijstad geen geluidbeleid vastgesteld voor deze locatie.




                                           10                                          www.adviesburowindmill.com
                                                                                          www.milieucoordinator.nl
                                                                                              www.milieuadvies.nl
                                                                                        www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 200 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 201 ======================================================================

<pre>                                                                                17.270.02-02 / 29 maart 2018




4     Rekenresultaten en toetsing

4.1   Rekenresultaten

      De hoogste geluidbelastingen ten gevolge van de zoneplichtige Heiakkerstraat zijn
      samengevat in navolgende tabel 4.1.

      Tabel 4.1: Rekenresultaten Heiakkerstraat
                                                   Hoogste geluidbelastingen, Lden [dB]
      Rekenpunt                                      inclusief aftrek ex art. 110g Wgh

                                                              Heiakkerstraat
      01 (perceel 1526)                                            45
      02 (perceel 1526)                                            45
      03 (perceel 1526)                                            46
      04 (perceel 1526)                                            45
      05 (perceel 1526)                                            46
      06 (nieuw te bestemmen
                                                                   40
      burgerwoning, perceel 1316)

      In bijlage II is een volledig overzicht van de rekenresultaten uit het rekenmodel
      opgenomen.

      De geluidbelasting ten gevolge van de Heiakkerstraat bedraagt ten hoogste 46 dB
      (inclusief aftrek artikel 110g Wgh) ter plaatse van de nieuwe woningen. Hiermee wordt
      de voorkeursgrenswaarde van 48 dB gerespecteerd. Ter plaatse van de nieuw te
      bestemmen burgerwoning bedraagt de geluidbelasting ten gevolge van de
      Heiakkerstraat ten hoogste 46 d0 (inclusief aftrek artikel 110g Wgh). De Wet
      geluidhinder legt verder geen belemmeringen op voor de realisatie van het plan ten
      aanzien van het wegverkeerslawaai.


4.2   Cumulatie

      In het kader van de Wet geluidhinder dient vastgesteld te worden of van een relevante
      blootstelling door meerdere bronnen sprake is. Dit is alleen het geval indien de
      zogenaamde voorkeurswaarde van die te onderscheiden bronnen wordt overschreden.
      Geconcludeerd wordt dat de voorkeursgrenswaarde niet wordt overschreden. Derhalve
      is geen sprake van cumulatie in de zin van de Wet geluidhinder.


4.3   Bouwbesluit

      Op grond van het Bouwbesluit 2012 worden eisen gesteld aan de akoestische
      binnenwaarde bij woningen ten gevolge van wegverkeerslawaai. Bij het bepalen



                                                  11                                        www.adviesburowindmill.com
                                                                                               www.milieucoordinator.nl
                                                                                                   www.milieuadvies.nl
                                                                                             www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 201 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 202 ======================================================================

<pre>                                                                   17.270.02-02 / 29 maart 2018

van de vereiste gevelgeluidwering wordt rekening gehouden met de berekende
geluidbelasting op de gevels van de woningen. De hoogste berekende geluidbelasting
bedraagt 51 dB, exclusief aftrek ex artikel 110g Wet geluidhinder. Op basis van de
berekend geluidbelastingen dient te worden voldaan aan de minimum geluidweringseis
van 20 dB(A) uit het Bouwbesluit. Een aanvullend onderzoek naar de gevelgeluidwering
is derhalve niet noodzakelijk.




                                    12                                         www.adviesburowindmill.com
                                                                                  www.milieucoordinator.nl
                                                                                      www.milieuadvies.nl
                                                                                www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 202 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 203 ======================================================================

<pre>                                                                         17.270.02-02 / 29 maart 2018




5   Conclusie

    In opdracht van BRO is door Windmill Milieu en Management een akoestisch onderzoek
    wegverkeerslawaai uitgevoerd voor een woningbouwplan aan de Heiakkerstraat 5 te
    Mariaheide (gemeente Meierijstad).

    In verband met de realisatie van het plan wordt een ruimtelijke procedure doorlopen. In
    het kader van deze procedure is conform het gestelde in de Wet geluidhinder (Wgh)
    een onderzoek uitgevoerd naar de geluidbelasting ten gevolge van de
    zoneringsplichtige wegen waarvan de zone het plangebied overlapt. De planlocatie is
    gelegen binnen de wettelijk vastgestelde zone van de Heiakkerstraat. De
    geluidbelastingen zijn getoetst aan het stelsel van voorkeurswaarden en maximale
    ontheffingswaarden uit de Wet geluidhinder.

    Vanwege de Heiakkerstraat wordt de voorkeursgrenswaarde van 48 dB uit de Wet
    geluidhinder niet overschreden. De Wet geluidhinder legt verder geen belemmeringen
    op ten aanzien van de Heiakkerstraat voor de realisatie van de woningen.

    Het aspect geluid vanwege de omliggende wegen vormt daarmee geen belemmering
    voor de realisatie van het plan.



                                   WINDMILL
                         MILIEU I MANAGEMENT I ADVIES




                                ing. P.G.H. Kerckhoffs




                                         13                                          www.adviesburowindmill.com
                                                                                        www.milieucoordinator.nl
                                                                                            www.milieuadvies.nl
                                                                                      www.milieuadviesbureau.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 203 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 204 ======================================================================

<pre>        I. BIJLAGE
Invoergegevens rekenmodel
</pre>

====================================================================== Einde pagina 204 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 205 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                 29 mrt 2018, 12:14
                                                                                                                                                                                                      Wegverkeerslawaai 2028
                                                                                                                                    Wegen
                                                                                                                                    Toetspunten
                                                                                                                                    Bodemgebieden
                                                                                                                                    Gebouwen
404900




                                                                                                                                                0m                       100 m


404800                                                                                                                                               schaal = 1 : 4256




404700




404600




404500                                                                                            06

                                                                                                   05
                                                                                                  04
                                                                                                 03
                                                                                                02
                                                                                               01

404400




404300




                                                                                                                                                                                                      Kragten BV
404200
      167900               168000                  168100                   168200    168300    168400   168500   168600   168700      168800                   168900
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [versie 2 - Wegverkeerslawaai 2028] , Geomilieu V4.30


Figuur 1: Grafische weergave rekenmodel
</pre>

====================================================================== Einde pagina 205 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 206 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                               29 mrt 2018, 12:15
                                                                                                                                                                                    Wegverkeerslawaai 2028
                                                                                                                    Wegen
                                                                                                                    Toetspunten
                                                                                                                    Bodemgebieden
                                                                                                                    Gebouwen




                                                                                                                        0m                              50 m


                                                                                                                                    schaal = 1 : 1255




404500
                                                                                                          06




                                                                                                          05


                                                                                                     04

                                                                                                03

                                                                                           02

                                                                                      01




404400




                                                                                                                                                                                    Kragten BV
                                             168300                                             168400         168500
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [versie 2 - Wegverkeerslawaai 2028] , Geomilieu V4.30


Figuur 2: Grafische weergave rekenmodel
</pre>

====================================================================== Einde pagina 206 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 207 ======================================================================

<pre>         1,00




                                                                                                                                                                                                                                             29 mrt 2018, 12:16
                                                                               0,50                                                       1,00                                           1,00




                                                                                                                                                                                                                                                                  Wegverkeerslawaai 2028
                                                                                                                                                                                     Wegen

                       1,00                                                                                                                 1,00                                     Bodemgebieden
                                                                                                                                                                                     Gebouwen

                                                                                                                  0,50                           1,00                        0,50
                                                                                                    0,50
                                                   1,00                        1,00                                                                                                         1,00
              1,00                                                                                                                                                                            0m                           100 m
                                   0,50                                                        0,50                                                                                                              1,00
                                                                                                                                                               1,00
                                                                                                                                                                                                      schaal = 1 : 3392
                     1,00                                                                                                                                                           0,50                                              0,50
                                                                    0,50
                                                                                                                   0,50            1,00
                                                                           1,00                                                                                                            1,00
                        0,50
                                                   0,50

             1,00                                                                                                                                                                             1,00
                                                                                                                                             1,00
                                                                                             0,50                                                                     0,50

                                                                                                                                                                                    1,00                                   0,50
                                                                                                                                                                                      0,50
                                                                 0,50

                                    0,50                                                                                                                                                   1,00             1,00
                                                                                                                                                        1,00
                                              1,00                                                                                                                                                                         1,00
                                                                                                                                                                                                                              0,50
                                                                                                                            1,00                                                                   0,50
                                                                                      0,00                                                                                                         1,00
                                                                                                           0,00                                                                                                           1,00

                                                                                                                                                                                                          1,00
                                                                                                                                                                                                                               0,50
                                    1,00                                                0,50
                                                                                                                                                                                       1,00                0,50
                            0,50
                                                                                                                                                                                                                     1,00
                                                                                                                                                                                                                   1,00
                                                                                                                          1,00


                                                                                                    0,50
                       1,00
                                                                                                                                                               1,00                                  1,00                          0,50

             0,50
                                                          1,00                                                                                                                        1,00
                                                                        0,50
                                                                                                                                           1,00                                                                                           1,00
                                                                                                                                                                                                                        1,00

                1,00
                                                                                                                                                                                                           0,50

             1,00
                                                                                                           1,00




                                                                                                                                                                                                                                                                  Kragten BV
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [versie 2 - Wegverkeerslawaai 2028] , Geomilieu V4.30


Figuur 3: Grafische weergave rekenmodel
Bodemfactor
</pre>

====================================================================== Einde pagina 207 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 208 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                            29 mrt 2018, 12:17
                                                                                                                                                                 Wegverkeerslawaai 2028
                                                                                                Wegen
                                                                                                Bodemgebieden
                                                                                                Gebouwen




                                                                                                        0m                          100 m


                                                                                                                schaal = 1 : 3570




                                                                                           02
                                                                                      01




                                                                                                                                                                 Kragten BV
            168000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [versie 2 - Wegverkeerslawaai 2028] , Geomilieu V4.30


Figuur 4: Grafische weergave rekenmodel
wegvakken
</pre>

====================================================================== Einde pagina 208 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 209 ======================================================================

<pre>                                                                                                       8,35                                                                      9,96
                                                                                                          8,28      5,53
                                                                                                                              4,082,55




                                                                                                                                                                                                                                      29 mrt 2018, 12:17
                                                                                                                                   2,61




                                                                                                                                                                                                                                                           Wegverkeerslawaai 2028
                                                                                      8,29                                            2,41
                                                                                                                                   2,792,44            8,8610,33
                                                                                                                                                             10,84                      Wegen
                                                                                                                 8,20                                          10,85
                                                                            7,22                                      9,12    3,01 9,50                          10,40                  Bodemgebieden

                                                        3,26                                                              9,09                           2,70
                                                                                                                                                     9,35 2,78        8,851,97          Gebouwen
                                                                                                                                  9,02                       2,70
                                                                     3,75                    9,26
     1,59                                                                                                                                                             5,77
                                                                                                                                              1,54                  6,69
                                                                                        7,37                                                         10,32
       4,01          11,26                                                                                                                                      1,04
                                             7,10       5,03                                                                                              0,49       0,40
         5,85                                                                                                                                                11,26                        0m                                   90 m
                                                                                               4,62                                                              10,95
                                                                                                                                                                                                        schaal = 1 : 2219
                                                                                      3,27




                                                                                                      8,00
                                                                                                                                                                                                                            4,79
                                                                                                                   8,00
                                                                                                                   3,00
                                                                                                                          8,00
                                                                                                                          3,00
                                                                                                                                 3,00
                                                                                                                                 8,00
              8,24                                                                                                                    8,00
                                                                                                                                        3,00
                                                                                                                                           8,00
                             5,43
                10,85
                                                                                                                     6,50
                                                                                                                                                                                         5,66
                                                                                                                             8,14




         6,66




                                                                                                                                      2,76




                                                                                                                      6,52

                                                                                                                                    7,88

                                                                             5,54
                                                                         3,52
                                                        3,75




                                                                                                                                                                                                                                                           Kragten BV
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [versie 2 - Wegverkeerslawaai 2028] , Geomilieu V4.30


Figuur 5: Grafische weergave rekenmodel
gebouwhoogtes [m]
</pre>

====================================================================== Einde pagina 209 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 210 ======================================================================

<pre>Invoergegevens rekenmodel

Rapport:   Lijst van model eigenschappen
Model:     Wegverkeerslawaai 2028

Model eigenschap
Omschrijving                                Wegverkeerslawaai 2028
Verantwoordelijke                          pke
Rekenmethode                               RMW-2012

Aangemaakt door                            pke op 22-2-2018
Laatst ingezien door                       pke op 29-3-2018
Model aangemaakt met                       Geomilieu V4.30

Dagperiode                                 07:00 - 19:00
Avondperiode                               19:00 - 23:00
Nachtperiode                               23:00 - 07:00
Samengestelde periode                      Lden
Waarde                                     Gem(Dag, Avond + 5, Nacht + 10)
Standaard maaiveldhoogte                   0
Rekenhoogte contouren                      4
Detailniveau toetspunt resultaten          Bronresultaten
Detailniveau resultaten grids              Groepsresultaten
Berekening volgens rekenmethode            RMG-2012
Zoekafstand [m]                            --
Max. reflectie afstand tot bron [m]        --
Max. reflectie afstand tot ontvanger [m]   --
Standaard bodemfactor                      0,00
Zichthoek [grd]                            2
Maximum reflectiediepte                    1
Reflectie in woonwijkschermen              Ja
Geometrische uitbreiding                   Volledige 3D analyse
Luchtdemping                               Conform standaard
Luchtdemping [dB/km]                       0,00; 0,00; 1,00; 2,00; 4,00; 10,00; 23,00; 58,00
Meteorologische correctie                  Conform standaard
Waarde voor C0                             3,50




Geomilieu V4.30                                                                                29-3-2018 12:18:16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 210 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 211 ======================================================================

<pre>Invoergegevens rekenmodel

Commentaar




Geomilieu V4.30             29-3-2018 12:18:16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 211 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 212 ======================================================================

<pre>Invoergegevens rekenmodel

Model:     Wegverkeerslawaai 2028
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     Omschr.                  X-1            Y-1            X-n            Y-n    H-1    H-n    M-1    M-n   Helling   Wegdek   Wegdek.            V(LV(D))   V(LV(A))
01       Heiakkerstraat     168335,30      404320,70      168385,71      404408,19   0,00   0,00   0,00   0,00         0   W0       Referentiewegdek         60         60
02       Heiakkerstraat     168385,71      404408,19      168588,44      404766,72   0,00   0,00   0,00   0,00         0   W0       Referentiewegdek         60         60




Geomilieu V4.30                                                                                                                                         29-3-2018 12:19:16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 212 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 213 ======================================================================

<pre>Invoergegevens rekenmodel

Model:     Wegverkeerslawaai 2028
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     V(LV(N))   Totaal aantal   %Int(D)   %Int(A)   %Int(N)   %LV(D)   %LV(A)   %LV(N)   %MV(D)   %MV(A)   %MV(N)   %ZV(D)   %ZV(A)   %ZV(N)
01             60          100,00      7,10      2,69      0,51    93,17    93,57    91,25     5,52     4,88     6,15     1,30     1,56     2,61
02             60          120,00      7,10      2,69      0,51    93,17    93,57    91,25     5,52     4,88     6,15     1,30     1,56     2,61




Geomilieu V4.30                                                                                                                                    29-3-2018 12:19:16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 213 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 214 ======================================================================

<pre>        II. BIJLAGE
Rekenresultaten rekenmodel
</pre>

====================================================================== Einde pagina 214 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 215 ======================================================================

<pre>Rekenresultaten rekenmodel                                                Geluidbelastingen Heiakkerstraat
                                                                        (exclusief aftrek ex art. 110g Wgh)
Rapport:          Resultatentabel
Model:            Wegverkeerslawaai 2028
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            (hoofdgroep)
Groepsreductie:   Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving       Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
01_A        rekenpunt            1,50   50,60   46,39   39,42   50,40
01_B        rekenpunt            4,50   50,13   45,91   38,95   49,92
01_C        rekenpunt            7,50   49,10   44,88   37,91   48,89
02_A        rekenpunt            1,50   50,67   46,46   39,49   50,47
02_B        rekenpunt            4,50   50,21   46,00   39,03   50,01

02_C        rekenpunt           7,50    49,15   44,95   37,98   48,95
03_A        rekenpunt           1,50    50,76   46,54   39,57   50,55
03_B        rekenpunt           4,50    50,29   46,08   39,11   50,09
03_C        rekenpunt           7,50    49,23   45,02   38,06   49,03
04_A        rekenpunt           1,50    50,68   46,47   39,50   50,48

04_B        rekenpunt           4,50    50,24   46,02   39,05   50,03
04_C        rekenpunt           7,50    49,22   45,01   38,04   49,02
05_A        rekenpunt           1,50    50,73   46,51   39,54   50,52
05_B        rekenpunt           4,50    50,27   46,05   39,08   50,06
05_C        rekenpunt           7,50    49,29   45,07   38,10   49,08

06_A        bestaande woning    1,50    44,66   40,45   33,48   44,46
06_B        bestaande woning    4,50    45,21   41,00   34,03   45,01
06_C        bestaande woning    7,50    45,14   40,92   33,95   44,93




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V4.30                                                                        29-3-2018 12:12:31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 215 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 216 ======================================================================

<pre>Invoergegevens rekenmodel

Model:     Wegverkeerslawaai 2028
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Toetspunten, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     Omschr.                      X              Y   Hdef.      Maaiveld   Hoogte A   Hoogte B   Hoogte C   Hoogte D   Hoogte E   Hoogte F   Gevel
01       rekenpunt            168389,83      404428,61   Relatief       0,00       1,50       4,50       7,50         --         --         --     Nee
02       rekenpunt            168394,65      404436,84   Relatief       0,00       1,50       4,50       7,50         --         --         --     Nee
03       rekenpunt            168399,78      404445,55   Relatief       0,00       1,50       4,50       7,50         --         --         --     Nee
04       rekenpunt            168405,07      404454,88   Relatief       0,00       1,50       4,50       7,50         --         --         --     Nee
05       rekenpunt            168412,37      404467,47   Relatief       0,00       1,50       4,50       7,50         --         --         --     Nee

06       bestaande woning     168411,43      404495,86   Relatief      0,00        1,50      4,50       7,50         --         --         --      Ja




Geomilieu V4.30                                                                                                                                          29-3-2018 12:19:03
</pre>

====================================================================== Einde pagina 216 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 217 ======================================================================

<pre>                 Bijlage 7:

Advies veiligheidsregio PM
</pre>

====================================================================== Einde pagina 217 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 218 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 218 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 219 ======================================================================

<pre>                                  Bijlage 8:

Vooroverleg reactie Provincie Noord-Brabant
</pre>

====================================================================== Einde pagina 219 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 220 ======================================================================

<pre>                                                                                 Brabantlaan 1
                                                                                 Postbus 90151
                                                                                 5200 MC ’s-Hertogenbosch
                                                                                 Telefoon (073) 681 28 12
Gemeente Meierijstad                                                             Fax (073) 614 11 15
Postbus 10001                                                                    www.brabant.nl
5460 DA VEGHEL                                                                   IBAN NL86INGB0674560043




                                                                                 Bereikbaarheid
                                                                                 openbaar vervoer en fiets:
                                                                                 www.brabant.nl/route




Onderwerp
Voorontwerp-bestemmingsplan ‘Mariaheide, herziening Heiakkerstraat’.             Datum

                                                                                 18 juni 2018
                                                                                 Ons kenmerk

                                                                                 C2226495/4371219

Geacht college,                                                                  Uw kenmerk

                                                                                 -

In het kader van het wettelijk vooroverleg heeft u ons om een reactie gevraagd   Contactpersoon

op het voorontwerp-bestemmingsplan ‘Mariaheide, herziening Heiakkerstraat’.      H.M.J. (Reggy) van Oudheusden -
                                                                                 Geeraets

Wij hebben ons beperkt tot de vraag hoe het zich verhoudt tot de provinciale     Telefoon

belangen die op basis van het provinciaal ruimtelijke beleid relevant zijn. Uw   (073) 680 86 96

voorontwerp bestemmingsplan geeft ons geen aanleiding tot het maken van          Email

opmerkingen.                                                                     hvoudheusden@brabant.nl
                                                                                 Bijlage(n)

                                                                                 -
Provincie Noord-Brabant,




P.M.A. van Beek,
projectleider uitvoering Wet RO

In verband met geautomatiseerd verwerken is dit document digitaal ondertekend.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 220 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 221 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 221 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 222 ======================================================================

<pre>BRO heeft vestigingen in Boxtel | Amsterdam | Tegelen
                    www.BRO.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 222 =================================================================

<br><br>